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Zápisnica 

z 38.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 10. novembra 2017 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Ing. Pavel Zajac: Dobrý večer, dovoľte aby som vás privítal na 38. zasadnutí obecného zastupiteľstva, 

kde máme navrhnutý tento program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov 

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Kontrola uznesení 

6. VZN obce o určení zápisu do materskej školy a základnej školy, majetok obce Bioenergia 

Bystricko, odkúpenie pozemkov obce Štefanovie, Gazdíková, potom Šagát, Tokár, 

Majerová, SSE, tam pri pani Majerovej bude trošku zmena, to vám potom vysvetlím 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

Ing. Pavel Zajac: Má niekto na doplnenie programu? Má niekto niečo? Nikto? Tak poprosím vás kto je 

za, aby sme sa dostali k programu. Ďakujem, poprípade v rôznom budete mať šancu. 

Bc. Jana Majerová 

UZNESENIE OcZ 38-1/2017 zo dňa 10. 11 .2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej. 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Doplnili sme v druhom. Zapisovateľka je pani Michaela Nutterová, Michaela Nutterová, 

a overovatelia tradične  Paľo Šimun, Peter Sedláček. Janka skús už čítať. 

Môžem? 

Ing. Pavel Zajac: Áno. 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Bc. Jana Majerová 

UZNESENIE OcZ 38-2/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

určuje 

Michaelu Nutterovú za zapisovateľku zápisnice 

p. Pavla Šimuna a Ing. Petra Sedláčeka za overovateľov zápisnice 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 
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Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Voľba návrhovej komisie 

Bc. Jana Majerová 

UZNESENIE OcZ 37-3/2017 zo dňa 6.10. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

volí 

návrhovú komisiu v zložení: 

 Bc. Jana Majerová     predseda 

 Mgr. Eva Chebeňová     člen 

 Radoslav Sedlák     člen 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Dobre sme pri bode kontrola uznesení, štvrtý bod. Prejdem dve zastupiteľstvá 6. 

októbra a 14. septembra hej takže ideme, hej takže vynechám tie prvotné. 

6. októbra aké? Však nebolo. 

Ing. Pavel Zajac: Ja mám 6. októbra mimoriadne, tam bolo iba jedno. Jedno uznesenie čo bolo a 14. 

septembra. Neviem mám zápisy. Tu boli, tu boli vlastne, tam sme sa zišli kvôli obecnému úradu, čiže 

tam bola vlastne schvaľuje realizáciu stavby, sanácia a opravy jednotlivých rekonštrukcií obecného 

úradu Ľubietová, schvaľuje zmluvu o dielo s firmou I. S. O. N., Poničana, Očová, schvaľuje použitie 

finančných prostredikov z rezervného fondu vo výške 35 tisíc euro na finančné stavby, sanácie a 

opravy, rekonštrukcie obecného úradu Ľubietová. Čiže to vidíte, že sa to realizuje, čo sa týka prevodu 

tých peňazí tak boli prevedené vlastne z toho rezervného fondu tých 35 tisíc. A potom tam vlastne bolo 

oprava toho uznesenie, ktoré si vlastne žiadali zo Sei, zníženie energetickej náročnosti, kde sa 

upravovala suma na 180 938,32 a spoluúčasť na 9 046,92. Tie dve uznesenia, ktoré boli šiesteho. 

A teraz ideme. To bolo poslané vlastne na Sei. Keď toto zase zoberiem tie prvé, ktoré boli všeobecné. 

Rozpočtové opatrenie s vypustením položiek, čiže to bolo, Monika si zaevidovala, realizácia výstavby 

miestnej komunikácie medzi Záhumím a Močilím schvaľuje zmluvu o dielo PTP Oneta, a pracuje oporný 

múr. Vypracovanie PPP na podanie žiadosti ENF na program Irob na zvýšenie atraktivity a prepravy 

kapacity nemotorovej dopravy, tam vlastne sa nechválilo to, čiže sme to nerobili, výstavba 

multifunkčného ihriska sa to neschválilo, vlastne tam počkáme na výzvu, vypracovanie projektovej 

dokumentácie na vybudovanie účelového kruhu na zástavke v Hute podľa predloženého projektu, 

projekty, tam sa to schválilo, ale je tam jeden problém, ja som poslal objednávku vlastne tejto firme, ale 

vzhľadom nato, že sú tak zaneprázdnený, tak že tento rok ak spravia niečo, tak bude dobre, zvyšok 

spravia až nabudúci rok, lebo skrátka kapacitne nestíhajú. Schvaľuje opravu budovy obecného úradu 

v zmysle vypracovanie cenovej ponuky firmy I. S. O. N., to sa realizuje, to potom bolo to ďalšie 

uznesenie. Berie na vedomie informáciu starostu obce o situácii v združení Bioenergie Bystricko, 

rozhodnutie o zotrvaní alebo vystúpení zo združenia príjme OZP Ľubietová na najbližšom zasadnutí, 

tomu sa budeme dneska venovať, odpredaj parciel pre Dušana Janča bolo zrealizované, Lukáša 

Solivajsa prichystali sme zmluvu, ale pán Solivajs zatiaľ tú cenu neakceptoval, Michala Mochnáča bolo 

zrealizované, to je podané na katastri, odpredaj parcely Vladimíra Rozborila, jáj to je ten jeden meter, to 

bolo, áno to bolo zrealizované, to už je aj zavkladované, Palovčíka, tam nám to vrátili, tam musíme 
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zosúladiť písmena, céčko s éčkom, zosúladíme, a teraz sme mali vlastne prvé uznesenie pre Jána 

Štefanovie a Ľubicu Gazdíkovú, tam sme to už prijali v tej novej forme ako to navrhla pani hlavná 

kontrolórka. Berie žiadosť, berie na vedomie žiadosť Jána Kútneho, SHR, Podlipa, odkúpenie časti 

parcely KNC574/1 to sú tie panely na družstve, bol tam spravený znalecký posudok a bol tam spravený 

geometrický plán, vlastne od pondelok alebo utorok to bude zverejnené, a tým pádom začne bežať, 

lebo tam aby sa prihlásili do tej kvázi súťaže, lebo to musí byť verejnou súťažou. Schvaľuje zmluvu 

o budúcej kúpnej zmluve časti pozemku obce KNE 2420 lesný pozemok o výmere 17 m2 v zmysle 

predloženého návrhu, tam sa jedná o presun trafačky na dolnom konci zo záhrady pána Konráda na 

druhú stranu cesty, ktorá by sa mala, neviem či to ešte začnú realizovať ešte teraz alebo kedy, žiadosť 

Alakšu, to je a Pazúra, tam sa rozhodlo pre Alakšu, ja som vám ináč zmluvu poslal, ale teraz ma 

napadlo, že vlastne ešte nebola ani schválená, a to sme ani nepripravili uznesenie, ale tak spravíme to, 

ak nezabudnem musíme schváliť túto zmluvu, lebo ja som vám ju poslal vtedy a aby sme, aby sme sa 

dohodli, že ako, alebo to teda odsunieme nabudúce, ale skrátka tam sa rozhodlo, že bude nájomník 

Alakša. Prenájom kaderníctva pre Lindu Mandyčevskú, potom sme opravovali uznesenie zmeny 

a doplnky číslo 2 územného plánu obce Ľubietová, čiže to bolo zanesené pánovi Bugárovi, s tým že 

skrátka je to poslané na okresný úrad a tým pádom by to malo byť skončené. Otázky. Nikto? No nech 

sa páči. 

Ing. Peter Sedláček - Ja som už v júni alebo v máji, som sa zaujímal o plnenie uznesení aj z tých 

minulých zastupiteľstiev, neviem dokonca sme uznesenie prijali také, že pani obecná kontrolórka 

preverí tie uznesenia, pretože namietal som asi tým, že my takto prejdeme na nasledujúcom 

zastupiteľstve uznesenia z minulej, z minulého obecného zastupiteľstva, a tie ktoré sa nesplnili, 

respektíve sa neplnia tak k tým sa už nevrátime. V akom je to stave?  

......... 

Ing. Peter Sedláček: A tiež sme prijali uznesenie také, že mali ste preveriť ako kontrolórka, čo sa týka 

obecných záchodov, tu na poschodí výkazy, výmery a tak ďalej, to sa tiež plní? A to druhé? 

Tatiana Jancurová – nie..............vyhodnotiť 

Ing. Peter Sedláček: September, október, no to už aj bude pol roka, šesť mesiacov. 

Tatiana Jancurová – šum, nerozumieť, všetko išlo ako šlo, a som mu písala, raz mi písal esemesku, 

čakám, že mi materiáli nedodá a keby mi povedal, že mi ich nedodá, taj ja to potom uzavriem, a keď že 

zakaždým mi povie, že mi tie materiály dodá ja to neviem uzavrieť, tak že chcem, aby ste boli trpezliví 

a každopádne   

Ing. Peter Sedláček: Lebo my to s pánom Maďarom komunikujeme v podstate od januára a nie a nie sa 

dopracovať začo sme vysolili toľké peniaze, takže, no, už to bude rok skoro, za chvíľu. Dobre ďalšie 

otázka spomenul si v plnení uznesenia cesta, máme tam aj nejaký stavebný dozor, podľa čoho sa robí 

napríklad ten oporný múr? Alebo urobil oporný múr. 

Ing. Pavel Zajac: Oporný múr sa robil vlastne podľa projektovej dokumentácie. 

Ing. Peter Sedláček: Ktorej? 

Ing. Pavel Zajac: Ale tam je. Prosím? 

Ing. Peter Sedláček: Ktorej? 

Ing. Pavel Zajac: Ako ktorej? 

Ing. Peter Sedláček: No ktorej projektovej dokumentácie. 

Ing. Pavel Zajac: No je projektová dokumentácia cesta medzi Močílím a Záhumím, medzi kurtom 

a Močilím, ja neviem teraz ten presný názov ale existuje projektová dokumentácia. 
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Ing. Peter Sedláček: Prosil by som, aby si nám ju poslal, pretože určite si myslím, že tak zle nemôže byť 

ten oporný múr naprojektovaný, totižto nevidel som to na vlastné oči, ale sme išli na všech svätých 

zámerne z cintorína, šiel som zámerne tade, bol zabetónovaný len hlúpym betónom podstate len 

základový pás, bez, bez trčania výstuží, kde by vlastne, načo by vlastne ten oporný múr mal stáť, 

presne ako sa robilo v škôlke. Podľa mojich informácií navŕtali možno pár želiez do 20 centimetrovej 

hĺbky, to znamená že je to urobené zle, myslím si teda a som presvedčený, keď tade prejde, keď sa to 

zasype a keď tade prejde veľké auto, tak aby sme sa nečudovali, že veľké auto bude na bielom kurte. 

Ing. Pavel Zajac: No ja hovorím ešte raz, ako je tam problém s jednou vecou, že skrátka bežný 

stavebný dozor, ktorý má na starosti stavby, na cesty by mal byť špeciálny stavebný dozor, hovorím ja 

ako nemám problém a som to už deklaroval niekoľkokrát určite mi ten stavebný dozor, ja s ním 

podpíšem zmluvu, ako len ja som na toto používal väčšinou Libora Spišiaka, ale ten mi povedal, že on 

skrátka na cesty robiť nemôže. Čiže tam by mal byť nejaký špeciálny stavebný dozor, tak ak máte 

niekoho kto skrátka to zobere, tak bez problémov s ním podpíšem zmluvu. 

Ing. Peter Sedláček: Neviem a to máme hľadať my alebo? 

Ivan Kováč: No ja chcem len k tomuto povedať, že som oslovil asi štyroch, a oni sú všetci vyťažení, no 

alebo takí, ktorí majú takúto licenciu. 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči. 

Bc. Jana Majerová: Ja som sa na toto pýtala, ja som tam bola, oni my povedali, v podstate áno vieme, 

že tam nie sú tie železá, aj ja o tom viem, nie je tam tá výstuž, že oni urobia tam ten základ dobre 

metrový možno viacej a oni s tým múrom pôjdu takto do nejakého ihlana, že to je technológia, ktorú 

používajú. To, to čo som dostala, to odovzdávam, tú informáciu, že som sa o to zaujímala, že prečo to 

tak je ako to je. 

Ing. Pavel Zajac: My sme poskytli maximálnu súčinnosť, pozrite sa, ja som tam dvakrát mal Valentíniho, 

ktorý skrátka chytil, zamerali ten oporný múr aby skrátka bol tam kde má byť, ako čo sa týka stavby, 

hovorím. 

Ing. Peter Sedláček: Paľo zameranie je jedna vec, dobre, možno je na tom mieste, ako zameral 

Valentíny, ja to nespochybňujem, ja len hovorím, že je to urobené zle, pretože ak nie sú kotvy 

v základovom betóne, v základovom páse, tak to capne, môže tam byť sklon akýkoľvek, pôjde veľké 

auto, capne to. To hovorím. Malo to byť presne tak ako sa stavali niekoľko oporných múrov.Tak v tom 

projekte to je. 

Ivan Kováč: Presne tak. 

V tom projekte to je, nie? 

To znamená opor, vynkel. 

Ing. Pavel Zajac: No určite tam je nejaký. 

Ing. Peter Sedláček: A ten oporný múr je vyšší ako som ja, ja mám nejakých, ja som menší ako 

prízemný mráz, hej ale 170 alebo 180 minimálne ten oporný múr má. 

Ing. Pavel Zajac: Ten oporný múr ešte je tam, aby som vám upresnil vlastne ako ešte bol zvýšení do 

úrovne cesty, lebo on pôvodne nebol, nebol do úrovne cesty, ale tým aby sa asfalt dal natiahnuť až po 

ten oporný múr, tak došlo k jeho zvýšeniu, hej. 

Ing. Peter Sedláček: Keď to bude valcovať valec, tak valec bude ......, keď bude sa kázať z toho, 

pamätajte nato. 

Bc. Jana Majerová: Dobre buďme si vedomí toho, že keď tam nie je teda tento stavebný dozor, že 

nemáme záruku, že tá stavba je urobená tak ako má. Ja neviem, ja neviem, ja som laik, som žena, ale 

ja už neviem potom ako to zase dopadne, keď už je to rozrobené. 
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Ing. Pavel Zajac: No dobre, tak sa dohodnite, tak sa dohodnime, tak sa idem spýtať, Paľo ten Dobrota 

by to nemohol spraviť, aj keď možno že celkom nebude zodpovedať,  keď bude robiť fasádu, nemôže 

robiť aj to? 

Pavol Šimun: A nebol? Neozval sa? 

Ing. Pavel Zajac: Nebol. 

Pavol Šimun: Tak potom on zrejme asi to nevybaví. 

Ing. Pavel Zajac: Tak ale, tak hocikto, kto má stavbárske, akože stavbársky stavebný dozor, no. 

Ing. Peter Sedláček Ale to už situáciu nerieši, toto. Dobre, teraz stavebný dozor bude na ďalšie práce 

ale čo s týmto. 

Ivan Kováč: No už nič, čo s tým spravíš. 

Ing. Peter Sedláček: Tak ale prečo nevieme urobiť veci tak ako sa majú. 

Zora Garajová: Ja sa môžem opýtať? 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči. 

Zora Garajová: Či by nemal byť ten stavebný dozor, už v projektoch alebo v stavebnom povolení? 

Pavol Šimun: Na začiatku, samozrejme treba. 

Zora Garajová: Viete keď je nejaká stavba, je stavebné povolenie, a tam je už aj stavebný dozor. 

Ing. Pavel Zajac: Väčšinou, väčšinou sa to tam rieši dodávateľsky, čiže sa vysúťažuje ten stavebný 

dozor. Takže ako je to presne o tom. 

Ing. Kamil Kordík: Môžem? 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči. 

Ing. Kamil Kordík: Tak neviem ako to bude rýchlo, ale zveľadoval som štyri stavby, už v podstate dosť 

veľké, ale vždycky stavba začína nejakou prípravou a aby to bolo reálne nejaký stavebný dozor tam 

musí byť, neviem ako chcete skolaudovať tú stavbu. Kto to vezme na krk? To teraz spravíte a neni tam 

stavebný dozor, kto vám dá kolaudačné rozhodnutie, že tá cesta bude akože prevádzky schopná, že 

tam nespadne to auto a kto to bude mať na krku potom. Ja sa len pýtam vás poslanci, ako to chcete 

riešiť toto? Lebo ten stavebný dozor, je jedna vec, ktorá musí byť, aby vám spravili kolaudáciu. A tú 

cestu niekto musí schváliť, lebo to nemôžete len tak spraviť cestu ako dole robíte zastávku, že tam 

nasypete zemi a príde tam autobus a spadne s autobusom aj so zemou, však to musí mať nejaký 

postup a to je isté vždycky keď som robil, najprv sa robí musí sa robiť stavebné konanie, ty to dobre 

vieš, a stavebné konanie musí byť všetky dokumenty jasné a potom takisto stavebný dozor  tam musí 

byť, robí sa samozrejme, robí sa výberové konanie, robí sa nejaký projekt k obstarávaniu, ale stačilo 

povedať, však tu je stavebná komisia, riešili ste to vôbec, videli ste ten projekt vôbec, tá stavebná 

komisia, myslím že nie. Ale dá sa povedať tak, že spravíme cestu, budem svätý, budem dobrý, ale ako 

to bude vyzerať, to ani boh nevie. Takže ja to nechápem, ako môžete pristúpiť na nejakú. 

Ing. Pavel Zajac: Kamil zbytočne, zbytočne sa obraciaš na mňa. 

Ing. Kamil Kordík: Ja sa na teba neobraciam, ja sa obraciam na poslancov, lebo v podstate vy budete 

zodpovedať zato, že tá cesta bude spravená, že tie prostriedky, ktoré tam investujete, že sa správne 

vynaložia.  

Ing. Pavel Zajac: Ako pozrite sa, ja ohľadom tohto naliehania, ja môžem momentálne spraviť jednu 

jedinú vec, skrátka dodávateľa si skrátka pozvem, tam je nejaký stavbyvedúci, ja ho mám v telefóne, 

ktorý je stavbyvedúci a nech mi vysvetlí ako každý. Dobre, Kamil, ale ďalšia vec je tá, že každý by mal 

dokumentovať stavbu, čiže malo by to byť na súde, minimálne na súde 

Ing. Kamil Kordík: Dobre, stavebný pozemok obsahuje stavebný denník, ktorý je proste základom 

každej stavby, však si to treba pozrieť. 
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Ing. Pavel Zajac: Však stavebný denník existuje, stavebný denník existuje. 

Ing. Kamil Kordík: A ten podpisuje stavebný dozor, legálny stavebný dozor, ktorý tam je. 

Ing. Pavel Zajac: No dobre, ale my sme ho do dneska nedokázali zohnať. 

Ing. Kamil Kordík: Tak nechcem sa púšťať do stavby, prvá vec, to je základ, to musíš mať. No ale nič, to 

je môj názor. Len vravím, zodpovedať niekto za to bude, a musí to byť kolaudované. Ako to 

skolaudujete bez stavebného dozoru, neviem. Kto vám to podpíše? 

Ing. Pavel Zajac: No, budeme zháňať 

Ivan Kováč: Kamil ja ti jedno poviem, už som to povedal, hľadal som, povedal som štyroch som oslovil. 

Ing. Kamil Kordík: No veď dobre, však ja poznám tiež. 

Ivan Kováč: Ale veď počkaj, chcem povedať, že nakoniec sa to vyrieši tak, že firma si nájde svojho 

stavebného dozora, ktorý to podpíše. Bude síce nelegálny, ale tak to dopadne, táto stavba, tak ako viac 

stavieb v Ľubietovej. 

Ing. Kamil Kordík: Nemôžme sa nato dívať tak, že tam to robia, nemalo sa to začať stavať. To je, to je 

na vašom triku. Darmo sa tak dívate, je to aj na vašom triku. 

Ing. Pavel Zajac: Ešte raz hovorím, ak skrátka niekto ešte má nejakú možnosť zohnať stavebného 

dozora, ak teda nie, tak ja môžem zase osloviť toho Igora Spišiaka, ako on je starý proste, takže on to 

minimálne si to skontroluje celé dopredu. Ale ak chcete niekoho iného, dajte si. Ja s tým problém 

nemám. 

Ing. Peter Sedláček: Určite by som žiadal fotodokumentáciu ak ju niekto robil a určite by som žiadal 

vyjadrenie statika. 

To nemôže byť v projekte 

 

Ing. Pavel Zajac: No dobre, má niekto niečo k tomuto, aby sme sa pohli ďalej lebo máme toho veľa. No. 

Pavol Šimun: No ja poviem, ja sa spýtam, že čo robí stavebný úrad, keď vydáva povolenie na stavbu. 

Ing. Pavel Zajac: Ešte raz dodávateľsky, ako však sa. 

Pavol Šimun: Keď sa dodávateľsky, tak mal by tam byť. 

Ing. Pavel Zajac: Tak ako sa vysúťaží dodávateľ, tak sa vysúťaží aj stavebný dozor. 

Pavol Šimun: Mal si na starosti stavebný úrad, aby tieto veci dohliadol a odkontroloval, keď vydá 

stavebné povolenie aby sa stavba povolila a robila tak ako sa má., ale stavebný úrad nie sme my, 

poslanci. 

Ing. Kamil Kordík: Či tam je dozor, veď tam by mal byť. 

Ing. Pavel Zajac: Ešte raz Kamil, v stavebnom povolení, je, je skrátka ak sa napíše, že teda bude 

výberové konanie, tak je aj stav aj dodávateľ dodá, dodávateľská bude dodávateľsky čiže bude vybraný 

súťažou a to isté stavebný dozor. 

Ing.Kamil Kordík: A vy ste dali výberové konanie na stavebný dozor niekde?  

Ing. Pavel Zajac: Nie. 

Ing. Kamil Kordík: Uverejnili ste? 

Ing. Pavel Zajac: Nie. 

Ing. Kamil Kordík: Tak potom sa nečuduj. Tak to treba uverejniť niekde. Však sú vestníky, kde sa to 

uverejňuje. Tam sa bere určitá čiastka. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, do budúceho zastupiteľstva toto dotiahneme, stavebný dozor na stavbe. 

Hovorím ešte raz, ak niekto má teda. 

Ivan Kováč: Zastavíme stavbu? Zastavíme stavbu? 

Pavol Šimun: To by som aj ja povedal, navrhol teda. 
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Ing. Pavel Zajac: Ale čo teraz, pozrite sa stavba, ten oporný múr je zaliaty, ako momentálne idú 

prevádzať, idú prevádzať vlastne nejaké zemné práce, tak ja neviem či na na tie zemné práce 

a hutniace práce bude treba, však ako čiže spravme ten stavebný dozor čo najskôr. 

Ing. Kamil Kordík: Takto ešte ak môžem, však máte k tomu projekt, však sa môžete do toho aj vy 

pozrieť, ak je tam ozaj nejaká armatura, tam ak tam nedávali, tak treba zastaviť. 

Ivan Kováč: Veď som povedal, veď som povedal, že musíme najprv. 

Ing. Kamil Kordík: Ak tam neni armatura, ak je to nejaký spôsob, ako tu Janka hovorí, že je to nejaká 

pyramída, ktorá to udrží, tak to pusti, ale ak tam má byť železo a nedávajú železo tak to rovno stopnite. 

Ivan Kováč: No veď som to povedal. 

Ing. Kamil Kordík: Veď to nemá význam. Tak si choďte pozrieť, dajte si zajtrajší deň a choďte to pozrieť. 

Podľa projektu, či je tam výkaz výmer. Bez toho to nemôže ísť. 

Ing. Peter Sedláček: Ešte raz zopakujem, nevyrieši sa s týmto stavebným dozorom konkrétny problém 

už sa nevyrieši, pretože ak aj, ak niekto nerobil vlastne tie snímky, čo si myslím že nerobil, rád by som 

sa mýlil, tak tým ktorí tú stavbu realizovali, tí môžu povedať čokoľvek, môžu povedať že tam je každých 

20 centimetrov železo, môžu povedať, že navŕtali 50 centimetrov do toho základového pásu, to už 

nedokáže nikto, nedokáže to už niekto. A oni budú trvdiť, aby samá firma chránila seba, aby boli dobrí, 

tak oni budú tvrdiť že urobili to dobre, urobili to takto, takto, takto aby to stálo. 

Ing. Pavel Zajac: No podľa mňa teraz sa to dá zistiť len pri tom zásype, keď sa to bude zasýpať, ako to 

budú hutniť. 

Ing. Peter Sedláček: Tak ale to nezistíš. 

Ing. Pavel Zajac: Ak tam pustí vibračný valec, tak to skrátka musí s tým niečo urobiť. 

Ing. Peter Sedláček: Betón zreje 28 dní, hej, takáto masa možno ešte dlhšie, pretože teraz je už 

zachvíľu mráz bude, takže tento betón bude zrieť určite oveľa dlhšie myslím si, a už to nikto nezistí, 

pretože tá armatúra ktorá tam mala byť a nie je, tak je zaliata v betóne. Nerobí sa tak, že vidíš vlastne 

pri betóne. 

Ing. Kamil Kordík: Dá sa zistiť, sú nato prístroje. 

Pavol Šimun: Môžeme po zastupiteľstve zostať, vyložiť výkresy, veď sú tu nejaké, Paľo, nie? Veď to 

môžeme pozrieť. 

Ing. Peter Sedláček: Dobre, nechajme to tak. Dobre poďme ďalej. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, nech sa páči. Skontrolovali sme uznesenia. Má ešte niekto niečo? Tak 

poprosím uznesenie. 

 

Bc. Jana Majerová 

UZNESENIE OcZ 38-4/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

berie na vedomie 

správu o kontrole plnenia uznesení prednesenú starostom obce. 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Sme pri všeobecne záväznom nariadení obce o určení zápisu do materskej školy 

a základnej školy, už ako som hovoril na začiatku nemám ho tu, ale bolo zverejnené, tam ten zápis bol 

stanovený podľa požiadaviek školy, čiže neviem či my tam máme riešiť iné. Má niekto nejaké otázky 
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k tomu VZN a stanoveným termínom zápisu do materskej školy a základnej školy? Nikto? Tak poprosím 

uznsenie.  

Bc. Jana Majerová 

UZNESENIE OcZ 38-5/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

VZN obce Ľubietová o určení miesta a času zápisu dieťaťa na primárne vzdelávanie do 1. ročníka 

v Základnej škole s materskou školou T. G. Masaryka Ľubietová a o určení miesta a času zápisu na 

pred primárne vzdelávanie v materskej škole. 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: To máme toto odsúhlasené, zverejníme na dva týždne a bude VZN platné. Sme 

v majetku obce a ideme podľa mňa k dnešnému hlavnému bodu a to je podľa mňa Bioenergia 

Bystricko, o stretnutie, vlastne o účasť požiadal aj Peter Lakomčík, ako, ako konateľ Bioenergie, viete 

že teda, som vás informoval, že už vlastne projekt skončil, tretieho ubehlo, taktiež som vás informoval, 

o skutočnosti 5 obcí sa rozhodlo, 5 obcí určite sa rozhodlo, že teda chce zostať v Bioenergii Bystricko, 

to je Čierny Balog a všetky štyri obce od Riečky, čiže Riečka, Tajov, Kordíky, Králiky, treba si uvedomiť, 

že oni sú v trošku inej pozícií ako je povedzme Ľubietová a Poniky, ktoré majú svoje lesy, takže ako oni 

ten stroj na chystanie štiepky potrebujú a to isté aj Balog si rieši svoju ekonomickú situáciu tým, že uňho 

bola nastavená dodávka štiepky zo súkromnej píly. Čiže tým, že oni si dokážu vyrobiť vlastnú štiepku, 

čistením neviem nejakých pozemkov, tak vlastne šetria tým celkom slušne náklady. Čiže to je také 

východisko, ktoré, ktoré akože je. Vieme určite, že nás opúšťa Hiadeľ, ako hovorím, pri tom Hiadli je to 

urobené tak, tým že tam podľa mňa bola zvolená nesprávna technológia, tam vlastne sa kúri drevom 

a celá tá, celý ten benefit vlastne aby sa, nemusel tam byť kurič, aby to bola plná automatika odpadla, 

lebo vždycky tam musí, aspoň minimálne trikrát do dňa niekto chytiť a naložiť tie kurty do tých pecí. 

Takže tam to bolo trošku nezvládnuté z tohto uhla a hovorím plne Ondra chápeme. Ďalšia vec, čo bola 

posledná schôdza, Peter potom ma prosím ťa doplníš, hej, ja môžem iba to povedať, že teda je tam 

vlastne menší, vlastne dve teploty sú o tom, že z čoho by malo byť aj Hiadeľ, alebo prípadne aj ďalší kto 

vystúpia vyplatení, myslím že sme došli k takému konsenzu, že všetko čo si zaplatila obec, čiže ja 

poviem teraz za Ľubietovú, čiže my, obec Ľubietová si 5 % zaplatila z kotolne, rozvodov, zo skladu 

štiepky a nakladača, je vlastne sa nejakým spôsobom prevedie do majetku obce a vystúpime, hej to je 

prvá vec. A za druhé vlastne ostávajú už iba vlastne spoločné stroje a to je vlastne traktor, štiepkovač, 

nákladné auto, príves plus nejaké kontajnery, ja neviem či motorová píla a takéto drobnosti čo sú tam. 

A vlastne tam bolo povedané, že teda bude sa vyplácať z účtovnej hodnoty, tá účtovná hodnota, Peťo 

ak sa dobre pamätám, je okolo 11 tisíc eur, čo voči čomu akože Hiadeľ namieta ale hovorím, ako  

takáto bola dohoda akože dohodnutá. Čiže poprosím teraz Ing. Petra Lakomčíka ako predstaviteľa 

Bioenergie aby nám povedal teda, to čo som ešte nepovedal ja, poprípade čo musí, čo nemusí a ďalšie 

veci a potom bude diskusia. Nech sa páči. 

Ing. Peter Lakomčík: Ďakujem za slovo. Ja by som začal asi tým, že je čas nato, aby sme bilancovali 

päť ročné obdobie, ktoré sme spoločne prežili pri prevádzke tohto projektu. Vieme dobre, že združenie 

bolo založené účelovo nato, aby obce, ktoré sa v ňom združia získali finančné prostriedky z eurofondov 

na rekonštrukciu svojich kotolní a prerobenie z tých palivových základní čo bol drevo, koks, uhlie alebo 
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dokonca sa niekde kúrilo aj elektrikou. Týmto pádom sa mohlo uchádzať združenie o peniaze, ktoré vo 

výške 95 % hradila Európska únia plus štát a 5 % si to hradili obce. Čiže toto združenie bolo účelovo 

založené, získali sa prostriedky na financovanie tejto rekonštrukcie týchto kotolní, rozvodov do tých 

verejných budov, päť rokov sa s týmto projektom nemohlo nič hýbať, muselo to byť tak ako to bolo 

zazmluvnené, každá, každá nejaké navyše urobenie nejakých investícií by bolo považované za 

porušenie zmluvy a ten kto to porušil tak by musel vracať peniaze z eurofondov. 11. októbra bola 

podpísaná posledná monitorovacia správa, tým pádom sa uvoľnili tieto veci a je čas keď uvažujú 

niektoré obce o vystúpení zo združenia, niektoré práveže naopak uvažujú aby zotrvali, aby pokračovalo 

združenie ako doteraz. Ak teda môžem doplniť, na základe tých existujúcich stanov, to bolo veľmi 

komplikované vystúpenie, preto sa obce alebo členovia, ktorých zastupujú starostovia obcí sa dohodli 

na tom, že sa musia stanovy upraviť tak, aby to bolo aspoň ako tak možné vystúpiť, poprípade ak by 

niekto chcel vstúpiť zase aby aj takéto veci boli tam dohodnuté. Jedná sa o to, že majetok ktorý bol 

počas alebo počas toho priebehu toho projektu bol na obce realizovaný. Ten majetok, ktorý užíva 

výlučne obec, tak by sa mal potom ak by obec chcela vystúpiť delimitovať alebo nejako, nejako 

prevodom previesť na obec, na majetok obce. Existuje potom ale spoločný majetok, ktorý užívajú všetky 

obce. Každá obec v tom majetku má svoj percentuálny podiel, Ľubietová má tam 18,16 %. Najväčší 

podielnik je obec Balog má 33,68 %, obec Hiadeľ 3,73 a tak ďalej, podľa toho aký veľký majetok majú. 

Vy ste, keď môžem povedať, na začiatku ste ako obec do tohto projektu dali 91 207,76 euro a získali 

ste majetok v hodnote 623 283, to je účtovná hodnota ku poslednému dňu tohto roku. Na najbližšom 

zasadnutí Bioenergie sa budú schvaľovať tieto upravené stanovy, lebo niekoľko zasadnutí bolo, sa 

obrusovali tie nejaké hrany, ktoré každá obec mala nejaké výhrady, muselo sa prejsť alebo prísť 

k nejakému kompromisu, čiže dohodlo sa tak, že stanovy budú upravené tak. Predtým sa písalo 

v stanovách, že majetok sa nesmie použiť, len na prevádzku toho združenia, teraz to bude z toho 

vylúčené a bude sa tam písať, že majetok sa môže, môže použiť aj na vyplatenie toho vyrovnávacieho 

príspevku, ktorý obec pri výstupe by mala dostať. Tým pádom ak by teda obec Ľubietová chcela zo 

združenia vystúpiť, tak by ten majetok, ktorý vyslovene užíva obec, ako starosta povedal ten kotolňa, 

rozvody, sklad a nakladač v sklade by mal byť zápočtom daný do majetku obce a ten spoločný majetok, 

na ktorom máte podiel 18,16 %, by sa vám mal vyplatiť na základe účtovnej hodnoty ku koncu roku. Ja 

som vám tu už aj prepočítal, teda ak by ste sa rozhodli vystúpiť, tak by ste mali dostať z toho 

spoločného majetku 1 824 euro. Tým ale keď niekto vystúpi zo združenia, to znamená že vlastne 

prestane platiť alebo prestanú platiť pre neho tie veci, ktoré doteraz platili, majetok sa mu prevedie do 

majetku obce, spoločný majetok ostáva ostatným členom, ten váš príspevok sa vám vyplatí, to 

znamená, že v budúcnosti by ste potom už nemohli používať ani traktor, ani štiepkovač, ani Iveco. 

Ing. Pavel Zajac: Mohli, ale za normálnych obchodných podmienok. 

Ing. Peter Lakomčík: Za obchodných podmienok, ktoré sú určené. Ešte chcem povedať, že tá 

prevádzka tých kotolní v tých obciach, neviem ak sa vám to zdalo nejako neprimerané, ale ja mám tu 

presne vyčíslené aké náklady sú, že či tým vystúpením, jedine čo presne budete šetriť, je percentuálny 

podiel na mojom plate ročnom. Lebo ostatné musíte aj tak zabezpečovať, aj keď to budete 

zabezpečovať sami. Je tam okolo 2 000 euro len elektrika, ktorá je napísaná na združení, čiže kotolňa 

plus neviem či to je aj nejaké iné vzorky sú tam napojené, to je okolo 2 000 euro. Každý rok sa musí 

robiť povinné servisy alebo revízie kotolní, to viete tí čo prevádzkujete kotolne, každý rok sa robia 

revízie kotolní, každé tri roky revízie elektro, potom sa tam samozrejme musia robiť každé dva mesiace 

revízie komínov, je tam poistenie majetku, sú tam kuriči, tí kuriči ktorých teda ich platí združenie, teda 

cez združenie sa zamestnaní, tak je to teda vyše 2 000 euro ročne. Čiže a ostatný servis a opravy. Lebo 
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každé tie náklady ja účtujem presne na tú obec, na ktorej obci sú tie náklady vytvorené. Keď sa 

napríklad jedná o opravu nakladača v Ľubietovej tak sa tie náklady premietnú do Ľubietovej. Keď je to 

nakladač Balogu, tak je to nakladač Balogu. Čiže sú veci, ktoré sa dajú adresne priradiť k tomu, k tej 

obci a potom sú spoločné náklady ako sú tie režijné, keď je to mzda tunák alebo tie spoločné cestovné 

príkazy alebo náhradné diely na všetky tie stroje, tie sa rozpočítajú percentuálnym podielom. Čiže treba 

zvážiť, toto je asi to čo by vás malo zaujímať, že v prípade vystúpenia, aký bude ďalší postup, aj obec 

Hiadeľ, tá jediná požiadala už vlastne dávnejšie o to, a z tých dôvodov, ako aj starosta povedal, že pre 

nich je to nevýhodné, lebo oni nemajú kotolňu na štiepku, lebo oni vôbec nevyužívali tieto stroje. Ale 

Poniky nevystupujú, to už vieme, čiže odchádza len obec Hiadeľ a možno obec Ľubietová. Na to tu 

sedíme, alebo aby ste sa rozhodli a prosím aby ste sa rozhodli možno uvážene, nie na rýchlo, lebo 

naozaj získate majetok, ktorý budete musieť sami spravovať. Potom už také veci, ako zabezpečovanie 

týchto servisov, revízií alebo opráv alebo štiepku ako si budete nakupovať to už je vaša vec, ale budete 

ich musieť robiť, lebo máte vlastne kotolňu, lebo tá kotolňa vykuruje sedem objektov. 

Ing. Pavel Zajac: Jedenásť. 

Ing. Peter Lakomčík: Či jedenásť? Hej tuto je ešte táto druhá vetva, čiže to je zdravotné stredisko, 

obchod. 

Ing. Pavel Zajac: Jedenásť. 

Ing. Peter Lakomčík: Čiže na budúci týždeň vo štvrtok je zasadnutie rady, kde sa majú prijať tieto nové 

stanovy aby sa uvoľnili ruky pre tých, ktorí chcú vystúpiť, lebo podľa toho pôvodného, hovorím to bolo 

veľmi nešťastné, museli by ste si potom odkupovať možno ten majetok, aj a tá suma účtovná toho 

vášho majetku je vyššia ako ten podiel na celom majetku. Teraz to urobili tak aby sa to rovnalo, že ten 

vyrovnávací príspevok je rovný tomu majetku, ktorý obec vyslovene užíva. A to sú kotolne, ak sú 

viacero, vy máte v Ľubietovej len jednu, ale sú obce, ktoré majú aj tri kotolne a ak sklad majú v tej obci, 

tak samozrejme ten sklad je len pre tú obec kde je postavený. A v sklade je potom ešte nakladač. Čiže 

kotolňa, rozvody, sklad a nakladač ostávajú alebo prejdú do majetku obce, na spoločnom majetku 

budete vyplatený týmto percentuálnym podielom a ešte bolo dohodnuté, alebo uznesením bolo 

schválené, že nepotrebný majetok čo sme doteraz málo používali alebo sa nepoužíval vôbec to viete, 

že ten príves čo máme za auto, ten sa použil štyrikrát, čiže príves, dva kontajnery malé, štyri kontajnery, 

dva veľké, dva malé, príves, dva kontajnery a dva, dve tie nadstavby na drevo čo sú tam pri tej hale 

vyložené od začiatku ako je tam, idú sa predať, už dneska tu bol jeden kupec, čiže do konca roku 

chceme predať, čiže aj z toho predaja by ste potom boli uspokojený tým percentuálnym podielom 

a potom by ste si to už spravovali sami. Toľko, toľko asi k tomu, ak by ste vy mali nejaké konkrétne 

otázky na mňa, tak nech sa páči. 

Ing. Pavel Zajac: Ja ešte, ja ešte doplním jednu vec, že vlastne treba si uvedomiť ešte druhú vec, že 

vlastne do dnešného dňa Bioenergia Bystricko nemohla absolútne robiť kvázi služby pre nikoho. 

Momentálne, momentálne je taká dohoda, že teda oslovia sa v prvom rade obce okresu Bystrica 

a Brezno, kde väčšina obcí rieši svojím spôsobom drevený odpad asi tak ako riešime my, že vytvára 

skládky a následne vlastne potom sa to štiepkuje a odváža. Dohodlo sa to, že teda sa vyrobí nejaký 

cenník, ktorý vlastne ako bude, bude slúžiť nato, že ak pôjde Bioenergia Bystricko tieto stroje do nejakej 

obce tak vlastne bude sa to už normálne faktúrovať, to je prvá vec, čiže tým pádom sa vlastne získajú 

nejaké finančné prostriedky, no skrátka začne sa normálne už môžeme na tom zarábať, čiže budú aj 

nejaké príjmy navyše, ktoré tu doteraz neboli, s tým že teda vieme, že momentálne je dohoda sa mi zdá 

so Strelníkmi, že teda štiepka sa bude voziť minimálne na Strelníky a skrátka bude sa hľadať ďalšie 

uplatnenie akože tej vyrobenej štiepky. A ďalšia vec, ktorá odznela, aby to naozaj aby ste mali všetky 
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informácie, ďalšia vec, ktorá odznela, ktorú kvôli ktorej hlavne starostovia akože povedali že chcú aby 

Bioenergia Bystricko zostala, je najväčší problém ten, že teda tento problém, ktorý aj tí občania 

naznášajú ako tie množstvá sú niekedy naozaj smiešne, ako smiešne, ako tam nikdy vám k tomu 

nepríde nejaký veľký štiepkovač, ktorý vám to chytí a zoštiepkuje a odvezie. Čiže oni povedali ako 

náhle, ako náhle by vlastne toto skončilo, že by sme tie stroje rozpredali, tak každý z nás bude musieť 

riešiť to, čo s tým drevným odpadom. Takže hovorím väčšina z nich, a hovorím teda ako tí tých päť, 

ktorí povedali hneď na začiatku že oni chcú ostať, tak ako hovorím jak Čierny Balog tak Riečka, Tajov, 

Kordíky, Králiky si týmto drevom, ktoré dokážu si zohnať pomimo vylepšujú ekonomické záležitosť 

svoju, hej. Takže v tomto smere, v tomto smere aby ste mali všetky informácie, hovorím, že malo, malo 

by to byť vlastne bol aj Peter Lakomčík poverený aby skrátka spravil nejaký cenník služieb, ktorý 

vlastne bude sa riešiť. Neviem ešte ak chceš k tomuto niečo. 

Ing. Peter Lakomčík: No chcem povedať, že už teraz máme zazmluvnené dodávať tú štiepku, lebo 

máme dostatok kapacity a tým keď, keď by niektorá obec ešte odišla tak budeme mať tú kapacitu ešte 

vyššiu, aby sme mohli vyrábať štiepku aj na predaj. Doteraz sme to nemohli robiť, doteraz sme mohli 

robiť len na nejaké dobré slovo tie služby, ale teraz môžeme aj štiepkovať pre obce tú hmotu ktorú majú 

nachystanú, ale dokonca môžeme vyrobenú štiepku napríklad tento rok máme v obci Ľubietová 500 ton 

štiepky, samotná obec spotrebuje 240. 200 ton máme dohodu, že odkúpi obec Strelníky a 60 ton odkúpi 

základná škola. Vy ako obec máte samozrejme možnosť kupovať si hotovú štiepku z píly, ale tiež asi to 

vám nebudú predávať zadarmo, to je jedna vec. A druhá vec je, že pre vašu kotolňu je to celkom dobrá 

štiepka, ale pre kotolne menšie ako je v škole alebo v Strelníkoch je to hrubá štiepka a vlhká. Čiže treba 

zvážiť aj to, že už teraz môžeme v tejto veci podnikať, už budú nejaké príjmy z tohto podnikania, ktoré 

sa budú samozrejme rozrátavať na všetky obce a o to budú v tých obciach samozrejme vyššie náklady, 

keď budú tie príjmy. Máme zazmluvnené, hovorím v tomto roku tých 260 ton pre Paľa, a to by malo byť 

okolo 16 tisíc euro, ktorých doteraz nebolo. Veď tak to je nastavené, potom robíme napríklad, my sme 

v rámci dobrých vzťahov aj s obcou aj so všetkými obcami tak aj teraz, päť rokov sme vlastne 

požičiavali obecnej píle nakladač len za naftu. Teraz a samozrejme som už urobil cenovú ponuku a oni 

musia zaplatiť za motohodinu, samozrejme bez pracovníka. Terajšia služba pre obecnú pílu Ľubietová, 

lebo oni by inak nemohli predávať, ani štiepku ani piliny, lebo nemajú totiž dostatočný nakladač, tak my 

už teraz fakturujeme obecnej píle 11 euro za motohodinu, čo je veľmi slušná cena, keď som to pozeral 

aj v okolitých obciach, keď som ja, ja ako združenie som zas potreboval naložiť v Ponikách štiepku, tak 

mi účtovali 20 euro bez DPH za motohodinu za takýto istý nakladač. A tým, že my nedávame 

pracovníka, že je to vlastne ich pracovník, tak som to povedal, že by bolo dobré to dať za 13 euro na 

motohodinu. Takže sa nám trošku rozväzujú ruky po tom skončení toho projektu, že budeme si môcť aj 

na seba zarábať. Podľa toho ako sa nám bude dariť a ako to budú tie obce potrebovať. Ja mám bod 

k tomuto na doplnenie, že samozrejme nikto vás nemôže nútiť zostať v združení, máte nato plné právo 

vystúpiť, máte nato nárok aby ste ten majetok, ktorý sa aj s vaším pričinením tuná dostal, tak budete ho 

mať prevedený do obce, budete odškodnený nejakým vyrovnávacím príspevkom za ten spoločný 

majetok ale potom už si to budete musieť vy riadiť sami. Už potom hlavne to, že už nebudete mať také 

možnosti, ja chcem ešte povedať, že každým rokom okolo 150 až 200 ton obec nachystala čo čistila 

trvalo trávnaté porasty, čo obec má zo zákona povinnosť. A my náš ten štiepkovač je takej strednej, 

strednej rady, že tie veľké štiepkovače čo chodia, tak tie by na takéto možno malé množstvá ani 

neprišli, alebo keby aj prišli tak by to bolo aj za inú cenu. Tak aj to treba zvážiť, lebo ten tie stroje sú 

spoločné. Tie stroje sú aj vaše. Tie stroje robia aj pre obec Ľubietovú službu, dostatočnú službu, tak 
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máte teraz pred sebou všetky tie veci, ktoré sme vám chceli dať, čo sa týka majetku, čo sa týka výšky 

majetku, tak sa treba len rozhodnúť správne. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, ďakujem. Otváram diskusiu, nech sa páči. 

Ivan Kováč: Ja sa chcem spýtať, ste vraveli o tých nutných nákladoch, čo sa nám vyrubili. Nepovedali 

ste celú sumu, ale len tá položka 2000 euro sú mzdové náklady.Elektriku, no proste revízne správy, to 

je jedno, nutné náklady na prevádzku.  

Ing. Peter Lakomčík: Áno. 

Ivan Kováč: A to z akých peňazí ide vlaste? 

Ing. Peter Lakomčík: Obce platia každoročne, mesačné zálohy. 

Ivan Kováč: To znamená, že aj Ľubietová. 

Ing. Pavel Zajac: Áno. 

Ing. Peter Lakomčík: No veď áno. 

Ivan Kováč: No veď dobre, čiže tie náklady čo Bioenergia za nás platí, sú koľko? Viete to? Máte to 

niekde? 

Ing. Peter Lakomčík: Áno mám, na každý rok mám tak prehľadne spravené. 

Ivan Kováč: To je jedno, hocijaký rok v podstate. Ročné náklady. 

Ing. Peter Lakomčík: Ročné náklady áno. Je to okolo 29 až. V roku 2012 to bolo 34 tisíc, ale tam ešte 

5600 boli odpisy. Potom starostovia sa dohodli, že odpisy sa do toho zarátavať nebudú. V roku 2013 to 

bolo 33 000, tu treba ale povedať, že tu sme dávali štiepku aj pre, pre základnú školu, ktorú si Ľubietová 

vyinkasovala, to je tých 3600 euro. 2014 - 30 tisíc, 31 tisíc zhruba, 2015 -  33 tisíc, 2016 -  29-30 tisíc. 

Ivan Kováč: Dobre, vyberme rok 2016. Koľko vtedy prispela Ľubietová do spoločného fondu? 

Ing. Peter Lakomčík: No to je, toto sú skutočné náklady. 

Ivan Kováč: Veď vravím, náklady je jedna vec, ale platí aj Ľubietová. 

Ing. Peter Lakomčík: No. 

Ivan Kováč: Každá obec teda platí, každý rok. 

Ing. Peter Lakomčík: Ale toto sú vyúčtované náklady skutočné. 

Ivan Kováč: Veď ja vám verím. 

Ing. Peter Lakomčík: Ale toľko ste dali tých 29 tisíc.  

Ivan Kováč: Ale koľko teda Bystricko potom dalo Ľubietovej tých nákladov nutných čo treba na 

prevádzku, to myslím, si nerozumieme. 

Ing. Pavel Zajac: ale dobre, že teda 29 tisíc sme dali, ale z toho bola 2 tisíc elektrika, bola, 2 tisíc bol to. 

Ivan Kováč: Len ten rozdiel chcem vedieť. Nerozumieme si? 

Ing. Peter Lakomčík: Ako rozdiel, že čo dával. 

Ivan Kováč: Bioenergia platí za obec nejaké ročné náklady. 

Ing. Peter Lakomčík: Áno. 

Ivan Kováč: Mzdy, elektrika. 

Ing. Peter Lakomčík: Všetko platí za obec. 

Ivan Kováč: Dobre, v poriadku. To je koľko? To je tých 30 tisíc. 

Ing. Peter Lakomčík: 30 tisíc. 

Ivan Kováč: A v tom roku koľko Ľubietová prispela do tohto spoločného fondu. 

35. 

Ing. Peter Lakomčík: 30 tisíc. Ja vám vyúčtuvávam skutočné náklady. 

Ing. Pavel Zajac: Na tomto zarábať nemôžeme, V každej firme by sme museli zaplatiť presne to, čo boli 

náklady, hotovo. 
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Ivan Kováč: Dobre, čiže čiže keď vystúpime, nebudeme platiť tých 30 tisíc do Bioenergie, hej? 

Ing. Peter Lakomčík: Nie. 

Ivan Kováč: no. A tie naše náklady budú? Čo budú. 

Ing. Peter Lakomčík: Neviem aké bude. 

Ivan Kováč: No veď dobre, ale aké boli priemerné. 

Ing. Peter Lakomčík: No aké budete. Veď hovorím vám, že toto sú náklady, je to variabilná zložka, kde 

sa počítajú, nákup. 

Ivan Kováč: Ja viem, môžeme to spriemerovať, to je jedno. 

Ing. Peter Lakomčík: A fixné náklady, hovorím že, jedine čo keby ste mali ísť podľa, podľa vyhlášok 

a podľa, podľa zákona, tak musíte robiť všetky revízie, všetky revízie.  

Ivan Kováč: Jasné chápem, chápem. 

Ing. Peter Lakomčík: Čiže ušetríte len na mojej, mojej mzde. 

To je. 

Ivan Kováč: Vy nechcete povedať, že či bude obec keď vystúpime, či bude v pluse alebo mínuse. Čo 

bola väčšia položka, čo platila Bioenegia za jeden rok. 

Ing. Peter Lakomčík: Ale vy ste neboli nikdy v pluse alebo v mínuse. 

Ivan Kováč: Ale dobre. 

Ing. Peter Lakomčík: Ja som vám vyúčtoval priame náklady. 

Ivan Kováč: Dobre vaša mzda. Dobre v poriadku. 

Ing. Pavel Zajac: Pozrite sa. No nech sa páči. 

Pavol Šimun: No povedz. No povedz čo si chcel povedať. 

Ing. Pavel Zajac: No ja, ja chcem to povedať, že tu treba zvážiť, že aké sú naše možnosti, že či teda 

povedzme dobre, štiepku budú nám dodávať lesy, budú nám dodávať takýmto štýlom, hej. Niekto nám 

musí doviezť. Hovorím, toto podľa mňa, hovorím my sme trošku aj s Ponikami v inej pozícií ako sú tie 

ostatné obce, hovorím tie sú trošku inak na tom, hovorím lebo oni si týmto, že dokážu čistiť si svo je 

plochy, dokážu si zlacňovať svoje kúrenie. Treba si uvedomiť, že aj jedenásť budov, kúrenie jedenástich 

budov niečo stojí. To si treba uvedomiť, že tá to teplo niečo stojí. Druhé napríklad čo ja tvrdím, že bude 

náš akože dosť veľký benefit, je to, že teraz vlastne tým, že nám Bioenergia dodávala teplo, tak museli 

sme ísť cez urso. Tým že bude obec kúriť sama seba, tak cez urso nebude musieť ísť. 

Ing. Peter Lakomčík: No ale to je tam žiadny benefit nebude.  Urso bolo len kvôli tomu, že sme museli 

byť registrovaný. 

Ing. Pavel Zajac: Museli sme to administratívne. 

Ing. Peter Lakomčík: Ale nikdy vám nevyšla cena taká ako účelom na urso. Ja som vám tú cenu 

vždycky prispôsobil. 

Ing. Pavel Zajac: Nie nejde mi o to aká vyšla cena Peťo. Mne ide o to, že túto administratívu by sme 

podľa mňa, my už robiť nemuseli, keby sme kúrili iba svoje. 

Ing. Peter Lakomčík: No určite nie. 

Ing. Pavel Zajac: No iba to som chcel povedať ja. Nech sa páči. 

Pavol Šimun: Ja by som sa najprv chcel spýtať ohľadom spoločného majetku, povedali ste že máme 

tam 18,16 % a z toho je 1825 euro. Čiže hodnota spoločného majetku je 10 tisíc euro.  

Ing. Pavel Zajac: Jedenásť. 

Ing. Peter Lakomčík: Skoro jedenásť. 

Ing. Pavel Zajac: Účtovná hodnota. 

Ing. Peter Lakomčík: Účtovná hodnota ku koncu roku je okolo 11 tisíc euro. 
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Pavol Šimun: Povedali ste, že 240 ton potrebujeme. Ja som v nejakej správe, ktorá bola zverejnená, 

bolo písané, že Ľubietová spotrebuje zhruba 400 euro, 400 ton. 

Ing. Pavel Zajac: To bolo aj so školou. 

Ing. Peter Lakomčík: No to bolo aj so školou. 

Pavol Šimun: No dobre, a teraz ja sa spýtam, koľko je predajná cena alebo výrobné náklady u vás 

štiepky. 

Ing. Peter Lakomčík: Do predajných, výrobných nákladov vždycky zahŕňam len. 

Pavol Šimun: Nie, mne je jedno čo to zahŕňa. Ja chcem vedieť, 15, 8. 

Ing. Peter Lakomčík: 26 euro, alebo až 30 niekedy, podľa toho koľko sa vyrobí. 26 euro. To sú mzdy, 

mzdy, pohonné hmoty. 

Ivan Kováč: Náklady. 

Ing. Pavel Zajac: Peter, to je na tonu? 

Ing. Peter Lakomčík: Na tonu. 

Pavol Šimun: Na tonu, áno. A teraz ja sa na to pozriem z inej strany. Keď idú čistiť tie obecné lúky, 

pozemky tak idú čistiť obecní zamestnanci, ktorí sú platení z obecnej kasy. Používajú obecné pílky, 

obecné auto, ktorým sa tam vyvezú. To nám zaplatíte? Nie. Videl som to v pripomienke. 

Ing. Peter Lakomčík: Nie, doteraz sme to nezaplatili. 

Pavol Šimun: No veď jasné. 

Ing. Peter Lakomčík: Keby som to zaplatil, tak vám to premietnem do ceny. 

Pavol Šimun: no vidíte. No a teraz, to je jedna vec, druhá vec, vy keď budeme chcieť, ako podnikateľský 

subjekt, my ako obec, vy keď budete ako podnikateľský subjekt, my vám dáme vyčistiť túto lúku,a čo vy 

nám za to dáte? 

Ing. Peter Lakomčík: No my vám nedáme nič. 

Pavol Šimun: Aha. No, tak to sa asi nedohodneme. Tak potom ste asi kamarát Janovi Kútnemu, Paľovi 

Kútnemu a Janovi Holíkovi, lebo tí povedali, že na štiepke sa zarobiť nedá, tam oni musia ešte aj 

doplatiť, že to ledva výjde. 

Ing. Peter Lakomčík: No ale my nepotrebujeme tú štiepku vašu, vy potrebujete vyčistiť chotár. A vy 

chcete ešte aby sme vám urobili službu, a ešte vám za to dačo zaplatili, nie. 

Pavol Šimun: No veď ale to robia naši zamestnanci, nerobia to vaši zamestnanci. Koľko máte, koľko 

máte zamestnancov? 

Ing. Peter Lakomčík: Ale štiepku robí, štiepku robí náš zamestnanec alebo dvaja naši zamestnanci. 

Pavol Šimun: No ale sú platení z vašich peňazí. 

Ing. Peter Lakomčík: No sú platení z peňazí združenia, a to sa potom rozráta aj do vašej réžie. 

Pavol Šimun: No lebo viete, keď bude 30 euro stáť tona štiepky, keď to bude hneď 400 aj pre tú školu, 

tak ešte stále to bude len 12 tisíc euro. Dobre rátam? 

Ing. Peter Lakomčík: Nerozumiem dobre. My ale predávame viac. 

Pavol Šimun: No čo 400 krát 30 je 12 tisíc euro. 

Ing. Peter Lakomčík: Technicky. Ale za 12 tisíc zase nekúpite, či za 26 nekúpite štiepku ton. 

Pavol Šimun: Akože prečo nekúpime? 

Ing. Peter Lakomčík: No nekúpite ju, na trhu ju nekúpite. 

Pavol Šimun: Veď ale to sa nedá predať, nám tvrdia. Veď povedali, že o to nie je záujem. 

Ing. Peter Lakomčík: Spýtajte sa obecnej píly koľko predáva za ona, vaša píla predáva kubík za 12 

euro.  

Pavol Šimun: No. 
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Ing. Peter Lakomčík: 12,30. No a to je koľko. 

Pavol Šimun: No 

Ing. Peter Lakomčík: to je koľko tona. 

Pavol Šimun: No, ja neviem 

Ing. Peter Lakomčík: Kubík je 12 euro, tak si predstavte koľko to je za tonu. 

Ing. Pavel Zajac: Sa mi zdá, že prepočet, že jedna ku štyrom. 

Pavol Šimun: Koľko? 

Ing. Pavel Zajac: Jedna ku štyrom. Priestorových. 

Ing. Peter Lakomčík: Jedna šesť. 

Ing. Pavel Zajac: Jedna ku šiestim. No záleží. 

Pavol Šimun: 1,6 krát tých 12 treba potom spraviť na tonu. 

Ing. Pavel Zajac: Šesť krát. Že vraj 6 krát, no štyri až 6 krát, vlastne  cena aby si mala. 

Ing. Peter Lakomčík: Mne vyšlo. 

Ing. Pavel Zajac: Priestorový meter je nie tona. Štyri priestorové metre sú tona. 

Ing. Peter Lakomčík: Viete, viete, kubík, kubík môže vážiť aj 1000 a môže vážiť aj 600. 

Pavol Šimun:  Áno, Záleží z akej hmoty. 

Ing. Peter Lakomčík: Presne tak, presne tak. Je to vo váhe. 

Pavol Šimun: Ale, mne to stále vychádza, určite, že my keď to zobereme a budeme si to sami 

spravovať, a lesy nám budú robiť to čistenie tých lúk, ktoré chceme, ak chceme čistiť. Lebo viete, tu sa 

hovorí zákon ukladá, že musíme čistiť. Ale zákon neukladá, čo potom ďalej s tým robiť. Chojte sa 

pozrieť tuto čo na jar vyčistiť hore na Čiefovie vrchu. Už sú metrové švyholce. Za rok to bude hora fudži 

naša mať. Nikto s tadiaľ neprejde, ako tuto katolícka cirkev nad Obrazom na Hliniskách čo vyčistila. 

Voľakedy tadiaľ ľudia mohli prejsť a huby si nazbierať, teraz už ani neprejdú. Teraz je otázka či toto 

myslí ochrana prírody a životné prostredie, či takto ideme chrániť tú prírodu.  

Ing. Peter Lakomčík: Ale to je nie otázka na mňa. 

Pavol Šimun: No vidíte. A to je podľa mňa. 

Ing. Peter Lakomčík: Ja vás nebudem presviedčať aby ste ostali v združení. Len si uvedomte, len si 

uvedomte, že potom vlastne končíme, nie s tými, s tými nie vzťahmi, ale s tým že nebudete môcť 

používať tento stroj. Alebo keď ho budete chcieť používať, tak nie že my ešte budeme platiť zato. Lebo 

my nebudeme potrebovať vašu štiepku alebo vašu hmotu na štiepku. 

Pavol Šimun: Áno no jasné že nie. Ale my napríklad, máme predsa dve obecné spoločnosti, ktoré sa 

zaoberajú drevom, hej. Jedna ju spracúva a druhá ju ťaží. Keď oni si kúpia taký stroj a my im povieme, 

že tieto, tento chotár postupne takto chceme čistiť a nám budú chodiť poľnohospodári a budú ho 

udržiavať a budeme chcieť udržať ten kolorit krajiny, len to už dávno tak nefungujej,  tak potom oni 

môžu ten zbytok čo my nekúpime, predať a zarobiť na toho človeka ktorý sa o to bude starať a na 

všetky tie stroje. Nie je to o tom? 

Ing. Peter Lakomčík: No ale zatiaľ ten stroj nemáte ani nemáte dohodnuté s lesmi 

Pavol Šimun: A čo je pre nás, pán Lakomčík, výhodnejšie, keď sem prídu cudzopasníci a vyrúbu to 

a nedajú obci nič? 

Ing. Peter Lakomčík: Musíte vy vedieť čo je pre vás výhodnejšie. Ja vám, ja vám len hovorím reálne 

čísla. 

Ing. Kamil Kordík: Takto nedostal som sa k tým reálnym číslam počas vášho vystúpenia, ani 

nerozumiem tomu a bol som pri zakladaní toho systému, bol by som rád vedel, jednoznačne pri výstupe 
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my dostaneme tisíc euro ak som rozumel, pár tisíc a nejaké drobné ale všetko zariadenie čo je tá hala 

zostane vám hej? 

Ing. Pavel Zajac: Nie, nie. 

Pavol Šimun: Zostanú tam len nakladače.  

Ing. Peter Lakomčík: Majetok, ktorý rozhodil obec, to znamená kotolňa, rozvody. 

Ing. Kamil Kordík: Ostane tu My získame celý majetok. 

Ing. Peter Lakomčík: Vy získate ten majetok, ktorý je tu. 

Ing. Kamil Kordík: Tak potom je to jednoznačné. Ja som myslel, že to zostane tam. 

Ing. Peter Lakomčík: Len spoločný majetok zostáva. Veď z toho vám vyplatíme tisíc euro. Tisíc euro.  

Ing. Kamil Kordík: Ja myslím, bolo tu treba vyčísliť náklady čo sa týka na výrobu jednej tony, to tu 

nebolo neodznelo, Či sa to dá, či je to rentabilné, lebo vieme koľko je tu zástupca lesov, koľko ideme 

robiť štiepku, akým spôsobom tam platia ako ste hovorili tých pár zamestnancov z toho vyjde vlastne 

reálna cena tej štiepky a treba zvážiť či to má význam alebo nemá význam. Lebo takýto predpokladov, 

ak sa má tam ťažiť v horách a vy z toho nemáte nič tak to je zbytočné potom. 

Ivan Kováč: No ja teda ak môžem, ak môžem však dneska sme nie tu nato aby sme o tom rozhodli. 

Pavol Šimun: Ale potrebujeme informácie. 

Ivan Kováč: Áno aby sme sa dozvedeli informácie. 

Pavol Šimun: Nie toto je ďalšia otázka na vás pán Lakomčík, lebo vy tomu budete asi najviac rozumieť. 

Keď sa rozhodneme, že chceme vystúpiť, dokedy musíme dať vám na vedomie? Do toho štvrtku čo ste 

spomínali? 

Ing. Peter Sedláček: Do budúceho týždňa štvrtku, nie. 

Ing. Peter Lakomčík: To už vo štvrtok sa upravujú stanovy. Keď sa rozhodnete, sa rozhodnite 

Pavol Šimun: Že až potom budeme môcť odstúpiť. 

Ing. Peter Lakomčík: Samozrejme, že to bude až po ukončení roka. 

Pavol Šimun: Aha. 

Ing. Peter Lakomčík: Čiže ukončí sa rok účtovný, lebo to sa už ani nedá stihnúť pripraviť, ak by ste sa 

rozhodli tak od 1. 1. 2018 vystupujete zo združenia. Pripravíme protokoly, pripravíme tieto veci ktoré sa 

budú robiť aj pre obec Hiadeľ, lebo tí tiež vystupujú a tí už dávno vieme že vystupujú k 31.12.  

Pavol Šimun: A ak sa môžem spýtať, že je  možnosť, že vystúpime k 1. januáru napríklad a druhá 

možnosť je keby sme vystúpili k skončeniu vykurovacieho obdobia. 

Ing. Peter Lakomčík: Aj to môže byť. 

Pavol Šimun: Napríklad dáme k 30. júnu. 

Ing. Peter Lakomčík: V nových stanovách bude tak, že po doručení oznámenia obce, čiže uznesenia že 

vystupujeme zo združenia do 30 dní sa musí zmanipulovať alebo zadministrovať ten výstup. Čiže ak by 

ste sa rozhodli do konca vykurovacieho obdobia, to si treba zvážiť. 

Ivan Kováč: ja sa chcem len, ak som to dobre pochopil, tie stanovy sú upravené tak lebo viem, že boli 

vtedy dosť problematické na vystúpenia obce, že sa teraz upravili tak, aby to bolo možné. Budú sa 

schvaľovať. 

Ing. Peter Lakomčík: Takto, stanovy boli tak trošku ako právne vysvetlené, nikto nikoho nemôže nútiť 

zostať v združení. 

Ivan Kováč: Jasne. Ja som bol dva roky v združení tak ja si to ešte pamätám, bolo to komplikované 

Ing. Peter Lakomčík: Čiže, čiže keby napríklad aj v stanovy boli, že keby ostatní nesúhlasili, vystupujúca 

obec to dá na súd tak súd potvrdí že musí. 

Ivan Kováč: Viem, viem. 
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Ing. Peter Lakomčík: Ale tie dohodnuté vzťahy neboli v poriadku. 

Ivan Kováč: Áno ja si to pamätám. 

Ing. Peter Lakomčík: Tie vzťahy boli také, že vyrovnávací príspevok pre vás, zaplatiť vám dajme tomu 

620 tisíc a vy by ste si museli odkúpiť ten majetok, ktorý chcete do svojho majetku prevziať za 623 tisíc.  

Ivan Kováč: Viem. 

Ing. Peter Lakomčík: Proste sú tam, a teraz sa to dohodlo tak že to bude fifty fifty, že to čo sa 

vyrovnávací príspevok dá, to bude aj podiel toho majetku, že takým istým podielom sa prevedie ten 

majetok na obec. Aj účtovne sa to musí dať do poriadku, aby aj daniari boli spokojní, čiže toto sa musí 

udiať, nedá sa to robiť nejakým delimitačným protokolom za korunu. To sa musí v účtovníctve uzavrieť, 

v účtovníctve uzavrieť.  

Ivan Kováč: To je jasné. 

Ing. Peter Lakomčík: Čiže to čo, čo ide vám, čo vám náleží ako obci, vyrovnávací príspevok, to je tých 

18,16 % z celkového majetku to bude nepeňažný vklad alebo vyrovnací príspevok vo forme majetku. Zo 

spoločného majetku, ktorý je okolo tých 11 tisíc euro máte 18,16 % nárok, z toho som vám vypočítal, že 

je okolo 1800, a ešte z toho predaja, ktorý chceme uskutočniť do konca roku, z toho budete mať tiež 

podiel. 

Ivan Kováč: Tiež podiel, áno jasné. Proste vyriešilo sa to tak, aby sa tie výstupy mohli uskutočniť. Viem 

nedalo sa to, ja viem. 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči. 

Pavol Šimun: Ja by som sa ešte pána Lakomčíka jednu vec spýtal, keby sme sa rozhodli k 1. januáru že 

odídeme, tak dobre do 30 dní sa to prevedie, ale potom napríklad štiepka, ktorá je momentálne 

v sklade, v sklade je vaša. 

Ing. Peter Lakomčík: Áno. 

Pavol Šimun: Nie je naša. 

Bohumír Chládek: Pokiaľ tam bude. 

Ing. Pavel Zajac: Ale pán Lakomčík teda povedal 

Ing. Peter Lakomčík: Bola spravená počas ešte obdobia, keď to fungovalo tam sú naše. 

Pavol Šimun: Z tohto hľadiska by bolo lepšie to dokončiť po skončení vykurovacieho obdobia aby sme 

sa tu neprali o to teraz že to je naše, budeme vám platiť nájom, budeme sa priečiť. 

Ivan Kováč: Dobre Peťo. 

Pavol Šimun: Dohodneme ešte. 

Ing. Peter Lakomčík: Zvážte a hovorím, nikto vás nemôže nútiť, len zvážte všetky tie pre a proti. Lebo 

každé riešenie má aj svoje klady aj svoje zápory. 

Ing. Pavel Zajac: Čiže dobre toto znamená, že dneska asi uznesenie neprijmeme. 

Ivan Kováč: Nie. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre. Nech sa páči, pán Chládek. 

Bohumír Chládek: Ja sa chcem popýtať, koľko je členov v tom združení? 

Ing. Peter Lakomčík: Momentálne je 8 členov. Obec Hiadeľ vystupuje tak že by ostalo 7 členov. 

Bohumír Chládek: Len Ľubietová a Hiadeľ vystupuje? 

Ing. Peter Lakomčík: Zatiaľ. Hiadeľ na začiatku povedal. A obec Ľubietová ešte váha a Poniky tiež 

váhali ale povedal pán starosta, že nevystupujú. 

Ing. Kamil Kordík: To bolo na začiatku povedané 

Bohumír Chládek: Takže ostanete šiesti v združení? 

Ing. Peter Lakomčík: Pravdepodobne. 
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Ing. Pavel Zajac: Dobre, má ešte niekto niečo k Bioenergii, ďakujem Peter 

 Ing. Peter Lakomčík: ďakujem vám za čas.Dovidenia. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre. Čau. Ideme, ideme na predaj majetku, toto sú dve parcely, dve parcely, ktoré 

sa predlžujú, tak, ako sa ide  na Slobodné, tie pásy odkúpené. Viete, že dva budeme odpredávať a dva 

zase požiadali. Tieto prvé dve uznesenia sú vlastne iba tie prvé že berieme na vedomie, že skrátka, že 

to existuje, položka že ideme to predávať tak a tak a súhlasíme so zverejnením, hej. Čiže ak nie sú tam 

otázky všetko sa dozviete z uznesení. Hej? Janka poprosím. 

Bc. Jana Majerová: Áno. 

UZNESENIE OcZ 38-6/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

A. berie na vedomie 

žiadosť Antona Grgača, Slovanská 10, Kováčová o odkúpenie časti pozemku parc. KN-C č. 1338/17 

o výmere 445 m2, TTP z dôvodu majetkovoprávneho vysporiadania 

B. konštatuje, že 

pozemok bezprostredne hraničí s pozemkom vo vlastníctve žiadateľa a odpredajom tretej osobe by 

došlo k obmedzeniu práv k majetku v ich vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného 

zreteľa a podľa § 9 a ods. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci v znení neskorších predpisov 

C. súhlasí 

so zverejnením zámeru odpredaj pozemku parc. KN C č. 1338/17 o výmere 445 m2, TTP a stanovuje 

kúpnou cenu minimálne podľa spracovaného znaleckého posudku vypracovaného obcou. Žiadosť bude 

opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. Žiadateľ uhradí náklady 

spojené s prevodom vlastníctva. 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Ďakujem, ale ešte poprosím ťa Janka, tuto v tej časti C. si škrtni so zverejnením 

zámeru na odpredaj nie časti pozemku ale pozemku, lebo tam je jasná už výmera, hej. Čiže pozemok. 

To časti tam iba škrtni, hej. V prvom riadku tam iba škrtni, hej,  

Bc. Jana Majerová: Áno, áno. 

Ing. Pavel Zajac: Šieste slovo. Dobre ďakujem. Áno. 

Ing. Peter Sedláček: Ja ešte predsa takú technickú vec, neviem ja som to pozeral zhodou okolností 

neviem kedy pred týždňom a ja som prečítal, že /17 má 456 štvorcov, či 445 štvorcov. 

Bc. Jana Majerová: 445. 

Ing. Peter Sedláček: Či 456. 

Ing. Pavel Zajac: Ale 19 má 456. 456 má 19.Toto je 18-tka, hej. 

Ing. Peter Sedláček: Grgač ma /17. 

Ing. Pavel Zajac: 17 tuto mám aj znalecké. 

Ivan Kováč: Tuto ma Janka žiadosť. 

Ing. Peter Sedláček: Keby išla tak to vie nájsť ale toto je čo som si napísal, ale myslím si že to má byť 

tieto dva Gazdíkova a Štefanovie to už sme schvaľovali. To už sme znalecký posudok. Ale Šagát 

a Grgač požiadali takisto ako Štefanovie a Gazdíkova. 

Ing. Pavel Zajac: Koho riešime prepáč? 

Bc. Jana Majerová: Grgač. 
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Nie, to je, nie. 

Ing. Pavel Zajac: 445. 

Ing. Peter Sedláček: 445, tak som dobre odpísal. 

Bc. Jana Majerová: Ale ja mám 445. 

Ing. Peter Desláček: Tak ja som zle videl. 

Ing. Kamil Kordík: Ty si zle videl. 

Ing. Pavel Zajac: 445 máme v uznesení. Dobre. Kto je za? Ďakujem všetci. Dobre poďme Šagáta. To je 

tento. To je 16-tka. 

Ing. Peter Sedláček: 18-tka., 18-tka? Či 16-tka? 

Ing. Pavel Zajac: 16-tka. 

Ing.Peter Sedláček: 16-tka áno. 

Ing. Pavel Zajac: 16-tka, 456 m2.. Neviem ideme to znova celé čítať? Zase? No tak prečítaj. Tak zase to 

časti pozemku škrtni. 

Bc. Jana Majerová: Áno.  Mám tu z 20. 10. zo dňa 20.9. tu mám v uznesení to opraviť áno? 10.11. 

Čo? 

Ing. Pavel Zajac: Jasné z 10.11. 

UZNESENIE OcZ 38-7/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

A. berie na vedomie 

žiadosť Vladimíra Šagáta, Lučatín 185, o odkúpenie časti pozemku parc. KN-C č. 1338/16 o výmere 

456 m2, TTP z dôvodu majetkovoprávneho vysporiadania 

B. konštatuje, že 

pozemok bezprostredne hraničí s pozemkom vo vlastníctve žiadateľa a odpredajom tretej osobe by 

došlo k obmedzeniu práv k majetku v ich vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného 

zreteľa a podľa § 9 a ods. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci v znení neskorších predpisov 

C. súhlasí 

so zverejnením zámeru odpredaj pozemku parc. KN C č. 1338/16 o výmere 456 m2, TTP a stanovuje 

kúpnou cenu minimálne podľa spracovaného znaleckého posudku vypracovaného obcou. Žiadosť bude 

opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. Žiadateľ uhradí náklady 

spojené s prevodom vlastníctva. 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Ďakujem, kto je za? Všetci, ďakujem. Janka poprosím ťa teraz preskočme deviatku. 

Hej preskočme deviatku a poďme na tie ďalšie. 

Zora Garajová: Môžem sa opýtať? Môžem sa k tým pozemkom opýtať? 

Ing. Pavel Zajac: No nech sa páči. 

Zora Garajová: Že či je nutné predávať pozemky stále. Naši predkovia nám nechali veľké dedičstvo, 

prečo si to rozpredávame. 

Ing. Pavel Zajac: Pani Garajová. 

Zora Garajová: Celkom za dvacku, pôda ešte bude mať hodnotu. Je obec nútená predávať? 

Ing. Pavel Zajac: Nie, nie je nútená, ale pani Garajová treba si uvedomiť, že tam kde sme teraz 

momentálne, tam tieto pozemky sú medzi cestou, medzi cestou a elektrickým vedením a skrátka nie sú 
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momentálne obhospodárované Tým, že sa rozpredajú, tak vlastne bude sa o ne lepšie starať, keď budú 

v súkromnom vlastníctve. Nech sa páči. 

Zora Garajová: No a to znamená, že sa o ne nikto nestará o tie pozemky? 

Ing. Pavel Zajac: Momentálne sú v nájme tie pozemky. Momentálne sú v nájme tie pozemky a tam ako 

nálet nie je žiadny, tam sú jedine kríky šípkové a takéto veci. Pán Chládek. 

Bohumír Chládek: Ja sa chcem spýtať, keďže sú momentálne v nájme, či ide aj vypovedať tá zmluva 

o nájme keďže sa predáva a ktorá je to lokalita? 

Ing. Pavel Zajac: Je to Čelienec v nájme to má Peter Fellner. 

Bohumír hládek: A cena? 

Ing. Pavel Zajac: Cena, dozviete sa, 5,80, 5,80  €budeme predávať, ja to ešte poviem. Stačí? Dobre. 

Ing. Kamil Kordík: Ja len toľko ešte, môžem, v podstate videl som to na tabuli, tam je cena nejakých 5 

alebo 6 euro, hej? 

Ing. Pavel Zajac: 5,80. 

Ing. Kamil Kordík: 5,80. Keď to títo páni dostanú tak to strelia na stavebný pozemok. 

Ing. Pavel Zajac: Oni už predtým ten pozemok majú. 

Ing. Kamil Kordík: Dobre, ale zvýšia si pozemky, lebo 400 metrov je dosť veľká plocha, to neni ako keby 

tu kúpili 10 metrov čo tam treba, ale je to vlastne spravený pozemok, takže my keď sme dakedy 

predávali pozemky ako tu na obci tak treba sa nad tým zamyslieť, že ozaj či to je reálne predávať, a či 

tým nevznikne niekomu že sa mu zväčší pozemok aby to strelil na stavebný pozemok. A tým si vlastne 

získa, momentík ešte, tým získa vlastne rozdiel ceny čo mohla zarobiť obec. Lebo je dobrá výhovorka, 

že je to zarastené a tak ďalej, prečo je to zarastené je druhá otázka, lebo keď je to aj v nájme tak 

vlastne on to zrejme podľa zmluvy mal brať do nájmu ako vlastník toho pozemku, ale či to netreba 

obriadiť a potom to predá za inú cenu, lebo to sú zbytočne stratené peniaze. 

Ing. Pavel Zajac: Len ešte raz hovorím, tam, tam žiadny nález takýto ako povedzme brezina a takéto 

veci nie sú. Tam sú jedine šípkové ruže. 

Ing. Kamil Kordík: Veď dobre to je jasné, ale niekto to musí čistiť. 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči. 

Ján Štefanovie: Ja by som chcel k jednej veci, tieto pozemky čo sme zakúpili do osobného vlastníctva 

boli robené nejaké štúdie. Všetci sme získali ten pozemok v schvalovaní. Vy nemôžete tvrdiť, že nejaký 

pozemok, ktorý tam je nastane odpredaj, vlastne nikto by nechcel vedľa svojho pozemku mať niečo 

neopatrené, hej, vlastne každý by si niečo opatril. Takže povedzme si úprimne nahlas, že či náhodou 

niekedy do budúcnosti je možné ten pozemok je užívať ako stavebný. Lebo za prvé, keď som ja pri 

ceste ako vlastník majiteľ, tak vlastne za ten môj pozemok nepustím nikoho. A myslím si že obec do 

budúcnosti nebude riešiť nejaké stavebné pozemky v takej časti ako je Čelienec a v tej lokalite. Lebo je 

tam vlastne poľnohospodárska pôda a neviem či ešte aj dakedy urbanizačnú  štúdiou sa to nebude 

robiť, lebo sa tam otázky nebude robiť, lebo je tam dodatok o uznesení územného plánu obce, že 

v podstate je ťažko povedať alebo napríklad dať nejakú vyššiu cenu, keď na obci sa predáva za toľké 

peniaze ako je Čelienec obce pozemok za 5,80, čo je zverejnené, nechcem tu vojnu štvať, nechcem byť 

ja zlý, aby sa všetko ukazovať že Jano Štefanovie je taký a taký. 

Ing. Kamil Kordík: Nie tu nejde o to. 

Ján Štefanovie: Hej, ale ide o to, v podstate, že keď niekomu niečo v podstate dáme, tak môžeme 

v budúcnosti ako sa priznávať na každého občana nerovno. A nepovedať z vašej strany, že proste ja 

niekedy ten pozemok strelím ako stavebný pozemok, tým že si to môžete ako pozemok. 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči. 
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Ing. Kamil Kordík: Pán Štefanovie, neberte to osobne, nemyslím to ako na vás, ja som bol pri tom, keď 

sa tie pozemky prvýkrát rozmerali a predávali, bol som vtedy na zastupiteľstve. Viem začo sa predávali. 

Ale viem aj kto predával tie pozemky dvakrát drahšie, hej. Tak nehovorím to o vás, hej. Nebudem na 

vás hovoriť, ale, ale už toto sa tu stalo hej, myslím že neviem Peťo asi bol si asi vtedy neviem či si tu 

nebol, toto sa stalo, preto hovorím, aby obec dobre zvážila čo predáva, či to je lokalita taká, ja som to 

nevidel, totiž to, ale toto sa stalo, keď sme my predali pozemky hore na Čelienci pozemkov za určitú 

sumu, vieme koľko tam išlo za čo išlo, a viem už osobne ja teraz predali tie pozemky dvakrát takou 

cenou, takže berte môj postreh z toho že som to zažil. 

Ján Štefanovie: Ja som zato tiež zaplatil. 

Ing. Kamil Kordík: Ja nehovorím nič proti vám, ja som nehovoril osobne na vás, hej ale toto sa stalo, ja 

hovorím na obec teraz, hej lebo v podstate obec predáva pozemky a do dnešného dňa 400 metrov je 

dosť veľká plocha. 

Ing. Pavel Zajac: Pán Chládek. Nech sa páči. 

Bohumír Chládek: Ja sa chcem spýtať, to je v blízkosti pána Fellnera? 

Ing. Pavel Zajac: Nie. 

Bohumír Chládek: Trošku mimo, ďalej alebo? 

Ing. Pavel Zajac: To je smerom na Slobodné. 

Pavol Šimun: Cesta na Slobodné, horná časť. 

Bohumír Chládek: Tak prečo to má v nájme? A chcem sa spýtať, nájomná zmluva on má tam určený 

nájom do ktorého roku? 

Ing. Pavel Zajac: Na 5 rokov. 

Bohumír Chládek: Na 5 rokov, a urobila sa nájomná zmluva pred vlastne rokom s ním? 

Ing. Pavel Zajac: Áno. 

Bohumír Chládek: Takže je potom nejaký problém? Keďže to má oficiálne v nájme? Plynie tam lehota 

dajme tomu, nemáme ošetrené, a bežne mi nedávajú podpísať jeden rok plynie lehota na konci roku, 

a plynie potom trošku dlhší čas to trvá a ešte sa chcem spýtať, pán Fellner, ja sa pamätám keď 

odkupoval tú pôdu na Čelienci tak sa mu určila cena 20 euro za meter, prekvapuje ma teraz 5,8. 

Ing. Pavel Zajac: Máte zlé informácie, pán. 

Bohumír Chládek: Nie, chodím na schôdzu, tak vtedy. 

Ing. Pavel Zajac: Ešte raz, máte zlé, tam bol, tam bol spravený znalecký posudok a to bol vlastne pri 

ceste vlastne v rámci toho jeho areálu a boli tam dve ceny, tam vlastne pod tým trafákom čo je vzadu za 

jeho pozemkom bola zhruba takto ako je táto. Hej to je prvá vec. A tá čo je pri ceste čo je tá jazdiareň, 

čo je vedľa cesty, ten vedľa budovy tam bola, tam bola ak si dobre pamätám 8,80. 

Ing. Kamil Kordík: Oni to chceli aj kúpiť jeden čas. 

Pavol Šimun: To sa teraz dá. 

Ing. Kamil Kordík: nepamätám sa, to bolo už dávno 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, ešte niekto nejakú otázku? Nech sa páči. 

Zora Garajová: Ja len toľko, že zastupiteľstvo čo zastupiteľstvo sa predávajú pozemky a veľmi lacno 

a či by sme to nemali stopnúť a, a to dedičstvo našich predkov si chrániť. Oni nepredávali, oni nám to 

zanechali, a my to teraz mirniks dirniks rozpredávame. 

Ing. Pavel Zajac: Pani Garajová, ja s vami plne súhlasím, plne súhlasím, ale ďalšia vec je tá, že treba sa 

pozrieť aj aké to dedičstvo našich predkov v akom je stave. A hovorím veď ja absolútne, pozrite sa keď 

si zoberete, zoberme si Hutnú, zoberme si Hutnú, boli tam postavené chaty, ako zoberte si celé je to 

TTP,  neviem či tam nájdete nejaké TTP, čo s tým obec akože bude robiť následne, hej. A to isté 
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hovorím momentálne čo sa týka toho Slobodného, ešte raz hovorím, je to, je to úsek medzi cestou 

a elektrickým napätím. Ako ja vám poviem tak, že momentálne nie je ani pokosené. Nie je ani 

pokosené. Takže v tomto smere, v tomto smere hovorím, že ja som za, že dobre keď sa povie toto je 

poľnohospodárska pôda, tak sa o tú poľnohospodársku pôdu bude aj starať. Bohužiaľ dneska to tak nie 

je, chceme aby sa to napravilo. Pán Chládek,  nech sa páči. 

Bohumír Chládek: Chcem sa len spýtať pána z akého dôvodu to chce odkupovať, či bude chovať niečo, 

alebo, alebo orať na tom, alebo záhradku si tam vytvorí. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre. 

J8n Štefanovie: Ja som si dal žiadosť na odkúpenie toho pozemku preto, lebo som chcel tú spodnú 

časť, tá vrchná časť neni opatrená, sú tam tri šípy. Áno poviem pravdu je to rozšírenie pozemku, 

samozrejme ako povedal pán Kordík, je to o 400 metrov viac. Ale nikomu by sa nepáčilo postaviť tam 

nejakú rekreačnú chatu a mať za tou chatou nejaký neporiadok, hej vlastne, čo tam nikto nepostaví lebo 

je tam nájomná zmluva. To je prvá podstatná vec. A druhá podstatná vec je, že ako vraví pani tuná, že 

vlastne odpredáva pozemky, ale ja si myslím, že keď odpredáva obec pozemky, tak z toho sú nejaké 

príjmy do obce a tá obec môže tie peniaze. 

Bohumír Chládek: Pýtam sa čo konkrétne tam chcete budovať? 

Ján Štefanovie: Ja nič. 

Bohumír Vhládek: Orať, lesík, záhradu mať, chatku. 

Ján Štefanovie: Ja tam nič nebudem mať nič. Záhradu. 

Bohumír Chládek: Alebo čo. Dom postaviť. 

Ján Štefanovie: Rekreačná chatka. 

Bohumír Chládek: Z týchto variant mi odpovedzte čo konkrétne tam chcete tam, keď to vyriadite 

Ján Štefanovie: Ten pozemok je určený na výstavbu rekreačných chatiek 

Ing. Pavel Zajac: Nie tento čo sa predáva. 

Ján Štefanovie: Nie tento čo predáva. Ten čo už mám. 

Ing. Pavel Zajac: Ešte má niekto nejaké otázky? Dobre, tak poprosím vás tak ideme k pánovi, Janka 

poprosím ťa 10-te uznesenie, aby sme si prešli. 

Ing. Pavel Zajac: No jasné. Ja iba hovorím, vy musíte vedieť. 

Bc. Jana Majerová 

UZNESENIE OcZ 38-8/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

odpredaj pozemku KN C č. 1338/18 o výmere 502 m2, ktorý bezprostredne hraničí s pozemkom vo 

vlastníctve žiadateľa a odpredajom tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v ich 

vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa a podľa § 9 a ods. 8 písm. e/ zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, za kúpnu cenu podľa znaleckého posudku 

č. 175/2017 zo dňa 18.09.2017 vo výške 2911,60 € pre Jána Štefanovie, Vápenica č. 571/11, 

Ľubietová. Kupujúci okrem kúpnej ceny zaplatí cenu znaleckého posudku a ¼ ceny geometrického 

plánu a návrh na vklad. 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Ďakujem, kto je za? Všetci. Ďakujem. Ešte tam máme tú pani Gazdíkovú? Gazdíkovú. 
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Ján Štefanovie: Môžem ešte pán starosta, pani krúti pani Garajová hlavou, dali ste niekedy pani 

Garajová z osobného vrecka do obce do rozpočtu, 2911 euro? 

Zora Garajová: Nie. 

Ján Štefanovie: Nedali ste. 

Zora Garajová: Lebo nič nechcem predávať, ja si vysoko vážim. 

Ján Štefanovie: To je váš problém. Ale ja si vážim túto obec, že mi páni poslanci odpredali ten 

pozemok. 

Zora Garajová: Nič pán neviem ako. 

Ján Štefanovie: Štefanovie. Ja si myslím že. Nechajte ma dohovoriť. Ja vám neskáčem do reči, kľudne. 

Ja si myslím, že nikdy ste tak finančne neposkytli nejaký taký kvázi, ja získam nejaký pozemok tak ho 

budem obhospodarovať, a obecnými prostriedkami naložíme nech... A prosím vás, vy akože, uvedomte 

si, že proste je dôležitý je aj mladý ľudia ako som ja, poskytnúť prostriedky, nie len príjmy. Ja si myslím, 

že každý máme deti, aj vy máte deti, aj ja mám deti, a proste to moje zveľadenie ten danej lokality ak 

sa postaví tam chatka, tak to bude na úkor všetkých občanov Ľubietovej nie len mňa, ja sa tam nejdem 

vystavovať ani kupovať majetky. Tak trošku si treba uvedomiť, že neni to len chamtivosť človeka, tam 

treba uvažovať aj inak. 

Zora Garajová: 200 euro či 250 euro. 

Ing. Kamil Kordík: Takto, aby to nebolo, keď to trošku stíchne, jedná sa o to, že keď sa niečo predáva, 

je to v ponuke niekde, a aj sú tam viacerí záujemci, ako ja fungujem na ľudskej práci ísť cez tri ponuky 

vlastne keď niečo kupujem a niekto mi niečo chce predať tak ja musím mať tri ponuky. Bolo by dobre 

nabudúce keď budete takto predávať, platí to aj pre poslancov, aby ste vedeli či je o to aj nejaký iný 

záujem, a troška tá cena sa môže aj trošku zdvihnúť, lebo. 

Ing. Pavel Zajac: Pán Kordík ja vám odpoveim 

Ing. Kamil Kordík: Pán Kordík, ja mám krstné meno, nemusíme sa titulovať.  Ale jedná sa o to, keď nik 

iný o to nemá záujem, nech to pán Štefanovie má, ja proti tomu nič nemám. 

Ing. Pavel Zajac: Kamil, ešte raz opakujem, tieto veci boli zverejnené, hovorím bolo to odsúhlasené 

obecným zastupiteľstvom. 

Ing. Kamil Kordík: Ako to bolo zverejnené? 

Ing. Pavel Zajac: Bolo to zverejnené, a skrátka bolo to teraz momentálne odpredané druhý raz, hej na 

zastupiteľstve. 

Ing. Kamil Kordík: Dobre, ja len na margo toho, tej ceny aby to nebolo že, aby nebol niekto na pánku.?? 

Ing. Pavel Zajac: Kamil, ja ešte, ešte ťa chcem upozorniť, že zoberme si, že aj keď sa prvý raz predávali 

tie pozemky predávali sa za 10 euro, hej. Predávali sa za 10 euro. Ale treba si uvedomiť, že boli bez 

sietí, boli bez všetkého. Hlavne v tej prvej časti, boli bez všetkého, úplne bez všetkého. 

Ing. Kamil Kordík: Však aj teraz, aj teraz sú bez sietí, Paľo, reálne. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre. 

Ing. Kamil Kodrík: Fyzicky sú bez sietí. 

Ing. Pavel Zajac: Však ale ty teraz hovoríš, ty čo hovoríš, ty čo teraz predávajú, tak minimálne 

investovali do vody a do elektriky investovali. 

Ing. Kamil Kordík: To už neviem ako bolo prerábané. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, ale to dneska je zbytočné aby sme to riešili. Nech sa páči. 

Bohumír Chládek: Pán starosta, ja sa len chcem spýtať, či bude aj do budúca pravidlo, ak sa bude 

obecná pôda predávať, že záujemca o tú kúpu zaplatí len ¼ geometrického plánu náklady. Lebo 

predtým to bolo doteraz, že záujemca platil celú výšku geometrického plánu. 
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Ing. Pavel Zajac: Vysvetlím. 

Bohumír Chládek: Že či sa to teraz zmenilo. 

Ing. Pavel Zajac: Pán Chládek, jedným geometrickým plánom sa vytvorili štyri parcely, ktoré sú 

momentálne odpredávané, čiže. 

Bohumír Chládek: Čiže z celku medzi štyroch. 

Ing. Pavel Zajac: Áno, áno. Stačí takto? Ďakujem, no poďme na to ďalšie uznesenie, poprosím. 

Bc. Jana Majerová 

UZNESENIE OcZ 38-9/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

odpredaj pozemku KN C č. 1338/19 o výmere 569 m2, ktorý bezprostredne hraničí s pozemkom vo 

vlastníctve žiadateľa a odpredajom tretej osobe by došlo k obmedzeniu užívacích práv k majetku v ich 

vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa a podľa § 9 a ods. 8 písm. e/ zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, za kúpnu cenu podľa znaleckého posudku 

č. 175/2017 zo dňa 18.09.2017 vo výške 3300,20 € pre Ľubicu Gazdíkovú, Javornícka č. 39, Banská 

Bystrica. Kupujúci okrem kúpnej ceny zaplatí cenu znaleckého posudku a ¼ ceny geometrického plánu 

a návrh na vklad. 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Ďakujem, kto je za? Ďakujem. Ďalšie veci, ktoré máme ešte nám poslalo Vemko, to sú 

tí čo by mali realizovať trafačku, trafačku dole na dolnom konci, to čo sme schvaľovali minule to bola 

jedna vec, ale teraz vlastne tým, že sa prehodila trasa, ide ponad Solivajsa až hore k Mertovcom, tak 

vlastne potrebujú na jednu parcelu vecné bremeno a na druhú parcelu nejakú kúpnu zmluvu, na kúpnu. 

Zmluva o budúcej kúpnej zmluve je na 12 metrov lesného pozemku a to vecné bremeno je asi 18 

metrov z toho pozemku vedľa, vedľa cesty 1078/3, hej. Čiže ak niekto má ešte nejaké otázky k tomuto. 

Nech sa páči. 

Pavol Šimun: Načo potrebujeme. 

Ing. Pavel Zajac: Prečítam, hej. Budúca kúpna zmluva. Novovytvorená parcela zameraná 

porealizačným geometrickým plánom, na ktorej bude umiestnené elektrické zariadenie, časť pozemku 

bude podľa ustanoveniach tejto zmluvy. Čiže oni vlastne podľa mňa potrebujú nejakú parcel, ja neviem 

či tam bude stožiar alebo čo tam bude, priznám sa, neviem čo tam bude, ale skrátka oni pôjdu ponad, 

pôjdu ponad Solivajsa, pôjdu trasou. Ale vlastne bude tam nejaké elektrické zariadenie, kde potrebujú to 

osadiť. A podľa mňa toto bude asi ináč trafák. 

Pavol Šimun: Ale trafák budú mať dole, tam trafák nepotrebujú. 

Ing. Pavel Zajac: Neviem. Zavolám, neviem. 

Bc. Jana Majerová: Tam sú sklady, tam je Kordulič, tam je Pyšný. 

Ing. Pavel Zajac: A vecné bremeno podľa mňa tá 1078, to bude kántor vedľa cesty čo pôjde. 

Bc. Jana Majerová: Kde je vecné bremeno. Zastavané plochy a nádvoria? 

Ing. Pavel Zajac: Zastavané plochy a nádvoria je tá parcela 1078/3. 

Bc. Jana Majerová: Áno. 

Ing. Pavel Zajac: Ktorá je, to je parcela, ktorá je pod štátnou cestou. To je celá parcela, ktorá je pod 

štátnou cestou. Len treba si uvedomiť, že tam je ešte nejaký po ten les, troj, štvor metrový pás. Hej? 



Strana 25 z 62 

 

Vlastne tam kde sú tie rozšírené parkoviská, to ešte nie je v lese, to je ešte pod touto parcelou 1078. 

Trafačka má byť oproti Konrádovi  na druhej strane. 

Pavol Šimun: To som pochopil, to sme predtým už prejednávali. 

Ing. Pavel Zajac: Áno. Potom vlastne toto vecné bremeno, čo chcú na 1078 bude zakopaný kábel, lebo 

to bude vysokonapäťový kábel, čiže musí byť v nejakej stavbe, bude v nejakých žlaboch, pôjde z oného 

z Močilia smerom dole do promenády, čiže počítam že bude nejaký žliabok a kvôli nejakej chráničke, 

a oni to podľa mňa,  

Pavol Šimun: Ponad Solivajsa. 

Ing. Pavel Zajac: A potom pôjde lesom ponad Solivajsa až k Mertovcom k tomu prvému stožiaru a pôjde 

späť na stožiar a pôjde ďalej vzduchom. Oni skrátka momentálne riešia to, aby trafačka nebola u 

Konráda, aby vysoké napätie nešlo ponad kolibu.  

Pavol Šimun: A nepôjde teraz ponad Solivajsa a Merkovcov? 

Ing. Pavel Zajac: Nie. Tam pôjde poza. 

Bc. Jana MajerováPoza. 

Pavol Šimun: A vyjdú kde? Pri Mertovi vyjde až? 

Ing. Pavel Zajac: Áno pri tom košiari a pôjdu ďalej. 

Pavol Šimun: Ktorý tam teraz už je, ten existujúci 

Ing. Pavel Zajac: Áno, áno. 

Ivan Debnár: Tá trafačka potom bude v rámci vlastne pozemku postavená 

Ing. Pavel Zajac: Áno, my chceme aby bola zakopaná. Oni ju tam vlastne zakopú. 

Ivan Debnár: Štýl trafačky, štýl trafačky je stožiarová? 

Ing. Pavel Zajac: Domčeková, domčeková. 

Ivan Debnár: V rámci lesného pozemku,  ochranné pásmo od lesa. 

Ing. Pavel Zajac: Ako momentálne prebieha stavebné konanie, takže ako treba sa 

Ivan Debnár: Ochranné pásmo. 

Ing. Pavel Zajac: Podľa mňa momentálne žiadne. Oni nám to postavia v lese. 

Ivan Debnár: Si to bude vyžadovať, že budeme musieť niečo odťať alebo prispôsobiť les. 

Bc. Jana Majerová: No určite. 

Ing. Pavel Zajac: Ako Ivan prídi, ešte stále nebolo, prídi, nebolo vydané stavebné povolenie. Čiže toto 

čakáme teda, Jožo napíše nejaký list a dáme to do stavebného. 

Ivan Debnár: Ja som sa len spýtal, po prvé odpredaj pozemku a potom ochranné pásmo lesa. 

Ing. Pavel Zajac: Pozrite sa, prvotne, prvotne, Ivan, ja iba to chcem, prvotne tá, tá trasa toho kábla, čo 

malo ísť to vysoké napätie. 

Ivan Debnár: Dobre, dobre to sedí, okej. 

Ing. Pavel Zajac: Ale nie, ešte raz, nie nemala ísť touto trasou, mala ísť cez dvor obecných lesov, 

pomedzi budovu lesov a garáži a mala ísť hore. Teraz povedali, že takto to bude lepšie, takto tým 

krajom. 

Ivan Debnár: Tak treba meniť trafačku, bude ohrozená lesom. 

Ing. Pavel Zajac: Ivan, minimálne je na vás aby ste si napísali jeden list, kde trváte, že musí skrátka 

zniesť pár stromov. Hotovo, vybavené. 

Ivan Debnár: Nie, to ide o to že aké sú z toho následky. 

Ing. Pavel Zajac: Ivan ešte raz. 

Ivan Debnár: Ale za to je obecný úrad. To je majetok obce. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, ešte niekto sa chce niečo spýtať? Má ešte niekto nejaké otázky? Ďakujem. 



Strana 26 z 62 

 

Bc. Jana Majerová Môžem? 

Ing. Pavel Zajac: Áno. 

UZNESENIE OcZ 38-10/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

zmluvu o budúcej kúpnej zmluve časti pozemku obce KN E 2420/2 lesný pozemok o výmere cca 12 m2, 

s SSE – Distribúcia a. s., Pri Rajčianke č. 2927/8, Žilina, v zmysle predloženého návrhu 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

zmluvu o zriadení vecného bremena na časti pozemku obce KN C 1078/3 zastavané plochy a nádvoria 

o výmere cca 18 m2, s SSE – Distribúcia a. s. , Pri Rajčianke 2927/8, Žilina, v zmysle predloženého 

návrhu 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Ďakujem, kto je za? Všetci, ďakujem. Prosím vás, ja teraz vás informujem  o žiadosti 

pani Eleonóry Majerovej a chcem aby ste sa nejakým spôsobom vyjadrili aj keď to nie je v uznesení, 

pani Majerová by chcela svojím spôsobom vysporiadať si vlastníctvo, existuje tzv. list vlastníctva č. 

1115, kde sú tri parcely. Hej? 

Pavol Šimun: Aha. No ja sa k tomu chcem spýtať, my sme k tomu spolumajitelia tej parcely? 

Ing. Pavel Zajac: My máme 5/8. 

Pavol Šimun: Aha, čiže sme spolumajitelia. 

Ing. Pavel Zajac: My máme 5/8. 

Ivan Kováč: Lebo to že vydržaním. 

Ing. Pavel Zajac: Ona chce vydržaním veci, ktoré kvázi patria jej rodine, hej. Nechce našu časť. Ešte 

raz počkajte. Ja som s pani Majerovou o tom hovoril, s pani Majerovou som o tom hovoril, a dal som 

teda návrh aby sme vysporiadali to podielové vlastníctvo. V žiadosti pani Majerovej chýba jedna 

parcela, chýba jedna parcela, tá je 3142, je za Slobodným a má zhruba 2 ha, 2 ha, 2,1 ha, áno? S tým, 

že teda jej podiel na tých 2,1 ha je okolo 8 tisíc štvorcov a na týchto dvoch má obec 3500 štvorcov, 

s tým že tieto sú oproti tesle, a ona má vlastne záujem o tieto dve parcely, hej, o tieto dve 2859, 2860, 

tak ja navrhujem, aby ak teda získa osvedčenie, to ešte samozrejme ja sa iba vyjadrím, že nemám 

námietky voči osvedčeniu, nie voči podielu obce, hej, ale voči tým ostatným veciam, ale ak teda získa 

osvedčenie do svojho vlastníctva tieto pozemky, tak potom by sme skrátka spravili nejakú dohodu, že 

teda ona nám pustí tých 8000 štvorcov na tej veľkej parcele a my jej pustíme tých 3500 štvorcov na 

dolnej parcele, s tým, že my by sme zaplatili povedzme poplatky za kúpno-predajnú zmluvu, lebo my 

tam získame asi 4000 štvorcov k dobru. 

Ivan Kováč: čuže zámena 

Ing. Pavel Zajac: zámenou,  normálne za uzavretú zmluvu. 

Ivan Kováč: Keď to vybaví ona 

Ing. Pavel Zajac: Ak si to vybaví, hej? Ak teda súhlasíte, že by sa to takto zrealizovali. 

Pavol Šimun: Aby sme na tej parcele neboli dvaja vlastníci. 

Ing. Pavel Zajac: Ale jeden. 

Pavol Šimun: Ale bude jeden vlastník, a ona bude mať to čo má mať, keď sa jej podarí toto vydržať. 
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Ing. Pavel Zajac: Dobre? Ale samozrejme, na tom je podstatné to, že pani Majerová musí figurovať na 

liste vlastníctva ako majiteľ tých 3 osve, hej. Potom sa môžeme o tom debatovať, hej. Ale dobre aby ste 

vedeli, skrátka jej podpíšem ten súhlas na to osvedčenie, že obec tam nemá majetok teda tých 

zvyšných troch tam nemá majetok, hej. Dobre, čiže to je informácie o pani Majerovej. No a teraz poďme 

vlastne na ten byt. Zase.  

Bc. Jana Majerová: Na čo ideme Paľo? 

Ing. Pavel Zajac: Na ten byt. Vráťme sa k tomu bytu. 

Bc. Jana Majerová: Vrátime sa, dobre. 

Ing. Pavel Zajac: Má to viacero zádrhelov, ako celé to uznesenie si akože nevšímajte, musíme sa 

dohodnúť v prvom rade teda, v prvom rade momentálne stále je ešte byt obecných lesov, v zmysle 

nálezu NKÚ, žiada aby sme teda buď lesom vyrobili list vlastníctva alebo druhá možnosť je tá, druhá 

možnosť je tá, že teda obecné lesy by previedli ten byt do obce. No čiže teraz sa pýtam v prvom rade 

to, že či ideme nechať ten byt na obecných lesoch a mám vybaviť list vlastníctva na obecné lesy alebo 

teda sa spraví druhá záležitosť že ten byt prejde na obec Ľubietová a bude skrátka bude pod listom 

vlastníctva, ktorý tam je, hej? Čiže to je prvá otázka. Ja som sa pýtal ako konateľa lesov, konateľ, názor 

konateľa lesov je asi taký, že teda im ten byt momentálne nie je treba, aby sa previedol do obce. Druhá 

vec je tá, že ešte nie je celkom odpísaný, že je tam ešte nejaký zostatok, ktorý ešte pani Škondejová 

nepovedal, ale skrátka ten zostatok bude treba nejakým spôsobom vyrovnať, hej. Čiže to je jedna 

možnosť. Za druhé ak poviete, že teda bude to prenajímať to obecné lesy, tak ja spravím všetko preto 

aby povedzme do nejakého marca skrátka mali tento byt na liste vlastníctva. Čiže to je prvá otázka, 

ktorá sa vás pýtam. 

Ivan Kováč: Ja sa môžem spýtať? 

Ing. Pavel Zajac: Áno. 

Ivan Kováč: Ja sa chcem spýtať, neviem kto ale ty asi, ako to dopadlo s tým novým človekom na lesoch 

čo by mal sa starať o to štiepkovanie? Ivo to sme sa dohodli. 

Ing. Pavel Zajac: Ja som sa, ja som sa, ja som sa niečo pýtal ale stále neviem kto to je. 

Ivan Kováč:Čiže nikoho nemáš? 

Pavol Šimun: Ale nie. 

Ing. Pavel Zajac: Že niekoho má, ale ja neviem kto to je. 

Pavol Šimun: A povedal, že od 1. januára, že nastúpi. 

Ivan Kováč: Hej takže je to, a ten nepotrebuje byt prípadne teda? 

Ing. Pavel Zajac: Ja neviem kto to je. 

Ivan Kováč: No veď nevieme nič. Tak zistime to, či lesy naozaj nechcú ten byt, to je prvý krok. 

Pavol Šimun: To bolo povedané. 

Ing. Kamil Kordík: To bolo povedané, že byt nechcú. Bolo. Nepamätám, no dobre. 

Pavol Šimun: A druhá vec, treba vedieť tú zostatkovú hodnotu, koľko zato peňazí chcú. A tretia vec, či 

sa chce prenajímať, keď byt ešte neexistuje. Za štvrté, zverejnili sme, že chce obecné lesy alebo 

obecný úrad. 

Ing. Pavel Zajac: No nie, však hovorím, pokým, pokým neviem nemáme jasné tieto veci. 

Pavol Šimun: Vzťahy. 

Ing. Pavel Zajac: Nemáme jasné, ale toto poprosím, ja potrebujem to rozhodnutie, že či teda ide sa 

pracovať na tom, aby sa to previedlo na obec alebo či to ostane v obecných lesoch. A to naozaj, že ináč 

beztoho nemôžeme, skrátka bez takého nemôžme robiť absolútne nič. 

Ivan Kkováč: Jasné. 



Strana 28 z 62 

 

Ing. Pavel Zajac: No. 

Pavol Šimun: Ja osobne, ja osobne si myslím, že by to malo ísť na obec. Je to budova obecná. Je to 

maslo Koľajove, ktoré vyrobil, ktoré nikto nikdy do poriadku nedal. Povedzme si otvorene je to čierna 

stavba. Neni na to ani stavebné povolenie určite. Všetci to vieme dobre, že to tak je, len chodíme okolo 

toho a nechceme povedať nič zlé. Je to tak, no. 

Ivan Kováč: Ja si tiež myslím, že by to na obec malo ísť. 

Pavol Šimun: Ale ja osobne si myslím, že by to bolo treba previesť na obec, čo tam lesy budú teraz, ako 

to budeš teraz vyčleňovať im tam vlastníctvo. 

Ing. Kamil Kordík: A má to vôbec štatút bytu? 

Pavol Šimun: Prosím? 

Ing. Kamil Kordík: Štatút bytu? 

Ivan Kováč: No veď, pravdepodobne nie. 

Ing. Kamil Kordík: No zatiaľ to nemáš nikde napísané. 

Ing. Pavel Zajac: Pozrite sa, Marek to užíval ako neviem čo nájomnú zmluvu asi na nebytové priestory. 

Ivan Kováč: No veď práve, že tam nie je nič. 

Pavol Šimun: Treba k tomu projektovú dokumentáciu a treba posúdiť či je to vôbec byt. 

Ing. Kamil Kordík: To ti nedá nikto už teraz. 

Ing. Pavel Zajac: Ale projektová dokumentácia dáka existuje. 

Pavol Šimun: Veď ale ja si tiež myslím, že dáka musí byť. 

Ivan Debnár: Netreba to v podstate schvaľovať. 

Ing. Kamil Kordík:Schvaľovať a všetko to čo má. 

Ivan Kováč: Stavebný úrad. 

Ing. Pavel Zajac: No dobre, ešte raz chcem, keď dám ja žiadosť ako obec, tak ako to nemôžem 

skolaudovať lebo musím ísť cez policajtov. Čiže mne by bolo lepšie keby požiadali obecné lesy o to 

a stavebný úrad obec Ľubietová to vyrieši. 

Ivan Kováč: Tak potom navrhni ty cestu. 

Ing. Pavel Zajac: No však toto je cesta, toto je cesta. 

Ivan Kováč: Ale konečný efekt by mal byť ten, že to bude mať obec. 

Ing. Pavel Zajac: Ja potrebujem toto rozhodnutie, že teraz, že ide sa to previesť na obec. To mne zatiaľ 

stačí, s tým že ja vás budem informovať čo teda. 

Pavol Šimun: Hlavne tá zostatková cena koľko tam je. Nie že nám povedia, že teraz ešte 15, 20, 30 

tisíc. 

Ing. Pavel Zajac: No ako zase postavme si otázku. 

Ivan Kováč: Na vianočné. 

Ing. Pavel Zajac: Zase si postavme otázku, zase si postavme otázku, čo to ovplyvní tá cena, podľa mňa 

absolútne nič, lebo oni si to, oni odrátajú z nájmu a viete, že teraz vlastne sa pracuje na tom aby sa 

určilo koľko sa zaplatí za verejné priestranstvo čiže o čo sa toto poníži o to sa to dá zvýšiť a tým to bude 

vyriešené. Čiže ako podľa mňa nič sa tým neudeje. Takže ja potrebujem, ja skrátka potrebujem len 

rozhodnutie, že teda ako na konci má byť byt obecný. 

Ivan Kováč: Na obci, áno. 

Ing. Pavel Zajac: Momentálne mi toto stačí. Pokiaľ viem, čo sa týka tej osoby, ktorá vlastne o to žiadala, 

tak ak mám dobré informácie, tak momentálne ten druh odišiel z toho bytu, takže momentálne býva 

v byte. Neodišiel? Nie? Takže stále pokračuje? Problémy pokračujú? 

Bc. Jana MajerováNaopak, naopak. 
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Ing. Pavel Zajac: Hej? 

Ing. Peter Sedláček: Ale máš tri žiadosti na ten byt. 

Ing. Pavel Zajac: No mám tri žiadosti, áno. Druhá vec je tá, my sme to minule rozoberali aj s pani 

hlavnou kontrolórkou, keď teda prídeme do nejakej situácie kde obec by mala zasiahnuť. Čo má obec 

urobiť, hej. Sú dve obete. Obec má povinnosť nielen zverejňovať veci a povedzme transparentne 

postupovať pri, pri tom obsadzovaní bytu ale ak vzniknú a teda má indície, že teda je tam problém 

nejaký iný, tak by mala obec tiež zasiahnuť. 

Pavol Šimun: Ako definujeme problém iný. 

Ing. Pavel Zajac: No tak ako, problém iný, ak tam dochádza k nejakému týraniu, ak tam dochádza 

k neviem čomu. 

Ivan Kováč: A ako to zistí obec? Či je to pravda. 

Ing. Pavel Zajac: No ako my s tým máme obrovský problém. 

Ivan Kováč: No veď to. 

Bohumír Chládek: Na základe udania. 

Ivan Kováč: No veď práve o to ide. 

Bohumír Chládek: Máme tu takých. 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči. 

Ing. Peter Sedláček: Nie, ja chcem k bytu len jednu vec povedať, svoj názor, že určite by sme to mali 

zobrať akože pod obec a malo by sa tak, ako Paľo navrhol, mali by sa všetky kroky podniknúť tak, že 

berieme to teda my a bude to vyhlásené za byt. 

Pavol Šimun: Dobre, ale to musí spĺňať. 

Bohumír Chládek:Zlegalizovať to. 

Ing. Peter Sedláček: Zlegalizovať a potom môžeme sa baviť o konaní. Tým žiadateľom, ktoré sa nám 

poslalo o štvrtej, tak treba vlastne dopísať, že zatiaľ kým tento byt sa nedá prenajať, pretože to 

v podstate ešte neni. A neni sú vyriešené vzťahy majetkové, tak vieme poskytnúť ja neviem od 1.1. sa 

uvoľní v podstate ten, ako sme sa rozprávali po zastupiteľstve, ktoré nebolo. Tak? 

Ivan Kováč: Hej? Uvoľní sa ten byt? 

Ing. Peter Sedláček: Majú nájomnú zmluvu do koncu roku. 

Ing. Pavel Zajac: Do konca roka majú. A podľa mňa majú akože veci vyriešené, ja neviem čo. My sme, 

my sme. 

Ing. Peter Sedláček: Ale určite si myslím, že ten byt, ak to teda bude byt, a myslím si že kolaudácia, 

nerobí problém iné veci skolaudovať, tak toto určite nie, treba to zobrať do obce. 

Ing. Kamil Kordík: Tak to zahlasujte. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, stačilo k tomuto? Má ešte niekto niečo k tomuto? 

Bc. Jana Majerová: To znamená teda, že tento proces bude trvať. 

Ing. Pavel Zajac: No tento proces bude trvať dlho. 

Bc. Jana Majerová: Takže niekoľko rokov ? 

Ing. Pavel Zajac: Tento proces rátajte, že ten byt je riešený začiatkom budúceho roku, skôr nie. 

Ing. Kamil Kordík: Kým získaš kolaudáciu, všetko prehlásiť na byt, aj jaj jaj. Netešte sa. 

Pavol Šimun: Stavebné povolenie, tak nie je problém. 

Ing. Kamil Kordík: Mesiac, dva mesiace stavebné povolenie, doložiť dokumentáciu. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre. Toto máme. Ideme na základnú školu, to je v rôznom. Poslal som, poslal som 

vám správu základnej školy s materskou školou o výchovno-vzdelávacej činnosti o jej výsledkoch a 
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podmienkach za školský rok 2016/2017, to je za minulý školský rok a organizáciu školy na školský rok 

2017/2018 pre ZŠ s MŠ T. G. Masaryka, Ľubietová. Pani riaditeľka nech sa páči. 

Mgr. Monika Boboková: Ďakujem pekne, vážení poslanci predkladám dva materiály, ktoré pomenoval 

pán starosta, tieto dva materiály sú prerokované na rade školy, kde sú vlastne rozobrané dopodrobna. 

Materiály sú poslané, ak máte nejaký otázky, rada odpoviem. Najväčším úspechom minulého školského 

roka pokladáme určite Testovanie 9, kde žiaci sa umiestnili na treťom mieste v okrese, takže to bol taký 

úspech, ďalej to bolo účasť na medzinárodných súťažiach, kde sme  umiestnili tiež sa veľmi dobre, žiaci 

boli úspešní, riaditelia, takisto množstvo olympiád, súťaží, kde chodíme, porovnávame sa s ostatnými 

školami, sme konkurencieschopný s ostatnými školami, takže to sa tešíme, zvýšil sa počet pochvál 

triednymi učiteľmi za účasť žiakov na rôznych olympiádach, aktivitách a tak ďalej. Úspešnosť žiakov pri 

prijímaní na stredné školy je veľmi vysoká, takže to sa tiež tešíme, nielen pri prijímaní ale aj úspešnosť 

pri prijímacích pohovoroch a potom v štúdiu. Neúspechom, ktoré, ktoré sme riešili, tak to je práca so 

žiakmi so zdravotným znevýhodneným, ktorých stále narastá, práca s nimi je náročná, komunikujeme 

s centrami špeciálno-pedagogického poradenstva, chýba, chýbala nám asistent učiteľa alebo 

pedagogický asistent, riešili sme to momentálne s projektom s európskou úniou, to je vlastne 

vzdelávanie patrí všetkým, dúfajme že budeme úspešný, lebo je možnosť toho, takže dúfajme že sa 

nám to podarí. Čo sa týka priestorov, tak v lete prešla škola takou komplexnejšou rekonštrukciou vo 

vnútri, vymaľovali sme všetky triedy, ochránili sa všetky podlahy, parkiet, takže nech sa páči môžete sa 

prísť pozrieť ako škola vyzerá. Má gazdu a gazdujeme všetci. Stále problém je s vlhkosťou čo sa týka 

škôlky, suterénu, a tak isto aj školy, školská jedáleň. Tam do budúcna keď sme riešili s pánom 

starostom koncepčné zámery školy, čo ďalej, tak potrebujú rekonštrukciu sociálne zariadenia 

v budúcnosti a tá školská jedáleň s kuchyňou. Toto všetko sa odzrkadlilo v organizácii školy na školský 

rok, kde som uviedla všetky, všetky tie najdôležitejšie veci, ktoré podľa zákona 596 uviesť mám. Tak. 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči otázky. Nech sa páči. 

Ing. Peter Sedláček: Hovorili ste o nutnosti rekonštruovať záchody, chcem sa opýtať na šatňu pri 

telocvični či vás už nenahovorili spraviť tú sprchu alebo nenahovorili či aj s tým neuvažujete s tým sa 

neuvažuje. 

Mgr. Monika Boboková: Nie. Momentálne vám poviem krátko, že ja som absolútne nad tým 

neuvažovala. A z akého dôvodu. Práve z dôvodu vlhkosti. A sprcha to je, to sú ďalšie náklady, 

upratovacie, energetické, voda a tak ďalej. A ľudia sme takí a že keď nemajú dozor tak sa správajú tak 

ako sa správajú, takže momentálne nie. 

Ing. peter Sedláček: Preto sa pýtam, že bol som teraz týždeň, dva s chlapcami, pinpongistami 

a podiškurovali sme trošku o problémoch aj takých aj takých, aj celkom akože privítali že ja som im 

povedal presne to čo sme sa rozprávali na začiatku, keď tento problém vznikol, respektíve keď ste vy 

nastúpili, preto sa pýtam či vás nahovorili to opraviť alebo nenahovorili. 

Mgr. Monika Boboková: Tam nejde o tú opravu, tam ide o to, že keď som ešte ja nastúpila, tak viem aké 

problémy tam boli, keď to bolo v prevádzke. Keď to bolo v prevádzke, to boli, to boli problémy neustále. 

Od energií cez čistotu. 

Ing. Peter Sedláček: Tá energia sa dá zohľadniť v nájme. No aj upratovanie sa dá. 

Mgr. Monika Boboková: Dá sa, samozrejme 

Mgr. Eva Chebeňová: Ak môžem do toho aj ja niečo povedať. Tie sprchy, keby sa urobili v bývalom 

kabinete 1 - 4 to sa dá tam ustriehnuť, ale už tieto sprchy čo vy hovoríte, áno to musíš tam musíš mať 

dozor lebo to sa hádam aj dvakrát prerábalo tie sprchy v šatni, ale v kabinete bývalom  1- 4 tam 

pinpongisti kľudne môžu mať sprchy. 



Strana 31 z 62 

 

Mgr. Monika Boboková: My tie priestory, pani kolegyňa potrebujeme pre kabinet 1 - 4 lebo my na 

priestory nemáme. 

Mgr. Eva Chebeňová: Jáj nemáte hore Monika? 

Mgr. Monika Boboková: My to máme plné, veď triedy sa delia na skupiny. My to máme plné. 

Ing. Pavel Zajac: Vráťme sa od sprchy k správe a organizácií. Nech sa páči. 

Bc. Jana Majerová: Rozprávali sme trošku ten koncepčný rozvoj, že treba to hento, ja, patrí do toho 

koncepčného rozvoja aj školský dvor? Komunikujete spoločne s pánom starostom o tom čo a ako tam, 

čo sa tam vlastne robí, deje k čomu slúži. 

Mgr. Monika Boboková: Školský dvor áno, bol v koncepčnom pláne školy už opakovane dvakrát. Čo 

tam chcem alebo by sme chceli, to som dala, pán Šimun chcel také, také návrhy naše čo by sme chceli.  

Pavol Šimun: Informoval poslancov. 

Mgr. Monika Boboková: Áno spracovali sme to aj s deťmi a vlastne ten materiál som dala pánovi 

Šimunovi, čo by tam bolo vhodné spraviť. Áno, ak sa na toto pýtate. 

Bc. Jana Majerová: Na toto, a ja sa teraz pýtam čo tam bude, keď sa to urobí, čo, čo. 

Ing. Pavel Zajac: No momentálne tam bude to čo tam bolo. Ako momentálne. 

Bc. Jana Majerová: Len terasy? 

Ing. Pavel Zajac: Áno terasy. 

Bc. Jana Majerová: Len teda oddelené tými múrmi. 

Ing. Pavel Zajac: Áno. 

Bc. Jana Majerová: A tie terasy budú vyložené alebo budú, bude tam trávnik? 

Ing. Pavel Zajac: No nie, bude tam len trávnik ako to bolo hovorím, bude tam to čo bolo, musíme ešte 

upraviť oné pieskovisko, aby tam ostalo pieskovisko, a hovorím ako bude tam to čo tam bolo. Druhá vec 

je tá, čo si obec požiadala vlastne o prevod vlastne tej ďalšej vedľajšej parcely do svojho majetku. 

Bc. Jana Majerová: No. 

Ing. Pavel Zajac: A potom čo s tým obec urobí je zase na vás, keď sa to podarí. 

Bc. Jana Majerová: Ďakujem. 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči. 

Ing. Peter Sedláček: Chcem sa na margo tohto čo sa Janka pýtala, chcem sa teda ja opýtať, že 

v podstate sme sa rozprávali neviem či to bolo vlani, či zo začiatku tohto roku, že, že ten priestor poza, 

poza škôlku, teda aj poza školu, že sa má riešiť nejako komplexne, a sľúbil si, že teda dáš nejaký 

výškopis, polohopis, aby, aby sme niečo nakreslili alebo dali nakresliť, nejakú štúdiu a pokiaľ viem, 

nestalo sa tak. 

Ing. Pavel Zajac: Čiže chcete polohopis, výškopis? 

Ing. Peter Sedláček: No už teraz keď sú tam štyri dni. 

Ing. Pavel Zajac: Ešte raz, ešte raz Peter, stále si to mýlite s jednou vecou, hovorím, ja som vám to 

vysvetľoval už asi trikrát, je to oprava oporných múrov, ja som nemohol vyrobiť na tých oporných 

múroch ani oblúky ani nič, je to oprava, musel som tam postaviť presne to, čo tam bolo. 

Ing. Peter Sedláček: Tak načo sme potom fantazírovali vlani o nejakých ja neviem čo pieskovisku, 

doskočisku a tak, a tak využijeme ten dvor takto, , keď, keď už sme vtedy vedeli, že proste oporný múr 

jeden, druhý, tretí, štvrtý tam musí byť a musí sa zrekonštruovať. Lebo najprv bolo pôvodne, že jeden 

oporný múť rekonštruovať, teda opravovať. 

Ing. Pavel Zajac: Peter, predsa sme sa dohodli, ja hovorím, zase to tu odznelo, všetko je nahraté, 

predsa sme sa dohodli, ja viem že sa tam správa velice angažovala veľmi pani Torňošová, alebo 

skrátka niekto, neviem nejaká, nejaký rodič bol velice aktívny. Však keby nám boli povedali , dobre 
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potrebujeme toto a toto, takto a takto si to predstavujeme, tak ako ja s tým ešte raz nemám problém. 

A svojím spôsobom ani dneska s tým nie je problém. Veď ak niekto povie, že teda bude to na konci 

vyzerať takto a takto, tak my urobíme všetky kroky nato, aby to na konci tak vyzeralo. Ale momentálne 

hovorím, ak ste boli pri tom rozoberaní tých múrov, celý ten vrch bol rozpadnutý. Ako to, že sa to 

urobilo, že sa nato získalo 63 tisíc euro je jeden jediný plusový bod. Hotovo. Ak možno, že by to muselo 

za 5 rokov robiť obec za svoje, momentálne to urobila za štátne. Ja nemám viac čo k tomu dodať. 

A hovorím, ak chcete tak tam už konečne máme toho projektanta, ktorý to ide kresliť a ten potrebuje 

polohopis, výškopis, to je najmenší problém zavolať geografovi, polohopis, výškopis spraviť, ale 

väčšinou, väčšinou poviem tak, že projektanti spolupracujú s daným, s daným geodetom, lebo nie každý 

dáva v rovnakých podkladoch tie polohopis, výškopis. Čiže najlepšie by bolo, ak máme niekoho kto to 

ide kresliť, nech si zabezpečí svoje zameranie, polohopis, výškopis, my ho samozrejme preplatíme. 

Lebo hovorím, ja viem že napríklad, keď sa rozbila aj cesta, Ország povedal dobre, ale zameranie bude 

robiť tento a tento, lebo tento mi dá taký podklad aký ja potrebujem a hovorím, toto ja plne rešpektujem. 

No nech sa páči. 

Zora Garajová: Ja by som reagovala na toto, počuli sme pani riaditeľku, ktorá nás informovala o tom, 

aké dobré výsledky žiaci dosahujú, budova je veľmi pekná či z vonku, či z dnuká, , niekoľko desiatok 

miliónov korún, však sa tam vrazilo, viem že za okná. 15 miliónov za prerábku, 13 miliónov korún. 

Ing. Pavel Zajac: Máte zlé informácie, máte zlé informácie ale dobre rozprávajte. 

Zora Garajov: Či je to tak, či nie, proste nemalé peniaze sa tam vrazili, a škola je bohužiaľ no, menej 

žiakov má. Ešte by sa skrátka mohlo. 

Treba robiť deti. 

Zora Garajová: A zaujímalo ma, keď chceme deti, že bolo by dobre napísať aj, že ja nemám nejaké 

písacie tieto, ale bolo by dobre napísať a apelovať aj na rodičov, ktorý deti vozia do mesta, či do škôlky 

či do školy. Síce chápem ich. Pracujú v meste, chodia autom, berú si deti a vyzdvihnú si ich v meste 

a nemusia letieť autom chytro do škôlky, do družiny. Chápem. Ale keby ste napísali článok, že aby 

ostávali deti tu, keď tu bývajú, viete. 

Ing. Pavel Zajac: To isté sa týka lekárov, pani Garajová. 

Zora Garajová: A potom. 

Ing. Kamil Kordík: Takto, môžem vám toto povedať. 

Zora Garajová: Počkajte, to je táto jedna vec , no a   

Ing. Kamil Kordík: Ja to rozoberem trošku viac, nechcem sa o škole baviť, lebo ja som viete že, mám 

inú školu, inej podmienkach, v iných číslach. Ale vráťme sa k týmto veciam, čo sa týka odchodu 

a neodchodu žiakov. Ja ako človek, ktorý som v podstate od 16. storočia tu zakotvený, takisto vozím 

deti do mesta, áno. Boli tu v škôlke, bol som rád že boli do škôlky, v tejto škôlke, lebo boli doma. Na 

v septembri som riešil to ako mnohí, možno by takisto riešili, ktorí pracujú v meste. S tým, že vlastne 

moja išla takisto do mesta, nastala tá dilema, že vzhľadom na to, že ja tiež robím riadiacu funkciu, a pre 

mňa je pracovná doba nemerateľná, že o pol štvrtej končím, v lete do štvrtej, a keď som sa zbalil 

o štvrtej a teraz ten rýchli ťah aby som do pol piatej stihol deti, je to náročné. Je to dané východisko. 

Čiže nemôžem povedať, že úmyselne som to, v živote som to nepovedal, ja som odtiaľto úmyselne deti 

zobral, však s pani riaditeľkou som sa minule na pošte bavil, že neviem čo idem robiť so školou. Ja by 

som tak rád bol aby boli tu v škole, hej v podstate aby sa zdvihla vlastne aj tá početnosť tej, tej školy, 

len viete aj my máme nejaké povinnosti, a tie povinnosti je pre mňa inteligentné mať škôlku vedľa školy, 

o štvrtej si idem po deti, hodím do auta a idem, lebo tá cesta to už je nie žiadny problém, takže berte 

tam aj nás, že nie, nie sme proti tomu, ani proti obci, nechcem hanobiť školu, som rád, že tá škola ide. 
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Môžem povedať, že aj na našej škole sú absolventi tejto školy. Takže viem, ako nemajú problém hore 

zo Šajby, ten, neviem ako sa volá.. V podstate škola je dobre nastavená, tam samozrejme niektoré 

výhrady si budem riešiť s pani riaditeľka, nejdeme tu riešiť takéto veci, to sú čisto výchovné alebo 

vzdelávacie. To čo sa predkladá, to predkladám aj ja zastupiteľstvu VUC-ky, a to sú veci, ktoré sa 

vlastne tam zohľadňujú. Takže toto je dobré, a čo sa týka tých počtu žiakov treba osloviť mladých ľudí, 

nechcem sa za mňou otáčať, aby sa povzniesli kúsok. Ale myslím, že, myslím si že trend tejto obci je 

stúpajúci, ale myslím že tu obyvateľov pribúda, a myslím kočíkov chodí veľa, to zase starší ľudia 

sledujú, kto kočíkuje. Takže som rád, že tá škola sa vlastne napĺňa. Problém bol škôlka, vieme aký 

problém bol s pobytom, čo sa týkalo umiestnenia detí, že už bola škôlka preplnená, trošku tá hygiena 

škôlky, tam by som trošku mal nejaké výhrady na tom čo som sledoval, ale to je vecou zriaďovateľa, 

ako ja hovorím, keď hovorím na kraji, to zriaďovateľ si musí uvedomiť koľko na to má, čo môže pustiť 

ako pomôcť tej škole, pani riaditeľka len vykonáva tú činnosť. Takže to sú moje postrehy, nechcem sa 

miešať do tejto kapitoly, lebo. 

Ing. Pavel Zajac: Takže sa skúsme vrátiť k tomuto, ideme schvaľovať, k správe a k organizácií. Má ešte 

niekto niečo? Ak nie, poprosím uznesenie. 

Bc. Jana Majerová 

UZNESENIE OcZ 38-11/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

Správu ZŠ a MŠ T. G. Masaryka Ľubietová o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach pre školský rok 2016/2017. 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Ďakujem, kto je za? Všetci, ďakujem. Skúsme druhé. 

UZNESENIE OcZ 38-12/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

Organizáciu školy na školský rok 2017/2018 pre ZŠ a MŠ T. G. Masaryka Ľubietová. 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Ďakujem, kto je za? Všetci. Dobre. Pani riaditeľka ďakujem. 

Mgr.Monika Bobobková: Ďakujem, ďakujem. 

Ing. Pavel Zajac: Chcete ešte niečo dodať na záver? 

Mgr. Monika Boboková: Ja iba verím, že teda sa teraz dokončí ten teda ten školský dvor v spolupráci 

s vami, deti sa venujú súčinnosť aj my aj urobíme súčinnosť, aby ten dvor bol využívateľný a využívaný 

a to bude benefit ďalší tej školy. A ešte na margo tu čo Zorka hovoril, počet deti sa zvýšil zo 114 na 136 

a to je právo rodiča, dať si dieťa na školu kde chce a kde potrebuje. 

Ing. Kamil Kordík: Hej to je pravda. 

Mgr. Monika Boboková: A zase na margo, chodia sem deti z Lučatína, chodia sem zo Slovenskej 

Ľupče, ale zase naše deti chodia do Slovenskej Ľupče, ale to je právo rodiča. 
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Zora Garajová: Veď to som hovorila, že pracujú v Bystrici a potom sa naháňajú. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, ďakujem. 

 

Ing. Pavel Zajac - Dobre ja mám k tomuto bodu ešte jeden vec, a to je tá mandátna zmluva, tie všetky 

materiály čo som vám poslal, hej a teraz skúsim vysvetliť vlastne situáciu. Viete že sme, viete že sme, 

dva projekty, ktoré vlastne boli spravené, kde bolo stavebné povolenie, a to je kanál, kanál, bezmenný 

tok Ženská dolina a bezmenný tok Majerečok dali do neviem teraz už presne neviem dali do ktorého 

výrobky ale na protipovodňové opatrenia. Vyzvali nás, vyzvali nás aby sme doplnili, dokázali sme 

doplniť veľa vecí, ale nedokázali sme doplniť jednu vec, a to je tá, že toto opatrenie vyžadovalo vlastne 

vyjadrenie správcu toku, čiže povodia Hrona, respektíve malo by to v nejakej správe, že aj tieto toky 

treba opravovať. Kdežto, toto sa nám absolútne nepodarilo zariadiť a tým pádom nás z tohto, z tejto, z 

tejto ROP-ky vyhodili, hej. Ostatné veci sme mali akože v poriadku. Ale toto naozaj cez povodie Hrona 

sme nedokázali, lebo to sú dlhodobé správy, ktoré už sú napísané z pred roka a my by sme to skrátka 

nedokázali spraviť. Oslovila ma ďalšia firma SLOVFARFAIT, bratislavská, ktorá vlastne navrhuje aby 

sme tieto isté projekty dali do tejto ROP-ky P04SC421/2017 a jedná sa to o vodovody a stokové siete, 

vodovody a stokové siete a z toho dôvodu presne to čo tu hovorím by sa museli tie projekty kvázi 

prekresliť, nie prekresliť, no premenovať na to, čo som vám aj poslal, rekonštrukcia stokovej siete na 

odvádzanie odpadových vôd, z ktorých jedna oddelene odvádza vody z povrchového odoku. Skrátka 

táto pani, táto pani rieši veci, priamo s ministerstvom pôdohospodárstva a skrátka takýmto štýlom by to 

bolo priechodné cez tento program, ktorý je, je to, je to za vlasy pritiahnuté, je to za vlasy pritiahnuté 

a skrátka preto ja svojím spôsobom skôr ako budem vôbec niečím pokračovať, potrebujem sa spýtať 

obecného zastupiteľstva či sme stále vôbec ísť do tejto, do tejto výzvy, to je prvá vec. Za druhé, musím 

vás upozorniť, že tam okrem aspoň čo som bol ja upozornení, okrem 5 % je tam zatiaľ nie je podľa mňa 

veľa opravený náklad, čiže namiesto 5 % by to bolo. 

Pavol Šimun: 25 %. 

Ing. Pavel Zajac: 25 %. Čo pri 500 tisícoch je 125 tisíc. Treba si uvedomiť, že povedzme na Ženskú 

dolinu túto, len rúry, len rúry stoja 80 tisíc, tie, ktoré sú tam nevrhnuté, Ale hovorím, ja vás iba akože, 

svojím spôsobom dneska sa vás potrebujem opýtať či teda skúsime to, že či obetujeme povedzme tých 

5 tisíc a skúsime to cez toto alebo povieme ďakujeme,  neprosíme si a budeme hľadať iné riešenie. 

Ivan Kováč: Žijeme na Slovensku. 

Ing. Pavel Zajac: No, ako už len ten názov ja vám poviem. 

Bc. Jana Majerová: Nerozumiem tomu, normálne som sa v tom stratila. 

Ivan Kováč: Ja si myslím, že firma má nejaký kontakt. 

Ing. Pavel Zajac: Je to spolužiačka pani ministerky. 

Ivan Kováč: No vieme aj kontakt a môžeme. Ak chceme milión snehuliakov tak nájde sa nejaký fond, 

ktorý nám to zaplatí. 

Ing. Pavel Zajac: Ako ja vám iba to chcem povedať, že nájsť akože eurofondový program, na tieto 

bezmenné toky, ktoré sú vlastne v rúrach je obrovský problém, preto aj tá ekvi by som povedal 

ekvilibristika aj s tým názvom. Ona skrátka garantuje to, že teda to má odkonzultované na ministerstve 

pôdohospodárstva,  to a dá ministerke pôdohospodárstva a ak skrátka do toho pôjdeme, tak má svoje 

podmienky a to sú tieto. 

Ivan Kováč: My zaplatíme 5 tisíc euro a neodvolajú zase ministerku medzi tým. 

Ing. Pavel Zajac: Ale to ja. 

Ivan Kováč: Ja viem, ja viem, žartujem. 
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Ing. Pavel Zajac: Ako tu je podstatné to, že máme tam, ja iba to vám chcem povedať, že je tam 

podstatný jeden termín 26.1. 2018. A ten termín je podstatne šibeničný a aby ste vedeli, že okrem 5 

tisíc čo zaplatíme tejto panej z SLOVFORFAIT, ešte potrebujem dať zhruba tisícku na vytlačenie 

znakov projektov a prerobenie názvov, hej, aby ste vedeli, že ešte toto treba prerobiť 

Ing. Kamil Kordík: aká je záruka. 

Ivan Kováč: No veď. 

Ing. Pavel Zajac: Tam je ako mám povedať. Žiadna. Nech sa páči. Otváram diskusiu. 

Pavol Šimun: Ak môžem ja by som sa spýtal, ja som tie projekty videl, ak som to dobre videl, tak sa to 

dokopy jedná o 500 metrov kanalizácie toto aj tam. 

Ing. Pavel Zajac: Áno. 

Pavol Šimun: Ideme 500 metrov kanalizácie za 500 tisíc? Viete koľko vyjde meter kanalizácie? 

Ing. Pavel Zajac: Záleží akej, Paľo. To sú ozaj stovky rúr. 

Pavol Šimun: Nie, ja chcem povedať jednak. Máme projekt. Máme. Skúsme spraviť jednoduchú vec, 

dajme to. 

Ing. Kamil Kordík:Objednať báger. 

Pavol Šimun: Nie, dajme normálne nech nám spravia cenové ponuky. Za čo by nám to spravili a dobre, 

nemusíme to spraviť naraz, tak spravíme najprv jednu, alebo ak tam tá tlačí tak spravíme tú, a o dva 

roky spravíme tú. Prečo máme zase darmožráčom dávať peniaze. 

Bohumír Chládek: A možno lacnejšie. 

Pavol Šimun: O tom niet pochýb, že lacnejšie. Ja som sa s chlapom rozprával, taký čo to robí, a keď 

som mu povedal, že čo to stojí a on mi vraví, na toto čakám celý život, na takýto kšeft. 

Ing. Kamil Kordík: On vie čo stojí bager, koľko stojí rúra. 

Pavol Šimun: Ono je to krásne povedať, nie je to z našich peňazí, len si vy uvedomte jednu vec, že tie 

peniaze jedného dňa budú naše deti splácať. 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči. 

Ján Štefanovie: Môžem pán starosta, jednu otázku pre pánov poslancov by som chcel teraz dať, aby mi 

vysvetlili jeden zámer, ktorý tu bol prične tá cesta medzi Močilím a Záhumím. Ja si myslím, že obec 

nemá fungovať na báze dáme, predáme, umožníme súkromným osobám predať štátne pozemky 

a potom následne obecný úrad dá vybudovať inžinierske siete. Budem pokračovať, ak môžem. Ja by 

som povedal, že všetky tí veľkí developeri postavia najskôr inžinierske siete a predávajú pozemky. 

V Ľubietovej to funguje presne opačne, vlastne dáme možnosť predať, potom robíme. Ja by som chcel 

opýtať, ja to chápem, že či je celoročný zámer v rámci Ľubietovej akože keď už objednáme nejaký 

projekty že či už sme riešili. Aj iné ulice, konkrétne hore na Zábradlia, na Vápenicu ale aj kde býva pán 

Straka, kde býva pán. Ja si myslím, že v Ľubietovej je viac obcí, ktoré treba niekde umiestniť keď sú 

takéto zámery, hej. V podstate sú to obce, ktoré vlastne si tí ľudia takisto si kúpili, konkrétne pán Straka 

si kúpil od obci pozemok, čo vyrábal pán inžinier Jačnu niekedy. 

Pavol Šimun: Od obci si nekúpil pozemok pán Straka. 

Ing. Pavel Zajac: Nie, nie, nie. 

Ján Štwfanovie: Ale kúpili si tam pozemky aj od obce vlastne. 

Ing. Pavel Zajac: Nie, od obce nie. Od obce kúpili jedine tuto tie skôr. 

Ján Štefanovie: No čo majú vlastne, tak potom si kúpili pozemky tam, lebo mne tam núkali tiež 

pozemky, hej. Ako keby bolo na mne osobne, by som si postavil dom na predolkoviciach, dal postaviť 

na predolkoviciach. A ja by som sa chcel opýtať, že kedy vlastne vy ako poslanci pristúpite k takému 

celoročnému nejakému pohľadu na tú obec, že vlastne budeme riešiť aj iné ulice. 
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Ing. Kamil Kordík:Ale územný plán platí. 

Ján Štefanovie: Územný plán platí, ja by som sa chcel ešte preinformovať jednu otázku, ja mám ku 

tlačenke aspoň dodatok 2, kto by mi k tomu vedel povedať nejaké príčiny, informácie. 

Ing. Pavel Zajac: Ja, ja ak môžem, ja odpoviem na viacero vecí, hej. V prvom rade odpoviem nato, treba 

si uvedomiť, že projekty na tento bezmenný tok Ženská dolina a Majerčok sme dali z dôvodu toho, že 

skrátka tu hrozí tam havarijná situácia, tu, tu skrátka keď si pôjdete pozrieť do tých základov, my máme 

diery do tej kanalizácie, tie rúry skrátka odchádzajú a prepadávajú sa. Druhá vec, čo je na Majerčoku, 

tam skrátka prekopali, a ďalšia vec je tá, že nehovoriac o tom, že kanalizáciou krížom toho dažďového 

ide krížom ide stoková kanalizácia, ktorú raz pripchalo a vytopilo školu, ale to je druhá vec. A to isté sa 

udialo na Majerčoku, že vlastne kanalizácia ktorá je to prekopala, a viete že tam bola predsa havária 

pred Korduličom, tam keď prišiel prívalový dážď, tak tam tá rúra normálne vystrelila a rozobrala asi 20 

metrov cesty. Čiže tieto dva projekty sa urobili hlavne z toho dôvodu, že sa jedná o havarijnú situáciu, 

a ja vám hovorím jednu vec, ak to buchne o mesiac, tak skrátka my sa tomu nevyhneme, že to budeme 

musieť minimálne ten úsek, povedzme 30 metrový, urobiť. To skrátka nám nepomôže nám nikto. To je 

prvá vec. Čo sa týka tých ciest, hej a územného plánu. Ako platí momentálne ten územný plán, ktorý je, 

dodatok číslo 2 zahŕňa pána Bugela, pána Bugela tam nejakého toho multifunkčného domu, neviem 

načo to budú mať, ale to je jedno, pána Bugela a zahŕňa jednu, jeden prístrešok vo Driekyni. To je 

všetko čo zahŕňa územný plán číslo 2, ktorý bol schválený. 

Ján Štefanovie: Ale pán Bugel má parcel D2/1 označenú a je tu ešte parcela riešená D2/2, a ďalšia vec 

by som sa chcel opýtať vlastne k týmto parceliam budú tu budovať aj inžinierske siete na náklady obce? 

Ing. Pavel Zajac: No nie, lebo ako po prvé však hovorím, rozprávame o Driekyni, rozprávame o Driekyni 

a rozprávame o. 

Ján Štefanovie: Toto, toto je fotka z Driekyni? 

Ivan Kováč: On si to aj zaplatil, len výroba stála. 

Pavol Šimun: Ten dodatok. 

Ing. Pavel Zajac: Nie toto je Bugel, toto je Bugel, toto je pán Bugel. 

Ján Štefanovie: A tento pozemok? 

Ing. Pavel Zajac: No to je pán Bugel, tuto je tá búda kde sa odkladajú... 

Ján Štefanovie: Že či tam bude, či tam obec niekedy v budúcnosti bude investovať do rozvoja trafa 

stanice je tam nakreslená, je nakreslená všetky siete vlastne, územný plán vlastne by to mal riešiť. 

Ing. Pavel Zajac: Trafo stanicu teraz posilujú elektrikári na Zábave bude vlastne nová trafo stanica. 

Ing. Kamil Kordík: Už je. 

Ing. Pavel Zajac: Je tam, je tam nový rozvod, čiže tam nie je potrebná ďalšia trafo stanica. 

Ján Štefanovie: Ja sa spytujem a prekladám tú otázku idem sa spätne, že vlastne tu sa budujú nejaké 

a územný plán je spracovaný, a vynechajú sa ďalšie veci. Chápem techniku pán starosta, že vlastne tu 

sú havarijné stavy. Boli ste niekedy vo Vápenici keď je búrka, ako ide cez voda ten jarček?  

Ing. Pavel Zajac: No viem si to predstaviť, hej. 

Ján Štefanovie: Príďte sa niekedy pozrieť. Ja mám ako ten zjazd z domu ja z tade nezídem. A neni to 

moja cesta, je to cesta lesná. A vážne verte tomu, že proste jednoducho, ja som bol pred polrokom, ja 

nechcem tu vojnu riešiť, ja som pred rokom vravel, že čo vypílili tie stromy na tom pozemku, teraz sú tie 

stromy stále tam. Porobili to obecné lesy. 

Ing. Pavel Zajac: Nie. 

Ján Štefanovie: Dali to tam na pozemok, je to stále tam. Neurobili to že jarček, ale tie stromy, ktoré oni 

mali trhať, doteraz to tam je. Ja mám pocit taký, nehnevajte sa, že ako keby starosta a poslanci, 
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všeobecne ako zabodovali určité lokality. Ako úprimne vám poviem fakt zabodovali. Ja si myslím, že aj 

v tej Hute, aj to je havarijný stav, choďte sa pozrieť keď tí ľudia idú do toho domova. Fakt úprimne. Oni 

tam idú cez takúto mláku. 

Ing. Kamil Kordík: :Kde? 

Ján Štefanovie: V Hute. Keď je búrka. Tak proste pán inžinier Jančík, ktorý projektoval tak vehementne 

vrchnú kanalizáciu a tie stoky, ktoré tam idú cez Hutu, pán Jančík mal odhadovať, takže tí ľudia, ktorí 

idú z kostola takto obchádzajú, musíš tú mláku. A neni, ja viem že nie sú finančné zdroje, aj to viem, že 

nie sú. 

Ing. Peter Sedláček: Sú, sú. 

Ján Štfeanovie: Ale jednoducho ja si myslím a budem apelovať na vás poslancov, ja som vravel pred 

rokom vám to aby ste schválili tú cestu a schválili ste ju a budeme budovať tú cestu v rámci obce medzi 

Močilím a. Ale niekedy zauvažujte, že sú tu aj iní občania, ktorí by potrebovali nejaké veci. Dodneska 

obecné lesy vyťažili z ................ a z tej vápenici za milión korún. Státisice.  A neboli schopní ani raz 

vylôžkovať cestu. 

Ivan Debnár: Koľko to bolo peňazí? 

Ján Štefanovie: No dosť. 

Ivan Debnár: A čo je to dosť? 

Ján Štefanovie: No ja neviem, ako ja nemám prehľad, to musíš ty vedieť. 

Ivan Debnár: Som počul, som dáku sumu som počul. 

Ján Štefanovie: Určite dosť, veď tá vápenica je vysoká. 

Ing. Pavel Zajac: Pán Chládek nech sa páči. 

Bohumír Chládek: Môžem, ďakujem. Čo sa týka Majerčoku, chcem sa spýtať či sa ráta aj s 

tou Hrnčiarskou ulicou. 

Ing. Pavel Zajac: Áno. 

Bohumír Chládek: Tam bol. Doplním. Pán hovoril tu o nejakej kalamite dažďovej a podobne čo narobilo 

pred rokom, mal chodiť každým rokom ako ja, ako nás každým rokom topí prívalový dážď na ulici 

Hrnčiarskej, Majerčok, čo sa hovorí od roku 2008/2009, aj niektorí poslanci boli v tej dobe v obecnom 

zastupiteľstve, vedia o tom niektorí, niektorí nie, že 22 ľudí je podpísaných v žiadosti, ktorá niekde 

skončila v šuplíku, ja som aj hovoril pred pár rokmi, lebo vy ste chceli tie finančné prostriedky z týchto 

rôznych fondov akože prihrať namiesto obecných, že sa vám to zrejme nepodarí. Tá situácia je teraz tu, 

miesto 5 % to bude 20 %, tak sa pýtam, tá žiadosť kde sú podpísaní z Hrnčiarskej ulici a Majerčoku, 22 

ľudí až po pána Vetráka Petra však aj on je podpísaní, či sa to vôbec bude realizovať, lebo na ten úkor 

od toho roku 2008/2009 ako sme tú žiadosť dali, nás topila obecná kanalizácia, ktorá je skutočne 

v havarijnom stave, tam neni rúra na rúre, a následne to topilo potom, že tá prívalová voda trhala to 

potrubie pred pani Korduličovou, , kde sa to prepadlo, to vieme, a nič doteraz sa neudialo s opravou, 

absolútne žiaden úsok, úsek, ani etapovito ako to navrhol pán Šimun teraz, že by sa to mohlo nejaká tá 

časť vtedy, nejaká časť potom, nejaká časť potom ukončiť, čiže niektoré lokality na tie sa absolútne 

nemyslí. Vy ste tu hneď navrhli niečo riešiť, viete tu sú aj také problémy, a ľudia čakajú a neozývajú sa 

od roku 2008 napríklad. Ďakujem.  

Ing. Pavel Zajac: Pán Chládek, ešte raz, hovorím, ja by som povedal, spravili sme projektovú 

dokumentáciu, ako. 

Bohumír Chládek: Teraz to padá, teraz to padá. 

Ing. Pavel Zajac: Nepadá, akože padá. 

Bohumír Chládek: Už neni záujem lebo to bude drahšie. 
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Ivan Kováč: 25 %. 

Ing. Pavel Zajac: Projektová dokumentácia, pán Chládek, projektová dokumentácia neznamená, že sa 

to nedá robiť. Projektová dokumentácia prvotný predpoklad, že sa to, že sa to robiť môže, to je prvá 

vec. Druhá vec sú finančné zdroje. Hovorím, ja momentálne hovorím, mňa oslovila táto firma 

z Bratislavy a tie podmienky tej misky sú také. Ako ja nemám čo s tým iné urobiť, iba skrátka dostal som 

túto ponuku, a je na poslancoch obecného zastupiteľstva, aby teraz ešte na začiatku povedali, že áno 

mám prijať tú ponuku alebo ju nemám prijať, lebo hovorím, nerád by som skončil, že dám prerobiť celý 

projekt a nakoniec to skončí na uznesení obecného zastupiteľstva, ktoré nedostanem. Čiže teraz sa 

pýtam na začiatku, aby som zbytočne nenakladal zdroje a námahu. Čiže o tom to celé je. Ja dneska sa 

naozaj slušne pýtam, že teda či ideme alebo nejdeme. Ak mi poviete, že nejdeme, tak nejdeme a tým je 

to vyriešené, ja skrátka zdvihnem telefón, zajtra poviem, že skrátka do toho nejdeme nech si hľadá 

iných. 

Bohumír Chládek: Jasné, samozrejme, len obec má finančné prostriedky, pán to dobre postrehol, za tie 

roky ťažby akože ten príjem do obecnej kasy bol celkom slušný, keby etapovite z tých peňazí obecnej, 

nie z rôznych tých fondov, na ktoré sa spoliehame, že prídu, keby sa etapovite každé dva roky nejaký 

úsek spravil, už to mohlo byť zažehnané, splatené. Ten stroj súkromný a nejaká tá tatra, tam už stačí 

jeden stroj, jedna tatra, nákup týchto, projekt nejaký a ísť do toho môže ísť aj sama obec, nie sa 

pretvárať a radšej peniažky niekde inde nie z našich. 

Ing. Pavel Zajac: Pán Chládek, dobre, veď ale tak jasné. 

Bohumír Chládek: Majetok, obecná kanalizácia, ktorá spôsobuje povodne a zatápanie rodinných domov 

od roku 2008 každým rokom, každým rokom. 

Ing. Pavel Zajac: Pán Chládek, ja hovorím ešte raz hovorím, momentálne ideme do rizika 6 tisíc euro, 6 

tisíc euro, za čo môžeme získať svojím spôsobom, že sa tieto dva úseky vyriešia na stálo, hej. To každý 

musí zvážiť. Že tie peniaze, že tie, že tie projekty sú predražené? Že bude o 30 % viac? Áno súhlasím, 

ale my z toho zaplatíme iba 25 %. A to je otázka nás zástupiteľstvo obce, my to musíme rozhodnúť. 

Bohumír Chládek: Pán starosta, ešte ak môžem doplniť, ono v podstate keďže obec zanedbáva ten svoj 

majetok, viete tí ľudia ako aj my, ja s bratom, musíme prácne zo svojho, zo svojich finančných 

prostriedkov, nie vysokých, robiť odvodňovacie práce za humnom v záhrade svojej, na drenáže rôzne 

aby nás odtiaľ nevytopilo tá prívalová vlna. Čiže my sami si musíme do toho investovať ak niečo 

chceme, a my investujeme do toho aby nás nevytopilo. 

Ing. Pavel Zajac: Ale pán Chládek. 

Bohumír Chládek: Nespolieham sa, nespolieham sa v tomto na obec. 

Ing. Pavel Zajac: Pán, pán Chládek zase v tomto smere aj nám trochu krivdíte lebo viete, že sme 

vlastne. 

Bohumír Chládek: Písal sa rok 2008. 

Ing. Pavel Zajac: Pán Chládek, nechajte ma dohovoriť, my sme tiež prispeli k tomu, že skrátka sa tá 

lúka nad vami odvodnila, čiže sme potiahli rúru  z hora až k potoku. 

Bohumír Chládek: Bolo to na môj návrh, inak by sa nekonalo. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, ale sme to urobili. 

Bohumír Chládek: Zainteresoval som do toho pána Kováčika, urobilo sa. 

Ján Štefanovie: Pán starosta môžem ešte ja, v skrátkosti ja už odchádzam. Ja by som povedal pán 

Chládek jednu vec, že ja som znôžkoval nevýhodu, ako som sa tam nasťahoval, ...., poviem pravdu. Ja 

chcem povedať jednu vec, teraz tu riešime nejakých 6 tisíc euro. Ja by som sa spýtal poslancov 

neschválite k rozpočtu obce rekonštrukcia alebo prístavba cesty medzi Močilím za vyše 100 tisíc euro. 



Strana 39 z 62 

 

Budeme sa tu baviť o 6 tisíc euro kde môžeme získať, poviem pán starosta 400 tisíc euro? Ja by som tu 

mal tých 6 tisíc euro ja keby takto proti tým čo oni dali z rozpočtu. Lebo oni, oni investovali z rozpočtu na 

výstavbu súkromnej kvázi ako keby súkromnej cesty. Ale presne opačný zámer, že ľudia predali 

pozemky, zarobili na pozemkoch a obec im ide postaviť cestu. Je to nelogické podľa mňa. Takže ja si 

myslím, že budem apelovať na poslancov na projekt pán starosta. Ja si myslím, že 6 tisíc euro, ísť do 

rizika 6 tisíc euro, môžete vy získať ten grant v rámci európskej únii a postaviť nejaké tie stoky, ja si 

myslím, že toto je prvoradé. A nevravím, že ja chcem cestu, ja tú cestu aj tak mať nebudem. Ale ja 

chcem povedať jednu vec, že keď obec bude robiť nejaké projekty, do budúcnosti, aby mysleli aj na 

ostatných ľudí. To som chcel povedať. 

Bohumír Chládek: Teraz som vám povedal, že od roku 2008 na ľudí sa nemyslí, to som vám chcel 

vysvetliť 

Ján Štefanovie: Ja si myslím, že poslanci majú teraz možnosť rozhodnúť o investovaní 6 tisíc euro. 

Možno o nich prídu ale bude to menšia investícia. 

Ing. Pavel Zajac: Prosím vás, takto, vráťme sa, vráťme sa k podstatnej veci, ja naozaj potrebujem 

vedieť, že čo mám tej babe povedať, ako to potrebujem počuť. 

Pavol Štefanovie: Ja sa spýtam jednu vec, Jano má pravdu, čo je to pre obec 5-6 tisíc, spravíme hajzel 

za 25, nie? 

Ján Štefanovie: Pán Šimun. 

Pavol Šimun: Štyri oporné múriky si spravíme za 83 tisíc, kde odpad sa mal vyvážať do Šálkovej a my 

sme ho vyviezli tuto, kto zobral tie peniaze? Ale ja sa spýtam inú vec, keď sa ten projekt prerobí, keď 

nám povedia že to bude stáť 700-800 tisíc? 

Ing. Pavel Zajac: Nie, nie táto dohoda je taká, akú som vám poslal. Tam to vidíš, v tej mandátnej 

zmluve, Paľo videl si tú mandátnu zmluvu, však som vám ju poslal. Je tam ponúkané 500 tisíc s DPH, 

s DPH. 

Pavol Šimun: Ja viem, ja viem, to je teraz, vieš ako sa hovorí. 

Ing. Pavel Zajac: Nie, ešte raz, táto baba povedala, momentálne ten projekt ak si pamätáš bolo 460 

s DPH. 

Pavol Šimun: Okolo 450. 

Ing. Pavel Zajac: 460 s DPH, čiže ona to chce navýšiť o 40 tisíc euro, hej, zhruba, hej, ako ešte raz vám 

hovorím, ako to ešte ja vám dávam karty na stôl, vy musíte vedieť či chcete alebo nechcete. 

Pavol Šimun: Ja sa ťa spýtam, koľko musíš robiť aby si zarobil 40 tisíc. 

Ján Štefanovie: Takto pán Šimun, ja musím robiť dosť veľa, ja nemám zodpovednosť, ja vám poviem 

tak jednu vec, ja by som povedal, že stále si musíte uvedomiť ako poslanci, že vy ste zobrali z rozpočtu 

140 tisíc, na výstavbu súkromnej cesty, musíte si to priznať. 

Pavol Šimun:Prečo súkromnej? 

Ján Štefanovie: Vy ste tým ľuďom postavili, vy ste tým  ľuďom umožnili, kvázi oni prišli ako 

prisťahovalci, oni sú kúpili v súkromných záhradách, v súkromných záhradách, čo je, veď to nie je 

žiadne tajomstvo, postavili si v súkromných záhradách domy, a vy ako poslanci ste im dali postaviť 

cestu. Presný opak ste spravili ako developery. Developery najskôr postavia cestu a potom predajú 

pozemky.  

Ing. Pavel Zajac: Nie najprv si ich vykúpia. 

Ján Štefanovie: Ale proste podstata je tá, že chodia do záhrady, vy ste ako obec prerobili. 

Pavol Šimun: Ja sa spýtam, mali sme tých ľudí nechať tam vytápať? 
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Ján Štefanovie: Ja nevravím, že ste ich mali nechať, ja vám vravím, že vy budete robiť koncepciu, ako 

poslanci ste zložili sľub, že budete slúžiť občanom obce, tak slúžte občanom obce vo všetkom svedomí, 

ale všeobecne, nie len dané lokality, takže dneska spravme cestu medzi Močilím a Záhumím, o rok 

spravme cestu na Zábave a možno o 10 rokov, keď ja tu už nebudem si postavme na Vápenici. 

Pavol Šimun: Ako ja neviem prečo tu máš stále rozrobené s tou Zábavou, tá Zábava je súkromný 

pozemok. 

Bc. Jana Majerová: Súkromné pozemky. 

Pavol Šimun: Cesta, ktorá je obecná je celá vyasfaltovaná. Choj sa tam pozrieť. 

Ján Štefanovie: No vidíte. 

Pavol Šimun: Ale pokiaľ je obecná, ďalej je to súkromný pozemok. 

Ján Štefanovie: Ale vo Vápenici majú cestu lesnú. Tak robila sa...Nie pán starosta prosím vás, viete čo 

ako ja som smutný z tohto, ako poviem pravdu úprimne, robila sa obalovačka kde šli vlastne  milióny na 

Čelienec, milióny euro. Ale vo Vápenici keď som bol ja na obecnom zastupiteľstve, keď som bol 

osobne, že dám jednu tretinu cesty budem investovať, bol som osobne tam na jednaní, tak ma poslali 

z tade vysmiali a postavili vo dverách. Keď som sa sťahoval do tej Vápenici, chcel som, a my 

nepovedzte, že obecné lesy a obec nenájde dákych 40 tisíc alebo 50 tisíc euro na 200 metrov cesty od 

vápenici od križovatky po Pančíka či od kade sa nerobila cesta 50 rokov. Ďakujem. 

Ing. Pavel Zajac: nech sa páči 

Ing. Kamil Kordík: Ja by som povedal ešte na margo, pamätáš si keď sme boli v Zvolenskej Slatine na 

konta nám ukazoval čističku a bavili sme sa o kanalizácií, pamätáte, bol si tam ty, neviem či nie, a ten 

starosta ja si ako teraz pamätám, povedal jednu vec, toto sme dostali na toto fondy, tak ako my sme 

dostali a ostatné ulice si postupne napájame. Toto je zlý smer, ja viem, že takisto máme žiadosti na 

fondy a tak ďalej, tak isto čakáme na fondy, viem čo to stojí, viem aké tlaky tam musím robiť, je to dlhá 

cesta ale, fajn, môžete na chvíľočku, táto obec má dosť peňazí, nebudem hovoriť, mať výhrady aj voči 

tomuto a otvárať sa do diskusii, táto obec má dosť peňazí a keby povedala teraz spraví Majerčok, teraz 

spraví tamto tú časť, každý rok len treba koncepciu. Tá koncepcia tú chýba. Tu sa robí chaoticky, tu sa 

robí systémom spravíme obecný úrad pekný, hej. Ale tiež sa začal robiť záchod najprv, a potom sa 

robia fasády a tak ďalej, prečo sa neprekladajú okná napríklad, keď už to je taká investícia, tie okná už 

mal dávno dakto prehodiť, to je prvá vec, čo tu čo ma štve tu. To že záchody sa robia v strede budovy 

o tom ani nehovorím, ale toto sú tie koncepčné zámery, čo sa mali najprv spraviť, a potom obec, však 

má lesy, veď táto obec je taká bohatá ako nikde, veď si to už uvedomte. Tu sa premele toľko peňazí, 

keď to zrátam, koľko premele sa inde, tak táto obec tu môže byť vyzlátená, doslovne vyzlátená a my sa 

tu hádame, včelárom neviete tuto dať pár korún, tu sa bijete o 5 tisíc, či dáme alebo nebijeme, však pre 

včelárov budem mať doslov, ale toto je zmysel tejto debaty? Koncepcia neni postavená, neviete do 

čoho máte ísť, a teraz sa naťahujete či Majerčok cesta, či Vápenica cesta, či Zábava cesta, tie cesty už 

určite kanály mali byť hotové. Toto majú v Slatine. 

Ing. Pavel Zajac: Prepáč ja ťa opravím, momentálne riešime to, či dáme 6 tisíc euro aby sme mohli ísť 

do investície. 

Ing. Kamil Kordík: Veď o to sa mi jedná. 

Ing. Pavel Zajac: O nič iné sa nebavíme. A hovorím, čo sa týka ciest, ako ja súhlasím, však dobre nech 

sa spraví koncepcia, bola tu jedna vždycky bola tu taká zásada, ale minimálne bola taká zásada, že sa 

dohodlo, spoločnosť dá toľkoto ciest, obec dá toľkoto ciest, a hovorím, iba za seba poviem, že my sa 

vždycky snažíme minimálne 2 autá asfaltovej zmesi zobrať a zaplátať výtlky, hej, to vždycky spravíme, 

čo, čo z toho vyjde, to z toho vyjde alebo hovorím, však ako súhlasím, spravme koncepciu, ale vráťme 
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sa k tomuto, ja skrátka tej babe niečo musím povedať, a potrebujem nejaké rozhodnutie, či sa vám páči 

alebo nie ale potrebujem rozhodnutie. Nech sa páči. 

Pavol Šimun: Ja osobne myslím, že sme sa už dosť vyrozprávali, toto sa dá vyriešiť len hlasovaním. 

Ing. peter Sedláček: No jasné. 

Bc. Jana Majerová: Dobre. 

Pavol Šimun: Lebo budeme tárať piate cez deviate tuna do dvanástej. Každý materiál dostal, už kedy 

ho dostal, dostal, kto prečítal, neprečítal, kto je s nim vysporiadaný. Ja by som to takto ukončil, lebo 

budeme tárať piate cez deviate. 

Ing. Pavel Zajac: A viete, zase Paľo, ja nechcem spôsobiť, ak by som toto sám urobil a na konci 

v januári v uznesení zastupiteľstva a vy ho nepríjmete tak načo to budem. Ako každý musí zvážiť, že 

podľa mňa, hovorím je to, je to bratislavská firma, podľa mňa sú veci, ktoré momentálne sú veci reálne 

celkom, ale to, že vôbec do toho ideme musíte rozhodnúť vy. Čiže Janka čítaj uznesenie. 

Ing. Peter Sedláček: To neni len o 600 tisícach. 

Ing. Pavel Zajac: Však je to ale tie veci ďalšie sa budú riešiť po januári, najprv musíme do januára 

stihnúť, veď ja si na seba iba šijem bič, veď ja mám toľko úloh, že skrátka sa mi bude presýpať, ešte aj 

cez Vianoce. 

Ing. Peter Sedláček: Ale je to všetkým jasné, že to čo mala byť spoluúčasť 25 tisíc tak teraz bude plus 6 

tisíc na prerobenie projektu a plus ďalších 20 % to znamená 125 plus 6 tisíc, 131 nás to bude stáť. 

Ing. Pavel Zajac: Ale zasa ja ťa ešte opravím, ešte ja ťa opravím, zase sú tam, sú tam položky ako 

napríklad projektová dokumentácia môže byť oné preplatená a tak ďalej, a tak ďalej. No hovorím, ako 

skúste, skúsme prečítať. 

Bc. Jana Majerová 

UZNESENIE OcZ 38-13/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

mandátnu zmluvu so spoločnosťou SLOVFORFAIT s. r. o. Bratislava na vypracovanie žiadosti o NFP 

v rámci výzvy Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR IROP-PO4-SC421-2017-19, PO; 4, 

ŠC:4.2.1. za účelom realizácie investičného zámeru „Rekonštrukcia stokovej siete na odvádzanie 

odpadových vôd, z ktorých jedna oddelene odvádza vody z povrchového toku“. 

Za: Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Mgr. Eva Chebeňová, Radoslav Sedlák 

Proti : Pavel Šimun , Zdržal sa : Ing. Peter Sedláček, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Ďakujem, kto je za? Traja. Kto je proti? Jeden. Zdržal sa? Jeden. 

Takže za? 

Ing. Pavel Zajac: Traja boli, hej, ty, Rado a Ivan, Paľo Šimun bol proti, Peter Sedláček sa zdržal. No ja 

osobne si myslím, že ako vyskúšať to treba, ako ďakujem. Kto sa chce na tom podieľať, nech sa páči, 

roboty tam bude ako na kostole. Nech sa páči,  

Bohumír Chládek: Takže môžeme čakať, že nás obecná kanalizácia po ďalšie roky bude skvelo 

vytápať, áno? 

Ing. Pavel Zajac: Prečo si to myslíš? 

Bohumír Chládek: Lebo to neprešlo. 

Ing. Pavel Zajac: Prešlo to. 

Ing. Peter Sedláček: Prešlo to, jasné že to prešlo. 

Bohumír Chládek: Keď traja sú? 
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Ing. Pavel Zajac: Áno. 

Ing. Peter Sedláček: Čo však je nadpolovičná väčšina, nie. 

Ing. Pavel Zajac: Prešlo to, prešlo to. 

Ing. Kamil Kordík: Prešlo to, väčšina odsúhlasila. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre. 

Ivan Kováč: Poďme ďalej. 

Ing. Pavel Zajac: Sme v rôznom. Nech sa páči. 

Ing. Kamil Kordík: No hurá. Musím si pustiť môj zázračný stroj. Takže vážené dámy, vážení páni, 

dovoľte mi aby som, minule som sa chystal na zastupiteľstvo, nebolo, na to inkrinované, ktoré som 

potreboval prísť, tak sa nekonalo, či vlastne som nemohol, ale ako som zistil na zvukovom zázname, 

ktorý si v podstate zopakujeme, mi bolo nahradenô pani Majerovou dokonale vykreslená včelárska 

organizácia, ad akta, čo som sa až čudoval keď som si to prehral. O čo sa tu jedná? No proste ako 

včelárska organizácia, ktorú sme vždycky mali a pracuje tu neviem 70 rokov alebo ešte aj viacej, aj 

viacej možno, žiadala o nejaký finančný príspevok, nejaký, hej, my sme tam dali tisíc euro, ale 

samozrejme som čakal, že to toľko nebude, a že sa tam dačo dopracujeme, lenže som bol nemilo 

zrútený, že odborníkov na včelárstva máme strašne veľa, Janka ty si to ako. 

Bc. Jana Majerová: Ja nie som odborník. 

Ing. Kamil Kordík: Počkaj budeš počuť, na tvoje odborné stanoviská hej? Ešte tam. 

Zvukový záznam: Načo tých tisíc euro by chceli použiť. Na odškodnenie včelárov, ktorí čestne priznali 

tento rok, že majú mor. 

Ing. Kamil Kordík: Čestne priznali, že majú mor, vrátim sa k tomu aby som bol presný. Lebo, lebo tá 

debata, upresním, sa zvrtla na Jána Majerovie, a bol tam zamotaný Janko. To sú včelári päťročný, 

s praxou nula a so školením od školy od Pána Fila od Bánoša, nebudem hovoriť o kvalite, nie to je 

mojou povinnosťou. Ale nemôžem pristúpiť, aby včelárska organizácia bola posudzovaná podľa týchto 

dvoch ľudí. Pán Janko Majer spôsobil tejto dedine mor. 

Bc. Jana Majerová: Neni pravda. 

Ing. Kamil Kordík: Počkaj nechaj ma dohovoriť, hej. Ja nehovorím, že to on spôsobil, ale spôsobil nám 

poslal nám nahradenie škody. Riadnym, riadnou prehliadkou, ktorú tu spochybňujete, že kto to robil, 

nato sú včelárske organizácie, máme na to certifikát, je to Mirko, som to ja, môžem ti to ukázať, tamto 

sú certifikáty, ktoré sme absolvovali školením, ktorým vieme posúdiť či to je mor alebo neni mor. Bolo 

v apríli alebo začiatkom mája bolo tam dosť zlé počasie, čiže tie prehliadky sa tam nerobia ako sa chcú, 

ako si tam hovorila, ale robia sa podľa počasia, lebo do včiel sa dá ísť od 15 stupňov, to si musíš ako 

uvedomiť, keď si taká odborníčka, sa zistilo že tvoj muž mal mor v apríli, ja som osobne niesol vzorky, 

lebo tvoj muž prišiel ku mne vehementným revom, že povedal ten včelár mi tu nakazil, čo som mu 

povedal tieto včely nemáte trému to nedokážeš a nemôže sa to ani rozprávať, lebo to sú veci 

nedokázateľné. Zaniesol som to na veterinárnu správu, prišlo potvrdenie, tie papiere ti môžem 

kedykoľvek ukázať, že tie včely sú napadnuté morom. Čo robil, tvoj poctivý včelár, ako ho definuješ, od 

apríla do októbra alebo septembra, kedy znova zistil, že má mor, a prečo na jar tie včely nespálil, sa 

pýtam, keď si taký poctivý včelár a všetci včelári sú neviem akí dobrí a tak ďalej. To je jedna vec. Ďalšia 

vec, to sú veci, ktoré si potom môžeme vydiskutovať. Akým právom ty posudzuješ včelársku 

organizáciu, ktorá tu je, akým právom Janka. Keď sa veci nerozumieš, prosím ťa nestaraj sa do veci. 

Bc. Jana Majerová: Možno to tak vyznelo. 

Ing. Kamil Kordík: Totálne to vyznelo, ja to mám tu znázornené. 

Bc. Jana Majerová: Ale nebolo to tak myslené. 
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Ing. Kamil Kordík: Momentík, ešte ma nechaj dohovoriť, dobre? Keď sa veciam  nerozumieš, daj si 

poradiť, škoda že som tu nebol, bol by som ťa zotrel na rane. Išlo tu o to, tu sa bavíme o peniazoch, hej, 

tuto predáva tie pozemky pod cenu, nechcem sa k tomu vyjadrovať ale ste úplne spadli z nori, za tie 

sumy čo ste predali tie pozemky, viem ako dopadli tie prvé predaje, a vy tu máte problém dať 300 euro 

včelárom ako hovoríš poctivým včelárom, ktorí tu riešia nie len to, že majú včely a že zarábajú ako 

niekto by povedal, ale tí ľudia tu vlastne robia niečo pre túto obec, pre tento kraj a tak ďalej lebo včela... 

ak nebudú včely, nebude ovocie, nebude nič. To si prečítaj, to si oni píšu. Organizácia nie je Janko 

Majer, neni to Kamil Kordík, neni to Milo Feller, neni to Jano Kútny. Organizácia je 70 členov, aktívnych 

40. Títo členovia platia členské euro za jeden úľ. Z tohto členského odoberie včelársky zväz 70 centov. 

Miroslav Fellner: 76 centov 

Ing. Kamil Kordík: 76 centov a 24 centov ostáva organizácii. Organizácia mala pred tým pádom, čo sme 

tam žiadali, 500 úľov v tejto lokalite, tak si vyrátaj 20 centov krát 500 úľov, koľko ti to hodí, 100 euro. 

Toto je majetok včelárskej organizácie z čoho žije. To že sme mali minulý rok spád, ktorý sa nevie 

definovať prečo, ani ty ani tvoj Janko ani nikto to nevie, hej, ani iní odborníci nevie prečo padlo 

minimálne 70 %  včiel v tejto lokalite, nato sme chceli niečo využiť, nato sme dali žiadosť, my sme kúpili 

liečivá, a z tých liečiv máme nejaké možnosti, čo sa týka prednášok a tak, peňazí ktoré potrebujeme. 

Tvoj muž nebol ani na jednej schôdzi, neabsolvoval ani jednu prednášku, osobne som mu niesol 

pozvánku, prebrala ju tvoja dcéra na poslednú včelársku nedele, nikde sa nezúčastnil, tak mi 

neporovnávaj podľa tvojho muža včelársku organizáciu. Podotýkam, tie peniaze my neprepijeme, my 

venujeme tieto peniaze rozvoju včelstiev, neodškodňujeme včelári nato je iná organizácia, Jankovi som 

tvoju povedal, ako si má odškodniť včelstiev. Ako má dostať za to peniaze, bohužiaľ to v mojej 

kompetencii neni aby som za Janka vybavoval výpis z jeho sociálnej poisťovne, z registra trestov a tak 

ďalej, čo tam musí dodať. Takže ešte raz hovorím, poprosím vás, keď sa veciam nerozumiete, 

nekomentujete to. Janka dobre si rozmysli čo rozprávaš, je to nahraté. Som to, ja som sa tak pobavil, že 

to som ešte nevedel aký si ty odborník. Dokonca ešte pletieš tam mor včelieho plodu s morom ľudstva, 

ako to som bol už úplne v úzkych keď som to počul. Takže toto už ako je troška veľa. Takže ešte raz 

vás poprosím, vždycky sme brali 330 euro, áno, brali sme to ako nejaký rozvoj, tu sa to platilo, doplácali 

sa liečivá aj iné lieky. Nie tie čo sú ako hovoríš za štátne podpory, sú tu liečivá, ktoré vieme vybaviť aj 

proti moru, ale to ti nebudem verejne hovoriť, to je zbytočné, to vieme len my a včelári ktorí tu fungujú. 

Takže ešte raz ťa poprosím Janka, bolo to trápne až prízemné tá tvoja, tá tvoja obhajoba, neviem čo si 

chcela dokázať, tie peniaze nejdú osobne mne, nejdú Mirovi, idú pre včelársku organizáciu. 

Vehementne si vystupovala, nedostanú nič, keby som ja tak vystupoval proti vám, proti súboru Debnár, 

spýtaj sa ako som obhajoval niektorých ľudí, ako som obhajoval súbor, ako si ty teraz zastala, a zrazu 

ste stíchli a peniaze skončili. Ďakujem za tú moju podporu. Som veľmi sklamaný z tohto. 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči. Nech sa páči. 

Bc. Jana Majerová: Môžem? Ak teda môžem reagovať. 

Ing. Kamil Kordík: A k istým veciam rozumiem Janka. 

Bc. Jana Majerová: Ak to aj tak vyznelo, tak nebolo to myslené až tak, to je jedno, ako každý, každý si 

vysvetlí po svojom, ako si to vyloží. 

Ing. Kamil Kordík: Mám to nahraté. 

Bc. Jana Majerová: Ale áno, ale rozumieš, že každý si to, aj zákon sa dá vyložiť desiatimi spôsobmi. 

Ing. Kamil Kordík: Tam neboli zákony, tam boli reálne veci, Janka. 

Bc. Jana Majerová: Tak moment, hovorím, nechcela som sa dotknúť vôbec, žiadneho, žiadneho 

včelára, a už vôbec nie súdiť nejaký spolok, lebo viem, že včelár má robotu náročnú časove, viem to, je 
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to náročné či peniaze či, či časom, je to robota so živým tvorom, preto ak teda naozaj, ja som ani nebola 

proti tomu, aby ste peniaze nedostali, tu odznelo. 

Ing. Kamil Kordík: Tak teda nie. 

Bc. Jana Majerová: Ale ako sme sa Ivan pamätáš? Čo sme sa rozprávali tu? Je to nešťastné, možno 

formulácia je nie dobrá, keď sa to prepíše, tam peniaze ja som apriori, vôbec nie som proti tomu, vôbec 

nie som proti tomu. 

Ing. Kamil Kordík: Bola si totálne proti tomu, bohužiaľ. 

Ing. Pavel Zajac:  Prosím vás. 

Ing. Kamil Kordík: Ešte raz, doplním, doplním, nechaj ma, Janka vyzývam ťa ešte raz, buď sa 

ospravedlň tým včelárom, ktorých si nás ako urazila, lebo to bola urazená včelárska. 

Bc. Jana Majerová: Ja som nikoho nemenovala. 

Ing. Kamil Kordík: Menovite nikoho, ale včelársku organizáciu si urazila. Hovorila si o poctivých 

včelároch a aj ....včelároch. To je urážka, hej pozor. Po druhé ešte raz ťa vyzývam, keď sa veciam 

nerozumieš, nemiešaj sa do vecí, to je základ, nemiešaj sa do vecí, ktorým sa nerozumieš. Rob si veci, 

ja sa ti tiež nemiešam do činnosti, ktorú robíš, ale toto bol podpásový úrder od teba pre včelársku 

organizáciu. 

Ing. Pavel Zajac: Ak dovolíte, ak dovolíte, zaskočím do toho ja, Kamil, ja iba ak ťa chcem poprosiť jednu 

vec, na konci tam odznelo, presne to čo teraz ti chcem povedať, momentálne je tam teraz je doba, keď 

poprosím včelárov aby si dali žiadosť v zmysle VZN, my sme síce sa tam dohadovali, že tam to na tom 

nie je, ale sme sa dohodli, že upravíme VZN-ko, hej. Čiže poprosím dajte si žiadosť, veď máte IČO, 

máte všetko, dajte si žiadosť, koľko potrebujete do rozpočtu na budúci rok a skrátka sa vám to uvoľní 

hneď na začiatku roku, vybavené. To je všetko. 

Miroslav Fellener: Ešte keby som ja mohol sa tu vyjadrím ku financiám, ja som roky robil financie, Paľo 

je svedok s jeho otcom, boli doby keď včelári nepotrebovali prakticky nič. Mali sme také dotácie alebo 

tak, že proste aj tie liečivá aj nebolo toľko chorôb, my sme to všetko vedeli vykryť, vedeli sme vykryť 

včelársku nedeľu prípadne dáku exkurziu, nie každý rok, lebo to sa nedá, to raz za tri roky sa niečo 

spravilo, so starým Paľom sme dosť toho narobili, proste išlo sa. Teraz keď prišla takáto doba, že ozaj 

neostáva a aj začínajú tieto rôzne choroby, príjem bol tento rok taký, že sa dopláca na včely, už tri roky 

sú také, že sa dopláca na včely. A to nie že v Ľubietovej, to ti poviem taký včelári čo má 150-200 rodín. 

A ja poznám kopec včelárov, cez Paľovho otca som sa zoznámil s veľa včelármi, ozajstnými včelármi. 

A každý plače, že mu nevydáva ani na cukor. Dobre nevydá ani na cukor, donesiem si pár kilo medu, 

chcem ho predať, predám. Predám ho za tú starú cenu čo sa predávala, lebo nemôžem si dovoliť 12 

euro, 14 euro pýtať za kilo medu, lebo mi ho za prvé nikto nekúpi, a aj tí najlepší kamaráti sa mi druhý 

raz s prepáčením keď budem mať toho medu zvrtnú zadkom. Čiže, či chcem či nechcem musím ísť do 

mínusu. A musím si poplatiť všetko čo treba a dostanem ako dotácia je 2 eurá. Z toho vravím.Ani nie je 

2 eurá. 

Ing. Kamil Kordík: 1,54 či koľko. 

Miroslav Fellner:Áno, hej. Z toho ide euro na členské, z toho jednýho eura čo ide členské, ostane 

v organizácií 0,24 centov, to je nula bodov. Čiže my keď dačo chceme či včelársku nedeľu robiť, tak sa 

takto všelijak škrabeme aby nám vyšlo aspoň na ten guláš. 

Ing. Pavel Zajac: Mirko ešte raz, nikto to nespochybňuje. Ešte raz, nikto toto nespochybňuje, ste 

spoločenská organizácia robíte obrovskú záslužnú prácu a poprosím vás teraz máte možnosť cez VZN-

ko požiadajte si normálne do rozpočtu na budúci rok peniaze. 
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Miroslav Fellner: A ešte by som toľko dodal, že ozaj som sa snažil tie financie ja dosť škrtiť a som nedal 

im na hocičo a raz za tri, možno už teraz len za štyri roky keď sme voľačo ušetrili, ešte sme sa na dačo 

poskladali a išli sme na exkurziu do takých výrobní ako sú Želovce alebo Liptovský Sokolec alebo do 

Želiezoviec a takéto veci. V Čechách sme boli pozrieť ale to sme boli už cez okres. Hej, alebo cez kraj 

lepšie povedané, a dajú sa peniaze na to ale to je raz a ľudia si musia doplatiť, lebo čo ja viem na 

jedného môžeme dať 10 euro ale treba 25, tak 15 si doplatí. Ale robíme toto. 

Ing. Pavel Zajac: Nech sa páči. 

Miroslav Fellner: Ale druhí ľudia sú takí, že treba trikrát do roky prísť na schôdzu, nepríde ani raz, potom 

sa to ľahko takto alebo takto, potom nevie či sa lieči či sa nelieči, dokonca ja som aj kvôli tomu, že si 

neprídu ani liečivá povyberať, čo liečivá ani tú dotáciu tie 1,98 či koľko nám to vyšlo naposledy ani to si 

nepríde a príde v jeseň a ja tu mám dotáciu ešte za dva alebi zatri roky, no tak čo si sa ty zbláznil. No 

tak takýchto máme členov. 

Ing. Kamil Kordík: Ja len dodám, hej pre ilustráciu, aby ste to nebrali tak že, trošku ma rozčúlil ten 

prístup, lebo celá, celá vaša debata sa debatovala vlastne celý ten systém je to nahraté, že nemám 

s tým problém, o včelárovi Jankovi Majerovi. To ako som sa rozladil totálne, lebo to bolo o včelárskej 

organizácií, ešte raz toto bolo páni a dáma jasné, že toto sa jednalo o včelársku organizáciu, nie Miro, ja 

alebo Janko Majer. To že tu vznikol nejaký problém, za problém si neviem kto môže, nebudem 

menovať, nebudem urážať niekoho, ale takisto ten človek nemôže alebo ty v tvojom v jeho mene 

nemôže urážať iného. On nevie z kade dostal ten mor, my nevieme odkiaľ doniesol tie včely keby sme 

išli do detailu, hej. V apríli získal mor, prečo tie včely v apríli nespálil, prečo ich držal do októbra. Koľko 

nakazil tu v dedine, dedina je zablokovaná na tri roky. Nemôžu nikde ísť teraz, teraz si predstav, že 

niekto. 

Bc. Jana Majerová: Všetko spálil. 

Ing. Kamil Kordík: Ale dobre neskôr Janka, to mi nehovor, zase viem ja. 

Bc. Jana Majerová: Vtedy keď na jar zistil, tak všetko sme spálili.  

Ing. Kamil Kordík: My sme pálili včely, Paľo je svedkom, pálili sme včely. 

Miroslav Fellner: Lenže úle si nechal. 

Ing. Kamil Kordík:A on si nechal včely, úle spálil, včely vyhladoval a nechal to potom znova a jeseň to 

dal do úľov.  

Bc. Jana Majerová: to neurobil, neviem to ja, nehádam sa. 

Ing. Pavel Zajac – je zbytočné, aby sme sa o tom teraz hádali 

Ing. Kamil Kordík: Ešte raz, riešte to komplexne neriešte to cez nejakého Janka Majera, jednoznačne 

má chodiť na schôdze, to je prvá vec, a nemá riešiť organizáciu podľa seba alebo podľa toho ako 

funguje. Keď príde 25 ľudí na schôdzu, tak môže aj Janko Majer a Janko na schôdzu, to im odkazujem 

z tejto strany, lebo nikdy tam neboli, bohužiaľ. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, dobre uzavrime to, chce ešte niekto k tomuto? Ja som vám povedal, Kamil, 

dajte si žiadosť normálne oficiálne do rozpočtu. 

Ing. Kamil Kordík: Dáme si žiadosť. Bolo to 300 euro, vždycky 330 euro sme dostávali. 

Ivan Kováč: Ja len chcem povedať, že tebe vlastne chcem povedať, ja som sa s Kamilom o tom 

rozprával, aj som mu povedal prečo, aká chyba sa stala, mne sa nepáčilo tiež to znenie, Kamil vie, 

dobre to je jedno, ale dohodli sme sa, že to spravíme týmto spôsobom. Takže toto sme si v podstate 

vyjasnili. 

Ing. Kamil Kordík: Nepáči sa mi ten prístup. 

Ivan Kováč: Toto čo teraz tu bolo, ten prístup, proste tá reakcia nebola. 
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Miroslav Fellner: Adekvátna. 

Ivan Kováč: Adekvátna. 

Ing. Kamil Koedík: Lebo riešiť organizáciu cez jedného človeka a tváriť sa že som odborník, ani ja nie 

som odborník na včelstvá a robím to 30 rokov Janka. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre, uzavrime včely, dobre. Tak prosím vás, ešte sa našiel jeden papier, a to je čo 

mi poslala Milena, čo sme minule prijali k tomu zníženiu základného imania, potrebujem uznesenie 

vlastne od obecného zastupiteľstva, znie to obecné zastupiteľstvo v Ľubietovej schvaľuje zníženie 

základného imania spoločnosti Obecná píla o sumu 50 tisíc a presun týchto prostriedkov do rozpočtu 

obce. Ak súhlasíte. Čo sme sa rozprávali na valnom zhromaždení. 

Ing. Peter Sedláček: To sa robilo aj minule už. 

Ing. Pavel Zajac: No ale tam bolo 100 tisíc a teraz je to 50 tisíc. Skrátka sa dostaneme na základné 

imanie na základňu, sadzbu, aká má byť 6600. Ak nemáte nikto nič k tomu, Janka poprosím prepíš to 

alebo tam prilož ale poprosím ťa. 

Bc. Jana Majerová: Priložím a prepíšem. 

Ing. Pavel Zajac: Prečítaj, len číslo daj iné. 

Bc. Jana Majerová: 14 to bude 38. 

Bc. Jana Majerová 

UZNESENIE OcZ 38-14/2017 zo dňa 10. 11. 2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

zníženie základného imania v spoločnosti Obecná píla s. r. o. o sumu 50 000 € a presun týchto 

prostriedkov do rozpočtu obce. 

Za: Ing. Peter Sedláček,  Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová,  Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová, 

Radoslav Sedlák 

Proti : - , Zdržal sa : -, Nehlasoval : - 

Uznesenie bolo  jednomyseľne prijaté 

Ing. Pavel Zajac: Ďakujem, kto je za? Všetci, ďakujem. Sme v rôznom a v diskusii. Nech sa páči. 

Ivan Kováč: Už som to tu povedal asi dvakrát, chcem sa vrátiť ešte k tej zástavke, teraz sa mi to zdá 

ako keby výstavbe. Ja som upozorňoval na tie, na tie podľa mňa no nedostatky tej výstavby, chcem sa 

spýtať, už som sa dneska dozvedel, že projekt na to nemáme, ani tak skoro nebude, a už to teraz nie je 

len prisypanie hliny a betónu,  podotýkam starého a použitého betónu, teda nejakých kvádrov, ale už 

tam sú aj nejaké práce vykonané. Je tam nejaký, nejaký, nejaká štrkodrva navozená. 

Ing. Pavel Zajac: Ale Ivan to je. 

Ivan Kováč: Ja dohovorím, ešte môžem, a vidno tam, že tam niekto nejakou vibračnou doskou behal, 

takže už to niekto začal robiť teda sa pohol. Takže kto to robí, čo mu za to platíme a čo ďalej s tým. 

Ing. Pavel Zajac: Ivan nič sme zatiaľ, nikto sme zatiaľ nič nezaplatili, ten štrk som tam dal nasypať ja, na 

základe toho čo tu odznelo minule, že tam je schod a skrátka nemôže tam byť ten schod cez zimu, čiže 

ten štrk tam nasypali a skrátka a nezaplatili sme za to ani korunu, bolo to v rámci bratských. 

Ivan Kováč: Dobre, dobre. A teraz sa pýtal, vzhľadom na tom, že niečo o tom viem, ako sa robia 

podložia na cesty, už som tu o tom rozprával, mám dosť stavbárov a cestárov v rodine. Na koho 

náklady to zaplatíš to vyvozenie toho, zo svojich peňazí? Lebo som presvedčený o tom, že keď príde 

ten projekt, tak to bude úplne iné podložie pod tú zástavku. Predpokladám, že taký autobus naložený 

ľuďmi má 15 ton. 

Ing. Kamil Kordík:Viac. 
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Miroslav Fellner: 16-17. 

Ivan Kováč: Takže som zvedavý ako to dopadne a kto si tie náklady, kto to zaplatí. 

Ing. Pavel Zajac: Ivan, ešte raz, má sa tam stavať. 

Ivan Kováč: Stačí raz, nemusíš ešte raz, stačí mi raz. 

Ing. Pavel Zajac: Dobre. Má sa spraviť oporný múr, pokiaľ čo ja som počúval projektanta, má sa spraviť 

oporný múr. Ten ostrovček má byť nejakým spôsobom široký. Čiže, tá hmota, ktorá tam je, sa ešte 

rozhrnie na v podstate širšiu plochu, čiže vznikne tam minimálne 60-70 čísel, ktorá sa bude hutniť 

a bude sa tam dávať. 

Ivan Kováč: Hlina, hlina, hlina. 

Ing. Pavol Zajac: Väčšinou, väčšinou hovorím, sú tam tie veci z obvodných múrov. 

Ivan Kováč: Starý betón sa nesmie použiť na takúto stavbu. No pozri sa, ja sa riadim ľuďmi, ktorý stavali 

cesty 30 rokov, diaľnice, tunely napríklad. Toto sú normy. Hovorím teraz o normách. Takže zostane to 

tak hej? 

Ing. Pavol Zajac: Teraz pre cestu určite. 

Ivan Kováč: Ako nebavme sa o tom zbytočne, už som to raz spomínal takúto veľmi podobnú situáciu, 

som rád, že máme nato aby sme mohli chodiť autami, aj moje deti a že nemusia chodiť autobusmi. Ani, 

dúfam že ani v budúcnosti. Dobre ďakujem, to je v podstate všetko. 

Ing. Pavol Zajac: Dobre, nech sa páči. 

Ing. Kamil Kordík: Ešte mám ja, ešte sa vrátim k tomuto mestskému domu. Ja sa vás pýtam, keď ste to 

už do tohoto sa vrážali peniaze, a myslím si že účelovo to predsa len peniaze ozaj už nevydá aby sa 

vymenili tieto okná? Tak pozrime si tuto vedľa konzumu. Takisto ten človek dokázal vymeniť tie okná. 

Tie okná, tuto toto je vlastne historická budova dediny. Ja myslím, že už tých pár tisíc alebo koľko to 

vyjde sa dajú spraviť reálne okná, drevené, ktoré to totálne skrášlia, keď sa raz robí fasáda, tak je 

reálne aby sa tie okná vymenili. Ja myslím, že toto by ste mali odsúhlasiť a spraviť tam tieto okná, keď 

je to už v takomto stave. Keď už do záchodov dáte 40 tisíc. Nechcem povedať ako, som bol v Poprade 

v mestskom dome, v mestskom úrade a tam mal ten istý problém ten mestský úrad, s týma  záchodma, 

má veľmi krásne záchody, ako to stojí zato. Ale tu pouvažujte nad tým, ja by som vám v podstate radil, 

však táto obec to takáto suma ju nezabije a vrazte do týchto okien, dajte tie okná, ja viem že sú nové, 

že sú dobré, ale drevené okno normálne trojvrstvové sklo, je úplne niečo iné ako tieto okná, ktoré sú tu 

a z vonka to už bude aspoň konečne vyzerať. Aspoň jedna budova keď už sa robí. Toto je základ, však 

keď už sa robí fasáda, dajte tie okná. To isté robil evanjelický kostol, a tie boli trikrát drahšie možno ako 

na toto vydá. To isté robí tuto na konzume, aké sú pekné tie okná, ako to krásne vyzerá. Však, však si 

konečne uvedomte, je to najstaršia budova, reprezentačná budova, v tejto dedine. Tak už do nej dajte 

nejaké peniaze, keď už na kanál nejde alebo na neviem čo. Získavate tu z predaja pozemkov, získavate 

tu z lesov, z neviem čoho, však tie okná nie je zase taká suma, že by vás zruinovalo túto dedinu. 

A vymenia to za, nechcem povedať, za dva týždne ich máte vymenené, len ich treba spraviť. To je ešte 

na margo toho, uvažujte o tom, keďže je to takto ošalované lešením, dajte tie okná vymeniť. Keď už sa 

nespravila štúdia, čo som dakedy chcel, aby sa spravila riadna štúdia, aby záchody neboli v stredy 

kúpelky, čo to nikde nevidíte, že v strede budovy sú záchody, ledva vidíte na konci, že sa to dalo 

prestavať, ale aspoň tieto okná. To keďže už bude fasáda, je veža spravená, ktorú sme ešte my 

chvalabohu dali pokryť meďou, tak dajte spraviť ešte tieto okná. 

Ing. Pavol Zajac: Nech sa páči pán Chládek. 

Bohumír Chládek: Ďakujem, súhlasím s pánom Kordíkom, má absolútnu pravdu, stavexplast Banská 

Bystrica vám v priebehu jednej hodiny urobí projekt a cenovú kalkuláciu na tie okná, fullservis, je tu 
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lešenie, ktoré sa nemusí znova rozkladať a platiť, tak je to, je to skutočne na zváženie, že vopred ste 

mali nad tým uvažovať. Ale chcel som sa spýtať na niečo iné, veľmo dobre sa tu kúri akože, je tu 

nadmerne teplo, ja neviem či tu máme tak dostatok tej drevoštiepky, že môžeme si to tu dovoliť, 

ohromne teplo, ja takto doma nemám, pani kontrolórka by možno aj zadriemla tu, a mám na ňu práveže 

jednu otázku, či ona odkontrolovala uznesenia týkajúce sa poplatku za komunálny odpad, za drobný 

stavebný  odpad a VZN s tým súvislé, kde bola uznesením cena určená, pre tých ktorí majú nižší príjem 

ako tých 305 € a týkalo sa to, že bolo uznesením navrhnutá tá úľava, zľava, nie 25 % ako to sa 

prezentuje v Ľubietovských novinách ale 30 %. Urobil si kontrolu? 

Tatiana Jancurová: Za 2016? 

Bohumír Chládek: Tento rok, tento rok to bolo. Prosím hlasnejšie. 

Tatiana Jancurová: Rok 2016. 

Bohumír Chládek: Takto ak môžem, dostal som v mesiaci máj, jún, jún platobný výmer, kde nebola 

určená úľava v percentách žiadna, po mojom prerátaní som ja som zistil, že tá úľava je len 25 % a nie 

podľa uznesenia, ktoré je platné ako aj VZN. Je toto v súlade s VZN-kom a vydaným uznesením? 

A ešte naviac dezinformáciu potom robí predseda tohto, týchto novín Ľubietovských, neviem kto je, 

paráda, ktorá toto neodkontroluje, a v Ľubietovských novinách sa hovorí o 25 %. To je rozpor, to je 

dezinformácia v novinách, rozpor nad VZN-kom, uznesením v tejto úľave. Ďakujem. Poprosím vás to 

odkontrolovať. Ďakujem, poprosím vás o správu nejakú. 

Tatiana Jancurová: Pán Chládek, ak to chcete odkontrolovať musíte prísť za mnou osobne. 

Bohumír Chládek: Prosím, ešte raz. 

Tatiana Jancurová: Ak chcete niečo, tak musíte prísť za mnou osobne, pretože mne ukladá len 

zastupiteľstvo. 

Bohumír Chládek: Len obecný majetok? 

Ing. Pavol Zajac: Nie, Nie, ukladá obecné zastupiteľstvo. 

Ing. Pavol Zajac: Že úlohy jej dáva obecné zastupiteľstvo. Že vy musíte prísť, dať nejaký podnet. 

Bohumír Chládek: Aj toto máte kontrolovať, aj toto ja si myslím. My ako občania, my sme na tomto 

poškodený. 

Ing. Pavol Zajac: Pán Chládek ja som túto vašu vec riešil, viete ako som to. 

Bohumír Chládek: Tak takto sa ešte spýtam, kto je za toto zodpovedný, pracovníčka alebo jej 

nadriadený? 

Ing. Pavol Zajac: Za všetko som zodpovedný na tejto obci ja. 

Ale kto, kto tieto platobné výmery robil vlastne? 

Ing. Pavol Zajac: Robila ich pani Zuzana Kútna a toto sme riešili tento týždeň. 

Bohumír Chládek: A ona nemá akože uznesenie a VZN-ko? 

Ing. Pavol Zajac: Ešte raz, máme prednastavené veci, ako ja súhlasím, že nedopatrením sa urobilo to, 

tento rozdiel tam vznikol. Druhá vec je tá. 

Bohumír Chládek: Ešte sa chcem opýtať. 

Ing. Pavol Zajac: Pán Chládek ja vám iba to chcem povedať, že dneska, že sme, že sme na dvoch 

hodinách výkon, nám sa tie zmeny v tých, v tých platobných výmeroch veľmi ťažko robia. My sme 

hľadali vlastne riešenie aké sa dá. Ja napríklad som to spolu s ekonómkou riešil, že či sa dokáže dať 

vystaviť zánovný výmer. Hej? Lebo my musíme nejakým spôsobom vyriešiť účtovne túto nezrovnalosť, 

hej. Ale hovorím, to čo som vám vlastne odpísal v tom liste, že skrátka my jedine toto tam vieme urobiť. 

Bohumír Chládek: Pán starosta, vy ste mi vôbec neodpísali. 

Ing. Pavol Zajac: No ale ja som list písal, my sme to vyriešili, pán Chládek my sme to vyriešili. 
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Bohumír Chládek: Ústne sme to, ústne sme sa dohovorili. 

Ing. Pavol Zajac: No lebo nakoniec, nakoniec sme to vyriešili, že vlastne ten základný výmer sa dá 

vystaviť na vašu osobu a tým pádom keď sa dajú tie dva dokopy, tak sa dostane k správnej sume. 

Bohumír Chládek: Nejedná sa iba o mňa, jedná sa o každú jednu žiadosť, ktorú, ktorú podal občan so 

zdravotným postihom a podobne nízkym príjmom a ktorému výmer prišiel takisto,  nie len mne, 

každému jednému. 

Ing. Pavol Zajac: Pán Chládek ja to chápem, ale zase. 

Bohumír Chládek: Kto je zodpovedný za neplnenie tohto uznesenia, že ho pozmenil. Potom si obec 

môže robiť čokoľvek, čo sa týka týchto cien. 

Ing. Pavol Zajac: Pán Chládek ako som zistil, som stiahol. Nech sa páči. 

Bohumír Chládek: Takže stručne povedané, do budúcna bude sa, bude sa treba odvolávať, keď sa 

zostane riešiť. 

Ing. Pavol Zajac: Bude sa robiť, bude sa robiť nové všeobecné záväzné nariadenie na ďalší rok, a tam 

sa skrátka tieto veci musia urobiť. 

Bohumír Chládek: A musí do platobného výmeru uviesť, aj do výmeru uviesť, lebo vo výmere toto 

nebolo. A nikto by to nebol ani zbadal. 

Ing. Pavol Zajac: Dobre, nech sa páči. Sme v rôznom. 

Ing. Peter Sedláček: Ja som chcel len na margo tohto povedať, že v podstate ja som upozornil na to, 

pretože naozaj vznikla, vznikla disproporcia, v podstate také úľavy ako boli v minulých rokoch tak 

automaticky pracovníčka alebo pracovníčky vypísali aj teraz, ja som upozornil, že v zmysle návrhu 

nášho aj schváleného, hej to čo poslanci schválili, teraz si nepamätám či 25 a 30 alebo 30 a 25, to už 

teraz presne neviem, nenašiel som to lebo mám tu len staré zatiaľ, ale určite som na to upozornil. 

Ing. Pavol Zajac: Peter, ja ti iba vysvetlím, čím vznikla tá disproporcia. Vy ste prijali vo VZN-ku nejaké, 

nejakú sadzbu, nejakú sadzbu. 

Ing. Peter Sedláček: Úľavy. 

Ing. Pavol Zajac: Ale sociálna komisia prijala uznesenie, kde spravila inú sadzbu, a tým pádom my sme 

mali dve tieto sadzby hej, čiže ja iba to chcem povedať, a viem že sme to vtedy kontrolovali, že čo bolo 

v uznesení, a skrátka v tom uznesení bolo to, čo tam, pán Chládek má pravdu, ja nemám čo iné 

povedať. 

Ing. Peter Sedláček: Ja ťa troška poopravím, sociálna komisia dala návrh na určité úľavy týmto, týmto, 

týmto. 

Ing. Pavol Zajac: Áno. 

Ing. Peter Sedláček: Áno, ale výšku, to znamená percentá, sme povedali my, ako komisia pre životné 

prostredie a toto schválili všetci poslanci, viem ako hlasovanie. Ale v zmysle návrhu nie sociálnej 

komisie ale v zmysle návrhu teda komisie pre životné prostredie. 

Ing. Pavol Zajac: Peter, ja sa s tebou hádať naozaj nebudem, ja iba hovorím, že sociálna komisia dala 

návrh na nejakú sumu, a hovorím, mne je to jedno, momentálne si musíme dať pozor, aby sme ďalší 

rok to vyriešili tak ako sa patrí, vyriešili. Sme v rôznom. Nech sa páči. 

Ing. Peter Sedláček: Ja som ešte nedohovoril. 

Ing. Pavol Zajac: Jáj, pardon. 

Ing. Peter Sedláček: Už keď sme boli pri tých betónových neviem odpadoch a toto, ktorými sa zavážajú 

aj teda potenciálny odstavovací pruh autobusu v Hute na zastávke, tak to čo sa nezmestilo zrejme tam, 

tak chcem to tu povedať, že niekto vyviezol, kto to zavážal neviem, ale niekto to vyviezol aj hore na 

bane kde sú, no proste na hálne. Minimálne jednu. 
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Ing. Pavol Zajac: Ja viem kto to vyviezol. Ja viem kto to vyviezol, bol to tam Podlipy, a ja si to s ním 

vyriešim, bola to na káričke a bolo to za osobným autom. Videli ho v úrade. 

Ing. Peter Sedláček: No počkaj to je väčšia fúra. To je taká skoro taká ako tatra. 

Ing. Pavol Zajac: Nie, nie, nie, vozil autom, ja viem kde to je, a hovorím dám to do poriadku. 

Ing. peter Sedláček: Tam ako je zamrežovaná baňa na tom lome v podstate tam je. 

Ing. Pavol Zajac: No, ja viem kde to je. A viem aj kto to vyviezol. 

Ing. peter Sedláček: No tak ho pozdrav. A ešte ďalšiu vec, už keď som, keď mám slovo, chcel som sa 

opýtať nasledovné. Tu predminulé zastupiteľstvo som sa ťa spýtal na čiernu stavbu v Hute. Povedal si, 

že sa tam pôjdeš pozrieť. Čo si zistil? 

Ing. Pavol Zajac: Ale jakú čiernu stavbu? 

Ing. Peter Sedláček: Spýtal som sa ťa na čiernu stavbu oproti vchodu do objektu kova 

Ing. Pavol Zajac: Tvrdil si, že to je na obecnom pozemku, čo nie je pravda, že to je na obecnom 

pozemku. 

Ing. Peter Sedláček: Neni na obecnom pozemku, je to pozemok štátnych lesov. 

Ing. Pavol Zajac: No. 

Ing. Peter Sedláček: No, kde na liste vlastníctva je napísané, že je tam proste nejaká budova, bola teda, 

hej, nejaký ja neviem maštaľ alebo senník alebo niečo bez, bez pridelenia súpisného čísla. To je na liste 

vlastníctva. Teraz. 

Ing. Pavol Zajac: No nemáš pravdu, ale dobre. 

Ing. Peter Sedláček: Nemám pravdu? 

Ing. Pavol Zajac: Nie. Lebo tá stavba má súpisné číslo, má povolené stavebné úpravy. 

Ing. Peter Sedláček: Ktoré si pridelil ty, ktoré si pridelil ty. 

Ing. Pavol Zajac: A kto, a kto ho mal prideliť. 

Ing. Peter Sedláček: Veď práve, ale si spravil zo seba idiota, z nás teda idiotov. 

Ing. Pavol Zajac: Prečo? 

Ing. Peter Sedláček: Pozri sa. List, výpis z listu vlastníctva, musím si dať okuliare, 21-27 na 17, 932 

parcely číslo zastavené plochy a nádvoria je pozemok na ktorom je postavená budova bez označenia 

súpisným číslom. To je stav k 26.10.2017. 

Ing. Pavol Zajac: Lenže si pozri. 

Ing. Peter Sedláček: Áno, keď som išiel do katastra, tak na tejto istej parcele je vlastne už stavba, ktorá 

má súpisné číslo 600 neviem koľko. 

Ing. Pavol Zajac: No a. 

Ing. Peter Sedláček: No 

Ing. Pavol Zajac: A? 

Ing. Peter Sedláček: Ale predtým si sa urobil blbý, že ty nevieš. 

Ing. Pavol Zajac: Ako som sa urobil blbý? 

Ing. Peter Sedláček: Že ty nevieš. 

Ing. Pavol Zajac: Ty si tvrdil, že je to na obecnom pozemku. A ja som ti tvrdil, že to na obecnom 

pozemku nie je. 

Ing. Peter Sedláček: Ja som, no, je to hospodárska budova a už má aj pridelené súpisné číslo. 

Ing. Pavol Zajac: Áno má. 

Ing. Peter  Sedláček: 651. 

Ing. Kamil Kordík: V tej hospodárskej budove niekto býva? 
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Ing. Kamil Kordík: Mňa to nezaujíma či tam niekto býva alebo nebýva, tam je budova, tá budova ktorá je 

vlastne na liste vlastníctva, ktorá sa píše bez súpisného čísla, tak už je pridelené súpisné číslo. Ja 

neviem kto to je, to je proste jedno, je to jedno, no. Zase si z nás urobil debilov. 

Ing. Pavol Zajac: A v čom som z teba urobil debila, Peťo ty si urobil debila zo seba sám. Lebo si tvrdil, 

že to je na obecnom, že to a ďalšia vec ty vidno, že v tom katastri sa absolútne nevyznáš, lebo hovorím. 

Ing. Kamil Kordík: Kde to je Peťo? Kde to je? 

Ing. Peter Sedláček: Presne na tom cviku oproti onému. 

Ivan Kováč: Oproti vchodu do. 

Pavel Zajac ml: Nech sa páči, aký máte problém, pán Sedláček, chcem vedieť konkrétne, lebo sa to 

týka asi mňa, lebo však je to na mojom liste vlastníctva tá budova, aký máte s tým problém. Aký je tam 

obecný pozemok pán Sedláček. 

Ing. Peter Sedláček: Ja mám s tým problém. 

Ivan Kováč: Nekričte zajacovci obidvaja. Kľudne, nekričať, nekričať, ja len upozorňujem. 

Bohumír Chládek: Ja sa opýtam, pán starosta kto má slovo vlastne teraz? 

Pavel Zajac ml: Ja mám slovo, ja som sa opýtal. 

Nemáš slovo. 

Ja mám slovo. 

Poslanec má slovo, takže počkaj. 

Ktorý má poslanec slovo. 

Ing. Kamil Kordík: Kto to reguluje tu? 

Pavel Zajac ml: Toto nemá význam, tak mám slovo alebo nemám slovo. 

Ing. Pavol Zajac: Ne. 

Ing. Kamil Kordík: Kto to reguluje? 

Pavel Zajac ml: pán Sedláček, ja som sa len dozvedel, ja som sa len dozvedel, takúto hlúposť čo ste tu 

vypustili pred ľuďmi, že je nejaká čierna stavba na obecnom pozemku, vy sa vyznáte do kataster portálu  

Ing. Peter Sedláček: Ja som sa pýtal na čiernu stavbu. 

Pavel Zajac ml: Na obecnom pozemku, je to nahraté, nech sa páči. 

Ing. Peter Sedláček: Na obecnom pozemku, je to nie na obecnom pozemku ale na pozemku lesov 

Slovenskej republiky štátny podnik. 

Pavel Zajac ml. A vy viete aký ja mám vzťah s lesmi štátnymi? Vy viete toto všetko? No asi áno, lebo 

platím tam nájom, no asi preto. 

Ing. Peter Sedláček: Mňa nezaujíma čo ty platíš. 

Pavel Zajac ml: Bože toto je taká trápnosť. 

Ing. Peter Sedláček: Ja som sa spýtal, ja som sa spýtal, že či vie o čiernej stavbe. Povedal, že nie, že 

pôjde sa tam pozrieť. Kedy povedal áno viem, je to takto, takto. 

Ing. Pavol Zajac: Ale o akej čiernej stavbe Peter stále rozprávaš? 

Ing. Peter Sedláček: Pretože ja som sa dočítal, že je tam senník, ktorý má, ktorý nemá pridelené 

súpisné číslo. 

Ing. Pavol Zajac: Nie je tam hospodárska budova. 

Ing. Peter Sedláček_ Áno už je hospodárska budova s prideleným číslom 659. A keby si to povedal 

predminulý mesiac ako som sa pýtal, tečka, koniec, končím s tým. 

Ing. Pavol Zajac: Peter, ja som ti ešte raz hovorím, ty si v prvom rade začal, že čo viem o tom obec na 

obecnom pozemku sa postavila čierna stavba. 

Ivan Kováč: Nekrič, čo sme všetci hluchí. 
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Pavel Zajac ml: Ale to je úplne smiešne toto. 

Ing. Pavol Zajac: Ale vykašli sa na to. 

Pavel Zajac ml: Ako môže byť niečo na obecnom pozemku, kde obecný pozemok v živote ani nebol. Čo 

vy tu rozprávate. 

Ing. peter Sedláček: Chytáš ma za slovo. 

Pavel Zajac ml: Za aké slovo, však je to normálne realita. 

Ing. Pavol Zajac: Nech sa páči. 

Miroslav Fellner: Však je to nie tvoj pozemok. 

Pavel Zajac ml: Ale veď neni, veď ale za to mu platím nájom. 

Miroslav Fellner: Jáj no veď zato. 

Pavel Zajac ml: Ale dobre. 

Ing. Pavol Zajac: Dobre, prosím vás dosť o budove. Nech sa páči, hlásil sa pán Šimun, hlásil sa pán 

Šimun, tak pán Šimun bude rozprávať. 

Pavol Šimun: Keď takto rýchlo vieme prideliť súpisné číslo, takejto stavbe, ktorá ešte v júni alebo v máji 

nemala pridelené súpisné číslo, prečo nemáme vybavený pozemok pod šatňami na ihrisku. 

Ing. Pavol Zajac: No nemáme lebo nie je zatiaľ pán farár rieši dáke starosti po svojom. A môžete sa ísť 

za ním opýtať. Pán farár sa prišiel, ospravedlnil sa, že na to zabudol, okamžite to začal riešiť a dal to 

na.... Stačí takto? Keď bude vybavené. 

Pavol Šimun: Mne to nestačí, mne to nestačí, pre tú jednu vec. 

Ing. Pavol Zajac: Prečo? 

Pavol Šimun: Preto, lebo máme na tú lokalitu tri uznesenia obecného zastupiteľstva. 

Ing. Pavol Zajac: No a. 

A nič sa s tým nespravilo. Visí nám tam cez 8 tisíc niečo, ktoré sú v lufte lebo ich nemáme ako dať do 

majetku, lebo to postavili na súdoch. 

Ing. Pavol Zajac: Paľo, ešte raz ti hovorím, lebo pán farár sa prišiel, ospravedlnil sa, že on na to zabudol 

a skrátka zobral si veci a povedal, že okamžite to dáva pani znalkyni to čo on chce riešiť, hej. 

Pavol Šimun: Dobre, na vine je pán farár. 

Ing. Pavol Zajac: Ale ja som nepovedal, že na vine je pán farár. Hovoril som, hovorím ti, že my sme 

spravili to uznesenie, ktoré ste prijali na druhý raz, keby ste ho prijali na prvý raz, už sme mohli mať 

dávno pokoj, ale dobre, pán farár si už teraz myslel, že my dáme spraviť nejaký znalecký posudok, nech 

sa páči, nech si dá spraviť. Ja už nemám čo s tým spraviť. 

Ing. Peter Sedláček: Pán farár to musel odsúhlasiť tak ako to bolo navrhnuté predsa nie? 

Ing. Pavol Zajac: Nesúhlasil. 

Ing. Peter Sedláček: Podľa mňa súhlasil a súhlasil aj s tým, že mu vymeníme tamto hore za toto dole. 

Pavol Šimun :Veď si to sami vybrali. Veď si to sami vybrali. 

Ing. Pavol Zajac: Ešte raz. 

Ing. Peter Sedláček: Paľo, sami si to vybrali. 

Ing. Pavol Zajac: Však sami si to vybrali, ale potom skrátka zmenili názor. Ako ste to prvý raz 

neodsúhlasili, tak potom začali vymýšľať. Čo mám na to povedať. 

Ing. Peter Sedláček: Dobre. 

Ing. Pavol Zajac: Pán Chládek,  ešte? 

Pavol Šimun:  Áno, áno, ja som ešte neskončil. Ďalšia vec, zaujíma ma ako sa vybavuje vymáhanie 

nedoplatkov, hlavne dlhu za kolkáreň. 

Ing. Pavol Zajac: Od Turčana. 
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Pavol Šimun: Napríklad. 

Ing. Pavol Zajac: No tak momentálne nijako. 

Bohumír Chládek: 10 tisíc euro. 

Pavol Šimun: Jednu vec čo mám, boli sme s Radom na valnej hromade od píly, ostatní ste neboli, ale ja 

by som rád chcel túto vec rozdebatovať, lebo ja si myslím, že píla síce teraz vykázala nejaký zisk, ale 

na druhej strane my máme v jednom, jednom velikánskom rizikovom bode. Stojí na jednej a jednej 

osobe. Na dôchodkyni, na pani Briakovej, nech jej pán Boh dá zdravia a žije ešte sto rokov, ale ak pani 

Briaková ochorie alebo nedajbože sa jej dačo stane a nebude môcť chodiť do práce píla je na hutne. Ja 

navrhujem, aby sme obecným lesom dali, nech si zrekonštruujú horné priestory ku Šterlinegerov, tak 

aby sa vytvorili priestory pre obecný archív a pre archív obecných spoločností a organizácií, ktoré sú 

v Ľubietovej, nakoľko všetci dobre vieme, že archív máme v dezolátnom stave, máme na to niekoľko 

prípisov, že je taký aký je, obecné lesy nech sa presťahujú dole a pílu navrhujem dať do ekonomického 

prenájmu. 

Ing. Pavol Zajac: A to chceš vyriešiť teraz. 

Pavol Šimun: Nie, ja dávam návrh, aby sa o tom rozprávalo a neodkladalo sa toto riešenie. Kvôli tomu 

to bolo úmyselne odložené z leta valné zhromaždenie na jedno, ktoré už ďalšie nebude. Aby sa to 

vyriešilo na valnom zhromaždení píly.  

Ing. Pavol Zajac: Dobre, čiže. 

Pavol Šimun: Pani Briaková sama priznala, že áno, že sa to môže stať. 

Ing. Pavol Zajac: Áno, to sme si tam jasne povedali. 

Pavol Šimun: Áno, tak ak máme troška dačo pod čapicou, tak by sme mali rozmýšľať nad tým, že čo 

s tým urobiť. Lebo môže sa rýchlo stať, že naozaj nebude môcť sa tam robiť a čo potom, kto, ako sa 

kde čo komu postaví, potom sa bude horúcou ihlou šiť? 

Ing. Pavol Zajac: Ja, ja som to už povedal na valnom zhromaždení, ak, ak by nastala chvíľa, že píla 

musí ísť do prenájmu, prosím vás v prvom rade budeme musieť z píly, čiže obecná píla Ľubietová s. r. 

o. v prvom rade bude musieť byť nejakým spôsobom zlikvidovaná alebo zbavená majetku. To je prvá 

vec, ktorú som ja dneska, ktorú sme odsúhlasili, v prvom rade musíme znížiť základné imanie na 

základnú hodnotu. Nebudeme niekomu dávať pílu so základným imaním 56 tisíc, je to nezmysel. To je 

prvá vec. Za druhé, čiže spravíme najprv toto. Za druhé. 

Pavol Šimun: Počkaj, počkaj, nie ja ťa zastavím Paľo, ty ma celkom nerozumieš, ja nemyslím, že dáme 

pílu s. r. o. obecná píla do prenájmu, to zrušíme. 

Ing. Pavol Zajac: No veď ale to ti chcem povedať, keďže ju zrušíme, tak v prvom rade celý majetok 

bude musieť prejsť na obec, celý majetok musí prejsť na obec, a až potom následne budeme niekoho 

hľadať, ktorý to bude prevádzkovať. 

Ing. Pavol Zajac: Obec musí rozhodnúť, ktoré priestory tomuto subjektu dá, čiže tam vôbec nie je 

povedané, že musí mu dať poschodie. To nie je povedané, je to samostatný vchod, tam, zas príde 

súkromník. Ja sa spýtam, Belička akú má kanceláriu na svojej píle. Má podľa mňa jednu bunku a tam 

rieši všetko. Ako dneska ak si myslíte, že súkromník tam bude mať ekonómku, no nebude tam mať 

ekonómku. No skrátka súkromník bude tam mať jedného majstra, možno že tam bude mať jednu tú, tú 

kacaru, ktorú tam má pani Briaková a zvyšok všetko, účtovné doklady a všetko pôjde dakde do Bystrice. 

Dobre, takže hovorím, ako by som povedal, že dobre ja som kľudne diskutujme o tom čo s budovami, 

však ako to musíme pristupovať. 

Pavol Šimun: Lebo ja budem ďalej rozprávať. Vezmite si na píle je nerozdeleného zisku z minulých 

období, z predchádzajúcich období, 165 tisíc euro. Oni teraz majú na účtoch 140 tisíc, hej, a tento rok 
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vykážu zisk tiež okolo 50 tisíc. Čo oni nepokrývajú ani to čo by mali mať, nehovorím o skladových 

zásobách. Tá píla je maximálne nerentabilná z ekonomického hľadiska. 

Ing. Pavol Zajac: Paľo, uvedom si jednu vec, že skrátka od 2009 a hovorím je, bola finančná kríza. 

V pílicach bola tá kríza ešte o dva roky skôr, ešte o dva roky skôr. Predsa vieme, že keď odchádzal 

Michelčík, tak Michelčík tak nechal nevyložené pohľadávky za milión 500 tisíc. 

Pavol Šimun:A kto bol konateľ predtým. 

Ing. Kamil Kordík: To bolo čo Maďar nezaplatil. 

Ing. Pavol Zajac: Čiže milión 500 tisíc sa skrátka v tom momente muselo nejako vykryť a vykrylo sa to 

navýšením základného imania 100 tisíc. Hovorím, ak sa toto podarí, tak tento rok bude toto vyriešené, 

čiže 100 tisíc sa vráti späť do obce od kade kde sa dali a čo sa týka budov veď ja som kľudne o tom 

diskutujme. Ja nemám s tým problém, navrhnite termín ako a kedy a hovorím či to ideme riešiť na 

valnom zhromaždení, či ideme to riešiť na nejakom mimo, mimo zasadacom konaní alebo kde ale 

skrátka však sa debatujme, ale naozaj debatujme o všetkých možnostiach. 

Pavol Šimun: Lebo tie lesy toho majú, garáže, vezmite si, my ten celý dvor, tí ľudia čo sú tam, majú 

zaprataný autami, koľko nám platia nájmu za ten dvor. Ani cent. Ale píla za parkovanie áut vyrúbi 

obecným lesom za parkovacie miesta? No sme my normálni? Ja som zvedavý, ktorý z vás by to doma 

si urobil, keby mal dve firmy. 

Ivan Kováč: Ako môžem ja k tomu niečo. Ako myslím si že toto je veľký problém, ale dneska to 

nevyriešime, musíme si nato nájsť čas. 

Pavol Šimun: Ale treba sa o tom rozprávať. 

Ivan Kováč: Ale teraz, áno treba sa o tom rozprávať a čím skôr tým lepšie. Môžeme sa teraz dohodnúť, 

kedy, kedy sa môžeme stretnúť. Nemusí to byť oficiálne valné zhromaždenie. Prebrať všetky možnosti, 

každý si povie svoj názor, svoj pohľad na vec a pokúsime sa dospieť. 

Ing. Pavol Zajac: Pozrite sa, ja osobne, momentálne pri tomto stave ako teraz ide píla, ja nevravím ako 

však teraz naozaj tá píla ide. A hovorím, však naozaj vyriešme personálnu otázku, lebo tá je tam 

prvoradá. 

Ivan Kováč: Veď dobre, veď dobre, ale tak sa bavme o. 

Pavol Šimun: Kriste pane, ako to môžete toto povedať, že tá píla ide, ľudia boží, veď si pozrite tie 

výsledky ekonomické. Keď si vezmete hospodársky výsledok ktorý má a porátate si tržby za piliny a za 

štiepky to je hospodársky výsledok a nie pridaná hodnota z porezu guľatiny. 

Ing. Pavol Zajac: Paľo ja v tomto smere. 

Pavol Šimun: Ja chcem, ja chcem vidieť toho, kto píly drevo, či Miro, či oný Miro, Ľubo či píli len kvôli 

tomu, že predá štiepku a rezinu? 

Ing. Pavol Zajac: Paľo, ako ja ti poviem, že od výsledkov, však teraz som sa štvrtok stretol s pani 

Škonderovou a spýtal som sa koľko oni potrebujú stopiť okrem nájmu cez verejné priestranstvo. Pani 

Škonderová povedala okolo 40 tisíc. Píla povedala tiež okolo 40 tisíc. Čiže ja ako z môjho, ja mám skôr 

viac obavy o lesy ako o pílu v tomto smere, a to poviem  

Pavol Šimun: Ale máte obavy? 

Ing. Pavol Zajac: No tak akože to speňažovanie dreva, zoberte si však veď píla navýšila tú guľatinu o 3 

eurá, zobrala 6 tisíc, čiže po 3 eurá, čiže 6 tisíc kubíkov odobrala alebo 6,5 to je hneď 18 tisíc euro. Čiže 

minimálne o 18 tisíc mali mať tie lesy na tých účtoch viac ako mali pred rokom. A hovorím, ja ako, 

hovorím a viete čo mňa by veľmi zaujímalo a toto sa dohodnime že spravíme hneď. Prosím vás, za 

každú tú odoberaciu organizáciu, ktorá tam je, spravme to, že nech nám prosím vás z lesov vytiahnu, 
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áno odobrala táto spoločnosť, takú kvalitu v takej cene. Toto spravme. To v živote nespravila ani 

dozorná rada. 

Ing. Kamil Kordík: Veď budete mať na konci roka záver kde budete vidieť výsledky. Na základe tých sa 

potom rozhodnite aj čo ďalej. 

Pavol Šimun: Zabúdaš, zabúdaš na jednu vec. 

Ing. Pavol Zajac: No. 

Pavol Šimun: Že sme na konci hospodárskeho plánu a predchádzajúci hlavný kontrolór vytýkal 

predchádzajúcemu konateľovi, že za prvé vyťal najkvalitnejšiu hmotu a zanedbal veškerú výchovnú 

a previerkovú činnosť. 

Ivan Kováč: Nákladové položky. 

Pavol Šimun: To je presne ten istý problém, keď teraz budú rezať niekoľko percent viac jedlí, ktorú pani 

Briaková napríklad vôbec nechce. To isté máš, ten istý problém napríklad s lykožrútom. Vidíš, je, hoci 

všetci ho radi chvália, že sa dobre o to starajú tuna v doline, ale na druhej strane pani Briaková to drevo 

nechce.  

Ing. Pavol Zajac: Ak sa dobre pamätám. 

Pavol Šimun: Takže píla je postavená na tom, že berie najkvalitnejšie drevo z ktorého by sme mali 

najkvalitnejšie peniaze a najviac peňazí, hej a to zpeňaženie nikde nepríde. Ak mi dakto ukáže to 

zpeňaženie. 

Ing. Pavol Zajac: Paľo, Paľo, toto presne ja chcem zistiť či naozaj píla berie najkvalitnejšie drevo, čiže 

dajme si vytiahnuť kto čo berie z obecných lesov, dajme si to vytiahnuť, dajme si to vytiahnuť. 

Pavol Šimun: Ja ti poviem iné, keby nebrala najkvalitnejšie rezivo, najkvalitnejšiu guľatinu, tak nepredá 

tú, to rezivo tak ako predávala. 

Ing. Pavol Zajac: Predsa, predsa pani Briaková ti povedala, že napríklad Taliani vôbec nemajú problém 

s jedlou, nemajú, to povedala na valnom zhromaždení. 

Pavol Šimun: Ale ona ho neberie. 

Ing. Pavol Zajac: A prečo by ho nechcela, keď ho dokáže predať. 

Pavol Šimun: No ale nie toľko, koľko ho tu vytnú teraz. 

Ing. Pavol Zajac: Pozrite si k tomuto si naozaj treba sadnúť, dneska to nevyriešime, dneska to tu 

nevyriešime. 

Ivan Kováč: To nemá zmysel teraz. 

Ing. Pavol Zajac: Nech sa páči, pán Chládek. 

Ing. Peter Sedláček:Ja len odporúčam aby sme sa dohodli na termíne. 

Bohumír Chládek: Ďakujem za slovo, pán starosta ja len stručne k tomuto, že keď sa chcú o tom 

debatovať poslanci aby k tomu hlavne boli prizvaný zamestnanci, tá pani Briaková, aby spolu sa s vami 

rozprávali aj o tom, nejaký ten lajster, čo o tom má nejakú tú informáciu, ako poukázal na to pán Kordík, 

verzus pán Majer, a ešte sa chcem spýtať pani Majerovej, možno počúva, nepočúva to je jedno, kedy 

bude výberové, výberko na toho kronikára. Čo postupovala tiež v zmysle zákona, a očakávam, že sa mi 

za to ospravedlní, ako možno pánovi Kordíkovi, ďakujem. To výberko 

Ing. Pavol Zajac: Čo mám ja povedať, ja už, ja už som raz odpovedal. 

Bohumír Chládek: Má slovo, bola otázka, ona je povinná odpovedať. 

Ing. Pavol Zajac: Ja som, ja som na toto už raz na obecnom zastupiteľstve odpovedal. Prosím vás, keď 

mňa kultúrna školská komisia požiada aby som vyhlásil výberové konanie na kronikára, ja ho hneď 

vyhlásim. To je jediné čo môžem povedať. 
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Bohumír Chládek: Ale nie za takých podmienok, aké ustanovila ona, ktorá, ktorá si mýli výklad pojmu, 

ona skutočne právne to neovláda, výklad pojmu a ešte bude vypisovať právnikovi na mňa. 

Ing. Pavol Zajac: Dobre. 

Bc. Jana Majerová: Výberové konanie na funkciu kronikára sa vôbec nemusí konať, takže nebude. 

Bude priama voľba. 

Bohumír Chládek: Tak.Kedy, kedy bude. Na svätého dindi, ďakujem. 

Ing. Pavol Zajac: No skúste dať dáky termín. 

Ivan Kováč: Ale načo. 

Ing. Pavol Zajac: Nie na konci. 

Ivan Kováč: Kedy môžete, načo môžete. 

Bohumír Chládek: Obec je povinná hneď. 

Ing. Pavol Zajac: Ak ja môžem poprosiť na budúci týždeň, ja mám iba koncom týždňa čas. 

Ing. Kamil Kordík: To si dajte sami, počúvajte, to si dajte sami medzi sebou, hej. 

Ivan Kováč: My sa dohodneme. 

Ing. Kamil Kordík: Tam nevolajte ľudí, hej, to nemá nič. 

Ivan Kováč: Hej to si sami jasné. Ja som dostal podklady na toto zastupiteľstvo. 

Ing. Pavol Zajac: Áno. 

Ivan Kováč: A tu má, a tu má celú kalkuláciu na tieto. 

Ing. Pavol Zajac: No to sú tie okná, len ste nepovedali čo s tým. 

Ivan Kováč: A netreba, netreba to sa dohodnúť. 

Pavol Šimun: Keby sa vypracoval dodatok k tomu, k zmluve a s týmito cenami a odsúhlasiť to 

a podpísať. 

Ing. Pavol Zajac: No tak ja som už minimálne povedal tým chlapom povedal to, že keď je tam 

podstavec. 

Ivan Kováč: Veď práve preto,  

Pavol Šimun: my s tým súhlasíme. 

Ing. Pavol Zajac: Ale tak oni, ale zase ja som sa rozprával s tým majstrom, proste majiteľ tu nebol, že 

oni si to vyriešia aj ako následne, lebo oni aj presúvajú to lešenie z tadeto na tú. 

Ing. Kamil Kordík: Štiavnica robila tie okná na škole, a tie sú spravené dosť dobre, tak skúste tam 

niekoho osloviť lebo neviem koho máte. 

Pavol Šimun: Kamil, Kamil veď ale tie okná majú 25-27 rokov. 

Ing. Kamil Kordík: Tieto. A hlavne to je už historická budova, dajte to spraviť riadne s prepáčením. 

Pavol Šimun: Ale to tí chlapi dokonale toto sú skoro ako. 

Ing. Kamil Kordík: Takéto okno nebude nahrádzať to okno, ktoré má tri, tri sklá, a má tesnenia 

má všetky veci, to si už daj povedať, ja viem že majú 25 rokov. 

Pavol Šimun: A koľko, koľko bude strata tepla. 

Ing. Kamil Kordík: Nejde o teplo, ide o víziu tej budovy, robí sa to nie na rok, ale robí sa to na generáciu, 

hej, a peniaze máme. 

Pavol Šimun: Kamil, my sme tie okná prešli, Kamil, my sme tie okná prešli, tie okná sú dobré, ani cez ne 

nefučí dáko, keď sú riadne zavreté. 

Ing. Kamil Kordík: Počúvaj, ani mne, moje okná neboli zlé doma, ale keď som ich vymenil, o 2 stupne mi 

stúpla teplota. Ja ti hovorím z toho hľadiska, je to reprezentačná budova tejto dediny. Chvalabohu keď 

je jarmok sa nebudeme dívať na tie ošarpané steny. Chvalabohu, že sa to podalo, môžem vám podať 

roku, že ste začali budovať projekt, fasádu, a už sa to odizolovalo, ale nesúhlasím so záchodmi, lebo 



Strana 57 z 62 

 

záchody v strede budovy, to, to neviem kto rozhodol, to je hovadina, ale dajte peniaze, však tých 20-30 

tisíc, koľko to vychádza. 

Ing. Pavol Zajac: Čo? 

Ing. Kamil Kordík: Tie okná. 

Ing. Pavol Zajac: V envirofondovom projekte je to asi 35 tisíc. 

Ing. Kamil Kordík: No je to pre túto dedinu veľa? Však, však ja robím teraz rekonštrukciu týchto šatní, 

40 tisíc pre VUC-ku je to takýto smeť, hej. Toto, toto je vám 30 tisíc dať vám veľa? Veď keby sme to 

rovno kúpili, tak tá budova vyznie totálne lepšie, nejde mi teraz momentálne, že ideme riešiť teplo, zima, 

ono sa ušetrí, samozrejme sa ušetrí, ale o ten efekt. Je rozdiel keď otváraš takýto okno, a rozdiel keď 

ťažko otváraš okno, je rozdiel vetráš takýmto oknom a keď vetráš takým. 

Bohumír Chládek:Tie okná sa ani otvoriť nedá. 

Pavol Šimun: Dajú sa. 

Ing. Kamil Kordík: Ja už nechápem, čo sa tu šetrí s tým, podľa mňa tie peniaze, ktoré sa tu bijete, 

predáva sa niečo, však to tam puste. 

Ing. Pavol Zajac: Pani Garajová, nech sa páči. 

Zora Garajová: No, ešte chvíľku vydržte, no na cintoríne som bola aj predvčerom, musím pochváliť, že 

je tam osvetlenie, ale dve, dve lampy, len po Mandyčevských. 

Bc. Jana Majerová: Tri. 

Zora Garajová: Tri? Tak len po Mandyčevských, že či by sa nedalo aj, aj po bráničku a vlastne tá pani 

čo býva v koľajovej záhrade. 

Ing. Pavol Zajac: Áno. 

Zora Garajová: Tí chceli tiež prísť s manželom zastupiteľstva. 

Bc. Jana Majerová: Posledná je pri cintoríne. Tá lampa posledná je za plotom cintorína. 

Zora Garajová: Ale nesvietila, iba po Mandyčevských. 

Ing. Pavol Zajac: Dobre, po bránu  nie je. 

Zora Garajová: Ale hovorím po Mandyčevských svietili. No zas len kostol evanjelický, ako je brána, 

vchod do kostola dole na zemi, nie hore tie svietia, dole sú dve svetlá a na pravo nesvieti. 

Ing. Pavol Zajac: Máme žiarovky ešte objednané tak donesiem. 

Bohumír Chládek: V záruke je to. 

Zora Garajová: No dobre, hej. Tuto chodím keď z autobusa krížom cez park, no tie schody tuto pri 

obecnom úrade každý druhý, druhý je katastrofálny a štvrtý je katastrofálny. Áno túto pod zasadačkou. 

Ide sneh ide ľad, skĺznu sa ľudia ma na to aj upozornili, že ak pôjdem aby som povedala, ale ja sama 

som ti to všimla. Že by sa dakto nie, viete nespadol a nezlomil si zas nohu. No ten plech nad obchodom 

ešte stále nie je opravený, čo pred rokom vietor strhol. 

Ing. Pavol Zajac: Ktorý? 

Zora Garajová: Na fajin múre od Kaviarovcov, na obchodnom dome bývalom. 

Ing. Pavol Zajac: Ja som tam chlapov poslal, povedali že tam je veci sú v poriadku. 

Zora Garajová: Ale kdeže, kdeže vôbec. No a ešte, no potok Vôdka. Potok Vôdka. Ja sa pýtam detí, čie 

zelené auto tam stojí. Nevieme. Mojich detí. Vidím tam pohyb do potoka z potoka aj biely aj čierny, čo 

sa deje. Išla som sa pozrieť, pýtam sa chlapov čo tu robíte. No robíme protipovodňové opatrenia, 

robíme zábrany. A kde sú tie zábrany, aké zábrany. No tak prosím vás pekne, dajme tomu toto je potok, 

tu bola jedna takzvaná zábrana, to brvno čo v máji vy, čo som aj hovorila, že takto vydvihlo. To 

zapáckali taká hrobľa skál, taká hrobľa skál po celej šírke, ale to bolo ešte málo, ešte poniže asi 5 

metrov to isté. Voda stála, povlak špinavý biely, ešte hovorím, že nie sú 30-35 stupňové teploty ako 
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v lete, že komáre sa tu nenamnožia alebo dáke bacile, baktérie, no lebo je to pred nás. No a tá voda 

vôbec nešla vrchom ponad tú zábranu samozrejme stála tam, povlak špinavý a tá voda si popod tú 

zábranu našla miesto a tade tiekla. A vrchol všetkého, za Greksov je spád. Ten zapáckali skalami, 

Greksovci dva týždne boli preč a ten deň ako som ja toto s chlapmi riešila, Greksovci prišli, dva týždne 

boli odcestovaní, samozrejme hneď si pozreli záhradku čo a ako treba, zbadali čo je v tom spáde. 

Utekala za vami, pán starosta 

Ing. Pavol Zajac: Ale v ktorom spáde? 

Zora Garajová: Za Greksovcami 

Ing. Pavol Zajac: Na Hutnej či na Vôdke? 

Zora Garajová: Vo Vôdke hovorím. 

Miroslav Fellner: Vo Vôdke. On má nižšie spád. 

Zora Garajová: Ja neviem či utekala za vami, ale ste tu že vraj neboli, no hrozné, hrozné. Hovorím 

chlapom, viem že za nič nemôžete, koho máte šéfa, no na tom zelenom aute. Aha tak to on tam stojí, 

a kde je. Príde asi o pol hodinu. Vyčkala som si ho a hovorím, pane reku prepáčte čo to má byť v tom 

potoku? No protipovodňové zábrany na zmiernenie toku a hneď sa zvrtol a išiel do auta a vytiahol mi 

projekty. A ja si chytám hlavu, na toto treba ešte aj projekty? Však môj vnuk s kamarátmi si podobné 

zábrany, hrali sa celé leto v potoku a nato treba vyhadzovať peniaze? Projekty na tieto zábrany. 

Ing. Kamil Kordík: Sme sa kúpali dakedy v takých zábranách. 

Bohumír Chládek: Sme sa kúpali v takých zábranách bez projektu. 

Ing. Kamil Kordík: Bez projektu. 

Zora Garajová : Hovorím, veď, veď vy viete, vy viete, mali by ste vedieť, že čo je to vlastne voda a vlna 

prívalová. Veď buď to zmietne vám všetko, to sú tam len nahádzané skaly, síce väčšie balvany alebo 

nás tu vytopí. No dobre, no dobre, pošlem chlapov nech to otvoria trošku stredom aby tá voda nestála, 

aby išla dole. No ľudia boží, na toto vyhadzujeme peniaze, ešte aj projekty na to treba? 

Ing. Pavol Zajac: Ale to my na to nevyhadzujeme peniaze. 

Zora Garajová: Ja viem, patrí to lesom SR, Vôdka, ale moment, v rodine máme geofyzika v Bratislave, 

ktorý v Bratislave robil protipovodňové zábrany, opatrenia, asi pred tromi či štyrmi rokmi, keď malo sa 

vyliať Dunaj. To robil náš Maroš. Bol tu na hroboch, ukázala som mu to, ale už to nebola až taká hrobľa, 

ani teraz už, ja neviem či to rozobrali oni, či kto to rozobral, už je to skoro rozobrané, len potok sa čistil 

a je tam skál nahádzaných. Ukazujem mu to, no toto tu nemá čo robiť, predsa tým pádom potok sa má 

čistiť aj spád a nemajú tam čo skaly robiť, tým pádom sa navyšuje potok a voda pôjde vyššie po tých 

skalách a skôr vás vytopí. A ukazuje mi a tento spád za Graksov, majú tam byť napáckané tie skaly? 

Kdeže, veď to treba vyhĺbiť, práve to spády sú protipovodňové, že čím hlbší, tým tá voda ide, padá dole, 

zmierňuje sa tok a ide plynie ďalej. No viete čo, tak ma zaujíma, kto tieto projekty robil to som sa toho 

pána šéfa nespýtala. 

Ing. Pavol Zajac: Dám vám naňho číslo. 

Zora Garajová: Dobre. Kto robil tie projekty? Už som si to aj poznačila, ma to aj, nie len mňa, celé 

okolie, či Marčekovci, či Kováčovci, či my, či Greksovci, všetci, no každý sa na tom sprvu smial, potom 

povedali to treba pofotiť, poslať alebo zavolať televíziu, čo toto tu urobili. 

Ing. Pavol Zajac: Ako pani Garajová, treba si uvedomiť viaceré veci, hej, viaceré veci. Toto isté, čo ja 

neviem, priznám sa, nevidel som to, takže nemôžem povedať. 

Zora Garajová: No prepáčte, ešte som neskončila, potom poviete. Takže kto to projektoval ma zaujíma, 

dobre. Kto to schválil tie projekty, kto schválil takú blbosť musím povedať a kto to financoval, či 

eurofondy, či obec. 
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Ing. Pavol Zajac: Lesy Slovenskej republiky. 

Zora Garajová:Lesy SR, hej. No a kto to prebral keď to spravili? 

Ing. Pavol Zajac: Lesy SR. 

Zora Garajová:Lesy SR. A vy ste to videli? 

Ing. Pavol Zajac: Ešte raz pani Garajová. 

Zora Garajová:Hej ale vy ste to nevideli? 

Ing. Pavol Zajac: Pani Garajová je to, je to potok štátnych lesov, ktorý, ktorý. 

Zora Garajová: To nie je celkom pravda, lebo ten potok, náš Maroš im povedal, áno Lesy spravujú 

potok po obytnú zónu. Ako náhle začína obytná zóna to patrí, vodohospodárskemu podniku to patrí 

obci. 

Ing. Pavol Zajac: Komu? 

Zora Garajová: Vodohospodárskemu podniku obci. Obce, obci vodohospodársky podnik je zodpovedný 

a čistí potoky, lesy po obec.  

Ing. Pavol Zajac: Pani Garajová máte veľmi zvlášte predstavy alebo dobre. 

Zora Garajová: Ja nemám zvláštne, ja som, nehnevajte sa ale ja som s erudovaným odborníkom o tom 

hovorila, ktorý v Bratislave robí, robil protipovodňové ochrany. 

Ing. Pavol Zajac: Pani Garajová ja nespochybňujem vášho odborníka, ako treba si zobrať list 

vlastníctva, kliknúť na potok Vôdka, na katasterportáli a zistíte že lesy Slovenskej republiky majú až po 

vpust do, do Hutnej potok. V tom vznikol obrovský problém lebo z potoka Vôdka všetky tie skaly vbehli 

do potoka Hutná, kde sú dvaja rozdielny majitelia a povodie Hrona skrátka, s tým, s touto, s tým vznikli 

obrovské výdavky, ktoré skrátka povodie Hrona si urobilo. To vám chcem ešte vysvetliť, že potok Vôdka 

na tieto, tieto opevnenia, ktoré sú v mnohých prípadoch majú iný problém, keď si pôjdete pozrieť 

napríklad na Zábavu, tak prídete na to, že potok Hutná je už zahĺbená pod, pod tie, pod tie spevnenia 

a za chvíľočku sa celé tie opevnenia zrútia lebo ako náhle sa zahĺbia pod základ tá Vôdka alebo aj tá 

Hutná, tak skrátka. Krásne to bolo vidno v Hute, v Hute, pri, pod Žabkom, tam skrátka spoza toho 

opevnenia vybralo celú tu zem, vznikla tam metrová diera a voda to odplavila popod tú, popod tú 

opevnenie a celé by to bolo spadlo. Čiže oni ten les v momente museli nasadiť bager, odkopať, zasypať 

ale podstatné čo urobili, urobili presne to drevo v potoku Hutná, aby zdvihli dno, lebo tam skrátka keď 

prídu tie naplaveniny, tak vlastne ten prah zaplatia a to dno zdvihnú. Lebo ako náhle voda ide pod 

základ tých opevnení, tak sa to môže zrútiť ako domček z karát. Takže hovorím, ja som to nevidel, ale 

treba sa naozaj pozrieť čo za opatrenie tam robili, či tam robili spomaľovanie vody, či tam zabraňovali 

aby sa tá Vôdka zahlbovala, ja sa pôjdem pozrieť. Nič iné vám nemôžem povedať, ale to že sa tam 

pôjdem pozrieť. Ja vám dám číslo na pána Trendafilova, ktoré to je v jeho kompetencii, ktoré ja som 

obháňal cez obdeň a môžem ho obháňať ďalej ak ste nie spokojná, ale hovorím je to v kompetencii 

štátnych lesov, je to v kompetencii štátnych lesov, a ja naozaj sa musím ísť pozrieť či ten základ na tej 

Vôdke nie je obnažený, lebo hovorím tým by vznikol v podstate väčší problém ako tým, že či tam je, sú 

skaly alebo nie sú skaly. 

Zora Garajová: Áno ako je koryto rieky, oni tam ešte cementom pomedzi tie skaly cementovali aj ten 

spodok spevňovali, to robili. Ale napáckali tam skál a do spádu, no kto to videl. 

Bohumír Chládek: Ja len chcem pripomenúť ten rozhlas, poprosím tie dva čo sú na našom stĺpe, ten 

jeden odpípnuť. 

Ing. Pavol Zajac: Nech sa páči. 

Ivan Kováč: Túto sanáciu sme nedokončili. 

Ing. Pavol Zajac: Tak čo s tým? 
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Ivan Kováč: Nemôžeme sa dohodnúť odsúhlasiť to, že na základe tejto cenovej ponuky sa pripraví 

dodatok k zmluve. 

Na tieto práce. 

Ing. Pavol Zajac: No môže, ako ja nemám. 

Ivan Kováč: Dokonca sa to môžeme, môžeme to odsúhlasiť, že dodatok v tomto znení, teda odhlasujme 

teraz. 

Ing. Pavol Zajac: Ceny, podstatné sú ceny.  

Ivan Kováč:Lebo 20.10. to poslali. Ja viem, že oni budú pokračovať ďalej, však s Kováčom. 

Ing. Pavol Zajac: A však ja som vám to preposlal vtedy, ja som to dostal, tak som vám to preposlal. Ivan 

Kováč: Lebo ja, ja som vám to aj minule hovoril, že ja som rozprával aj so Šumákom že či to príde 

zakryť, ale podľa mňa to je nezmysel, lebo hovorím oni keď tam majú postavené lešenie. 

Oni to spravia odbornejšie, nechcem nikoho urážať. 

Pavol Šimun: A prečo to nedajú spraviť, ale iné ceny samozrejme. Treba na podnet občanov nech si idú 

tie okná vymieňať. 

Bc. Jana Majerová: My keď sme sa o tom vtedy rozprávali, veď viem že sme sa rozprávali, a že sme 

skonštatovali tie okná sú. 

Pavol Šimun: Nič im nechýba. Tie okná sú dobré. Veď len ich zvonka treba ozaj vyspraviť už tam máme 

od. 

Bc. Jana Majerová: Áno slnko. 

Ing. Pavol Zajac: Ak si, ak si dobre spomínam tak Palo prvý povedal v kine, že tie okná sú dobré, že 25 

ročné okná sú nové. 

Bc. Jana Majerová:No ja si to pamätám tiež. 

Pavol Šimun: ja si tiež myslím, že tým oknám nič nie je. 

Ivan Kováč: Toto je Kamilova  myšlienka, ja ked ho . 

Ing. Pavol Zajac: Má ešte niekto niečo, čiže súhlasíte s dodatkom zmluvy? 

Ivan Kováč: Áno, áno a môžeme ho rovno podpísať. Nemusíme. 

Pavol Šimun: Ešte som mal jednu vec, som sa chcel spýtať, budeme 15. decembra myslím mať 

zastupiteľstvo budeme schvaľovať rozpočet ak sa nemýlim, čiže by sme si prvý decembrový týždeň 

alebo tam neviem ako to prvého alebo ako to vychádza, neviem ako ste s časom. Verejný rozhovor? No 

verejný rozhovor s občanmi ohľadom takýchto vecí, keď, keď budú mať záujem. 

Ing. Pavol Zajac: Ale tak to spravme tu v zasadačke, lebo ako je to zbytočné, radšej si dajme viac 

stoličiek, aj tak viac ako 50 ľudí nepríde. Spravme to tu. 

Ivan Kováč: Podľa skúseností áno. 

Pavol Šimun: Tak Záhumnie nepríde to je uspokojené. 

Bc. Jana Majerová: No ja chcem ešte ohľadom Záhumnia, aby som neostala klamárka, Igor Naňo ma 

oslovil, dal mi aj nejaké mapy, ja som to aj písala, že teda on je zato aby sa cesta robila, on je veľmi 

šťastný že sa tá cesta robí a nechce byť žiadnou prekážkou toho, aby sa nerobila ale že je vymeraná vo 

veľkom oblúku a zasahuje do jeho pozemku. 

Ing. Pavol Zajac: Nezasahuje. Nie Ivan, Igor Naňo má schody na obecnom pozemku. 

Bc. Jana Majerová: No že tamto priestranstvo, ktoré tam je, že on to na vlastné náklady dal upraviť, 

bager všetko zaplatil on, a teraz že tá cesta je. 

Pavel zajac ml: A to potom nie je čierna stavba, keď si niekto niečo postaví na obecnom pozemku. 



Strana 61 z 62 

 

Bc. Jana Majerová: No a teda keď takto, tak že či by sa nedalo, on nebude mať kde vlastne, on parkuje 

pred domom na tom priestranstve obecnom, ktoré upravil. Či sa bude dať potom parkovať oproti. Tam 

má. 

Ing. Pavol Zajac: Ako viem, Černák tam má pozemok do polky cesty, do polky cesty. 

Ivan Kováč: Ja som tam bol, ja som tam bol, ja som si to pozeral, samozrejme nebol som tam 

s geodetom. A nemyslím si že geodet to, geodet to zameral na súkromný pozemok. 

Ing. Pavol Zajac: Nie, nie určite nie. 

Ivan Kováč: A okrem toho oni povedali, samozrejme všetci ticho, v Ľubietovej nie každý je schopný 

rozprávať otvorene, že on sa sám chválil asi pred dvomi rokmi keď to robil, že to zobral si 80 

centimetrov z obecného pozemku. 

Ing. Pavol Zajac: Nie je to 80 centimetrov. Tu ani nejde o to, ani nejde o to, že tie schody sú akože 

zasahujú 25 cm do, do pozemku obce, to neni problém. Tu je problém s výškou. Ako náhle oni chytia 

a spravia minimálny násyp a hovorím spravia to minimálny ten násyp a spravia tam vozovku tak ten 

posledný schod bude mať 60 čísel. 

Ivan Kováč: No ide o to, ja aspoň čo som sa dozvedel, ide o to že on to predáva a skôr si myslím, že 

klesne mu cena. 

Bc. Jana Majerová: Ale tým rozhodnutím skrátka. 

Ing. Pavol Zajac: No tak ako, pozrite sa nie sme tu na to aby sme hodnotili cenovú hladinu, ktorú za to 

vyhrá, 181 tisíc mu za to nikto nedá, je to jeho vec a jeho problém. Ja to nebudem ďalej ani 

komentovať, skrátka je to jeho vec. A druhá vec je tá, no ako zase je otázka prejdeme do súkromných 

pozemkov? A ďalšia vec podľa mňa Igor má tú jednu možnosť, má jednu možnosť, skrátka tie schody si 

prerobiť tak, že skrátka ich zalomí, hej, má jednu možnosť. A hovorím v tomto smere, osobne si myslím, 

že keby povedal, keby sa povedalo, že takto a takto a takýto je problém, tak aj tí stavbári ktorí tam budú 

robiť vyjdú maximálne v ústrety. A určite sa to vyriešiť bude musieť. 

Bc. Jana Majerová: Tak iste. 

Ing. peter Sedláček: Najo si nebude robiť problém, pôjde cestou vyššie, hotovo, prečo by si predával 

svoj, keď radšej pôjde, vravím. 

Ivan Kováč: To je jedno, to je nie naše problémy. 

Ing. Pavol Zajac: Nie Janka, tam neni problém ani s tým pozemkom lebo ja som tam s geodetom bol 

a špeciálne som ho požiadal aby geodet hlavne schody zameral presne, hej a hovorím tam je akurát 25 

centimetrov, tá posledná tvárnica je už na obecnom. Ale tu nie je problém to, že koľko je na obecnom. 

Tu je problém ten, že ako náhle urobia tú cestu, on ten schod tam bude mať tak vysoký, že skrátka po 

tých schodoch sa nebude dať chodiť. To je asi všetko čo k tomu mám čo povedať. A hovorím, podľa 

mňa Igor by spravil jednu jedinú dobrú vec, že by skrátka si tie schody zalomil a skrátka vyšiel vedľa 

cesty, ale bohužiaľ bude si to musieť urobiť. 

Bc. Jana MajerováČiže je tam nejaké riešenie. 

Ing. Pavol Zajac: Riešenie tam určite je. A ďalšia vec je tá, že on by si mal vyriešiť naozaj aj parkovanie. 

Ako ja ti hovorím, že jemu tú skalku, ktorú si tam vyrobil zbombardujú. Však ako ak chce, ak chceš my 

mu tie skaly prehádžeme na kraj, my s tým nemáme problém. Ale tu ide o to, že on má aj tie, aj tie, aj 

skalku má celú na tej ceste. 

Bc. Jana Majerová:On vie o tom, sám povedal že to zlikviduje, že to nie je žiadny problém, že si to 

uvedomuje, takže to nie je žiadny problém. 

Ing. Pavol Zajac: Ďalší Ivan, ešte to Ivan ešte to bolo jeden problém, že vlastne on tam vlastne alebo 

respektíve sa ma spýtal zhotoviteľ, čo s Borisom Repkom, no ja som sa s Borisom Repkom stretol 
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a povedal že tam chce nájazd, tak sa spraví nájazd aby sa dokázal dostať do záhrady. A ostané neviem 

zatiaľ či boli nejaké iné problémy. 

Ivan Kováč: A ešte sa teda spýtam k tomu múru opornému čo Peťo vravel a teraz nechcem technické 

riešenie ale ten projekt by sme si mohli pozrieť. 

Ing. Pavol Zajac: Ten projekt mám. 

Ivan Kováč: A chcem sa ešte spýtať tie vzdialenosti, ak raz nás osvieti alebo prídu a to ihrisko sa tam 

zmestí? 

Ing. Pavol Zajac: Zmestí. 

Ivan Kováč: Hej, je to? 

Ing. Peter Sedláček: Ale aj tak ako to spravili, lebo ono to spadne, ak to tak robili tak to dokurvili. 

Ing. Pavol Zajac: Hej? 

Určite. Lebo to je presne tak ako boli tieto oporné múry, však si videl ako boli. 

Pavol Šimun:Ja som išiel z tadiaľ v sobotu keď boli voľby do VUC-ky, už to bolo zašalované a nebolo 

tam nič. 

Ing. Peter Sedláček: Tak ja som išiel z cintorína, ten základový mal holý, holý betón, základový a nato 

vlastne ja neviem či pár rúr nasekal, to keď je dvojmetrový múr bohača, tak ti vravím keď valec pôjde, 

keď budú asfaltovať, keď po asfalte pôjde tak spadne aj s valcom. 

Ing. Pavol Zajac: Dobre, má ešte niekto niečo? Čiže tú ohľadne píly, lesov dáte vedieť, hej? 

Ivan Kováč: Dáme termín, povieme. 

Ing. Pavol Zajac: Dobre a pokiaľ ja viem, tak pani hlavná kontrolórka sa dohodla s Monikou na budúci 

týždeň vo štvrtok máte prekladať rozpočet, mal byť hotový pre komisiu hej? Ďakujem pekne. 
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